


# វិញ្ញាណទាក់ទាញ

 អរណសួស្តី មិត្តភក្តិទាំងអស់គ្នា។ រីករាយដែលបានមកទីនេះនៅព្រឹកនេះ ហើយដឹងថាជួបអ្នកទាំងអស់គ្នា ជឿថាព្រះអម្ចាស់គង់នៅជាមួយយើងថ្ងៃនេះ ផ្តល់ឱ្យយើងនូវម្លប់តិចតួច ដែលវានឹងមិនក្តៅនៅទីនេះនៅក្នុងរោងឧបោសថសម្រាប់ពិធីពេលព្រឹក។ ហើយឥឡូវនេះយើង...

2 ខ្ញុំជឿថា តើមានកុមារ...ក្មេងៗចេញពីថ្នាក់របស់ពួកគេហើយឬនៅ បងប្រុសនេវីល? ខ្ញុំបានឃើញមិត្តតូចមួយចំនួន ហើយ ខ្ញុំគ្រាន់តែឆ្ងល់ថាតើពួកគេបានចេញពីថ្នាក់ទៅកន្លែងរបស់ពួកគេវិញទេ—កន្លែងផ្សេងទៀតរបស់ពួកគេ ចូលទៅក្នុងបន្ទប់សាលាថ្ងៃអាទិត្យរបស់ពួកគេ។

3 ឥឡូវនេះ សូមអធិស្ឋានសម្រាប់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំមានការសម្រេចចិត្តដ៏ធំដែលខ្ញុំត្រូវបានធ្វើកាលពីយប់មិញ ហើយខ្ញុំត្រូវធ្វើវានៅថ្ងៃនេះ។ ហើយអនុញ្ញាតឱ្យក្រុមជំនុំអធិស្ឋាន។ ខ្ញុំមាន—ខ្ញុំមានការប្រជុំមួយដែលនឹងមកដល់ គឺនៅលើខ្សែ អាយរ៉ុន យើងចិននៅប្រទេសអាឡឺម៉ង់ ហើយដូច្នោះវាងាយស្រួលបន្តិច។ ហើយអធិស្ឋានសម្រាប់ខ្ញុំ។ ដូច្នោះហើយ យើងអាចចាប់ផ្តើមភ្លាមៗនៅក្នុងពហុកីឡាដ្ឋានកីឡាគ្រីយីតដ៏ធំនោះនៅប្រទេសអាឡឺម៉ង់ ដែលហ៊ីត្លែរបានបង្កើតមុនពេលមានសង្គ្រាមកន្លែងធំ ស្អាតមានមនុស្ស៨ម៉ឺននាក់។ ហើយយើងអាចមានវា ដប់យប់។ ដូច្នោះយើងសង្ឃឹមថានឹងចាប់ផ្តើមនៅទីនោះភ្លាមៗ ហើយបន្ទាប់មកទៅដល់ឡាសាល ឡឺរីន ប្រទេសបារាំង បន្ទាប់ បន្ទាប់មកទៅទីក្រុងប៊ែកឡាំង ត្រឡប់មកវិញ...ខ្ញុំចង់មាន ន័យ ថាប៊ែកឡាំងវាងនោះនិង—និងបារាំង។

4 បន្ទាប់មកយើងត្រឡប់មកវិញ បើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះទ័យ នឹងនៅក្នុងអនុសញ្ញានៅទីក្រុងឈីកាហ្គោ។ ចាប់ផ្តើម ខ្ញុំគិតថាទីប្រាំ ទីប្រាំមួយ ទីប្រាំពីរ ទីប្រាំបី និងទីប្រាំបួន ជាផ្នែករបស់ខ្ញុំនៅឈីកាហ្គោ នៃអនុសញ្ញានៅ—ព្រះវិហារស៊ុយអែត។ ហើយបន្ទាប់មកពួកគេ គឺលោកប៊ូស អ្នកខ្លះមកពីជុំវិញទី ក្រុង ឈីកាហ្គោ ពួកគេមានសន្និបាតមួយដែលនឹងត្រូវបិទនៅពេលបន្ទាប់...ចាប់ផ្តើមនៅដើមខែសីហាឬដើមខែកញ្ញា វាគឺនៅក្នុងប្រទេសស៊ុយអែត។ ហើយខ្ញុំពិតជាវិករាយណាស់ដែលបានដឹងថាការបោះឆ្នោតរបស់ពួកគេសម្រាប់ខ្ញុំ ដើម្បីទទួលបាន

ជាសកលនិងមួយរយភាគរយ។ ខ្ញុំពិតជាវិកាយណាស់ ប៉ុន្តែខ្ញុំត្រូវតែទៅទីនោះ បច្ចុះនៅទីនេះឥឡូវនេះ។ សូមអ្នកអធិស្ឋានសូមឱ្យព្រះអម្ចាស់នាំខ្ញុំទៅកន្លែង ពិតប្រាកដដែលព្រលឹងមនុស្សភាគច្រើននឹងបានសង្គ្រោះ នឹងធ្វើល្អបំផុតសំរាប់ ព្រះរាជ្យរបស់ព្រះជាម្ចាស់។ ឥឡូវនេះ ពួកគេមានអនុសញ្ញានៅទីនោះ ហើយ —ហើយពួកគេនៅក្នុងប្រទេសស៊ុយអែត ហើយគាត់បាននិយាយថាយើងនឹងមាន មនុស្សម្តែប្រាំ សាមសិបប្រាំពាន់នាក់ដើម្បីចាប់ផ្តើមនៅឯសន្និបាត ហើយពួកគេ ភាគច្រើនជាមនុស្សដែលមិនបានសង្គ្រោះ។

5 ហើយបន្ទាប់មកនៅទីនេះក្នុងប្រទេសអាឡឺម៉ង់ ពួកគេមានស្ថាតមួយដែល អាចផ្ទុកមនុស្សបាន៨០០០នាក់។ ព្រោះ យើង នៅក្នុងប្រទេសស្វីសដែលយើង ទើបតែចាកចេញ យើងមានការប្រជុំដ៏ធំនៅទីនោះ ហើយអ្នករាល់គ្នាភាគច្រើន ប្រហែលជាមិនដែលបានឮទេ។ ព្រះអម្ចាស់បានប្រទានពរដល់យើងយ៉ាងខ្លាំង មានអ្នកផ្លាស់ប្តូរចិត្តជឿប្រាំម៉ឺននាក់នៅក្នុងប្រាំយប់នៅ—នៅ—នៅហូរីចប្រទេស ស្វីស។

6 ដូច្នេះហើយបងប្រុស ជេកស៊ូលី មានអ្នករាល់គ្នាជាច្រើនស្គាល់គាត់ គាត់ គឺជាមេតូឌីស មនុស្សចាស់របស់យើង ប៉ុប ស៊ូលី។ ឥឡូវនេះពួកគេស្ថិតនៅ ក្នុងទីក្រុង ប៊ែលហ្វាស់ ហើយ—ហើយពួកគេនិយាយថាពួកគេទើបតែងាកមក កន្លែងនោះ សម្រាប់ដំណឹងល្អ ហើយអស្ចារ្យជាងអ្វីដែលប៊ីលីហ្គ្រាហាំមាននៅ ក្នុងការប្រជុំរបស់គាត់។ ដែកគឺជាមិត្តវ័យក្មេងដ៏ល្អ ដែលពោរពេញដោយភាព ខ្លះខ្មែងនិងក្តីស្រលាញ់។ ហើយគាត់—គាត់មានចិត្តស្មោះត្រង់ចំពោះវារហូត ដល់ខ្ញុំជឿថាគាត់ជាអ្នកបំរើដ៏អស្ចារ្យរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ហើយអធិស្ឋានសម្រាប់ បងប្រុស ស៊ូលី។ និង—ហើយគឺលោក ជេកស៊ូលីហើយ ជេកម៉ាក់អាតធើក៍ នៅជាមួយគាត់ដែរ។ បងប្រុស ជេកម៉ាក់ធើ គឺជាគ្រូអធិប្បាយដ៏អស្ចារ្យម្នាក់ផង ដែរ។ ហើយមានអ្នកជឿក្រុមជំនុំនិយាយថាវាជាការរីកចម្រុះដ៏អស្ចារ្យបំផុត ដែលមិនធ្លាប់មាននៅអៀរឡង់។ ដូច្នេះយើងក៏អីចឹងដែរ...ទៅអធិស្ឋានរាល់ថ្ងៃ សំរាប់អ្នកទាំងនោះ—សម្រាប់បុរសទាំងនោះ។ ពួកគេទាំងពីរនាក់ជាបុរសវ័យក្មេង អាយុក្រោម ៤០ឆ្នាំ ខ្ញុំគិតថាប្រហែលហ្នឹង រឺក៏ក្រោមហ្នឹង គ្រួសារនិងអ្វីៗផ្សេងទៀត និងជាគ្រូបង្រៀនដំណឹងល្អដ៏ល្អ ហើយយើងស្រឡាញ់ពួកគេ។

7 ហើយឥឡូវនេះខ្ញុំ—ខ្ញុំអធិស្ឋានថាអ្នកនឹងមិនភ្លេចខ្ញុំទេ—ថាព្រះនឹងអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំធ្វើការសម្រេចចិត្តត្រឹមត្រូវឥឡូវនេះ។ មានពេលខ្លះដែលអ្នកមិនដឹងថាត្រូវបើកផ្លូវណា។ តើអ្នកធ្លាប់ចូលកន្លែងទាំងនោះទេ? ខ្ញុំជឿថាប៉ូលបាននៅកន្លែងនោះ មែនទេ? វាស្ថិតនៅចន្លោះខ្សែពីរ។ ហើយនៅពេលដែលគាត់បានទៅហើយហេតុអ្វី គាត់បានឃើញទេវតានៅក្នុងនិមិត្តដែលបានប្រាប់គាត់ថា “សូមធ្វើដំណើរមកម៉ាសេដូននៅវិញ។” ដូច្នេះព្រះអម្ចាស់នៅតែមានទេវតារបស់ទ្រង់ មែនទេ? ប្រសិនបើខ្ញុំអាចមានចិត្តរាបទាបនៅក្នុងចិត្តខ្ញុំអំពីប៉ូលដូចប៉ូលដែរ។

8 ហើយឥឡូវនេះ យប់នេះ សូមចាំពីកម្មវិធីដំណឹងល្អនៅទីនេះនៅឯរោងឧបោសថ អ្នករាល់គ្នានឹងចេញមក។ អ្នកនៅជុំវិញល្វីសវីល ខ្ញុំនឹងនិយាយនៅឯព្រះវិហារនៃទ្វារបើក ចំហ នៅយប់នេះសម្រាប់ពីរម៉ោង នៅម៉ោង ៧:៣០ ដល់ម៉ោង ៩:៣០ នៅឯកន្លែងបងប្រុសខូបបល។ ខ្ញុំនឹងមកពីរដងនៅទីនេះ។ ហើយបន្ទាប់មកគាត់ជាមនុស្សល្អហើយគាត់បានហៅឱ្យឡើងមក។ ហើយបងប្រុសខូបបល គាត់ជាសុភាពបុរស។ អ្នក ច្បាស់ជាដឹងហើយថាអ្នកធ្លាប់ស្គាល់ជាបងប្រុសល្អ មិនងាយនឹងធ្វើបាបគាត់បែបនេះទេ។ សូមអធិស្ឋាន។ សំខាន់ជាងនេះទៅទៀត ចូរអធិស្ឋាន ហើយអធិស្ឋានថាព្រះនឹងប្រទានដល់យើង—នូវការសម្រេចចិត្តត្រឹមត្រូវដើម្បីធ្វើ។

9 ឥឡូវនេះ មុនពេលយើងចាប់ផ្តើមសារលិខិតដំណឹងល្អ យើងមានព្រឹកមួយដែលយើងត្រូវថ្វាយកូនតូចៗ។ ហើយខ្ញុំមានមិត្តតិចតួចនៅទីនេះដើម្បីថ្វាយដល់ព្រះអម្ចាស់។ ឥឡូវនេះ ជាច្រើនដងនៅក្នុងព្រះវិហារជាច្រើន...

តើអ្នកអាចស្តាប់បានទេ នៅខាងក្រោយ? បើអ្នកអាចតើមិនអីទេឬ? អ្នកគាំទ្រទាំងនេះនៅទីនេះ ខ្ញុំគ្រាន់តែ មិនឮអ្នកផ្ទាល់។ ទេ នោះមិនអីទេ។ ខ្ញុំខ្លាចខ្ញុំនឹងមិនវិនាសដោយគ្មានវាទេ។

10 ដូច្នេះនេះ—ក្មេងតូចៗ ពេលខ្លះពួកគេបោះវា នៅក្នុងក្រុមជំនុំ នៅពេលពួកគេជាទារកតូចៗ។ ហើយ ជាការពិត នោះគឺមកពីព្រះវិហារកាតូលិក ដោយថ្វាយកុមារតូចទៅព្រះគ្រីស្ទ ឬ “ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក” ដូចដែលពួកគេបានហៅនៅពេលពួកគេជ្រមុជឱ្យក្មេងតូចៗ។ ព្រះវិហារមេតូឌីសបានយកវាចេញ ពីបុណ្យជ្រមុជទឹកដល់ទារក និងជាច្រើន ហើយខ្ញុំគិតច្រើនថែមទៀត។ ខ្ញុំគិតថានោះជាភាពខុសគ្នារវាង ណាសារិននិងមេតូឌីសចាស់ គឺបុណ្យជ្រមុជទឹកដល់ទារក ហើយបន្ទាប់មក

សម្រាកបន្តិចបន្តួច។ ប៉ុន្តែ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ វាមិនអញ្ចឹងទេ ខ្ញុំមិនគិតថា វាសំខាន់ពេកទេ។ ពីព្រោះ បន្ទាប់ពី ខ្ញុំគិតថាកាល់វ៉ារីបានសរសេររឿងនៅទីនោះ ទាំងអស់ នោះត្រឹមត្រូវហើយ ពីព្រោះព្រះយេស៊ូវបានសុគតនៅទីនោះដើម្បីជួយ សង្គ្រោះកុមារតូចៗនិងជួយសង្គ្រោះពិភពលោក។

11 ហើយក្មេងតូច មិនថាវាមានឪពុកម្តាយយ៉ាងម៉េចក៏ដោយ មានបាប យ៉ាងណា វានឹងមិនមានអ្វីខុសប្លែកទេ ដ្បិតព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបាន ជំរះគាត់ ឃើញទេ ហើយនេះជាកូនចៀមរបស់ព្រះជាម្ចាស់ដែលដកបាបចេញពី មនុស្សលោក។ ទារកនោះមិនអាចប្រែចិត្តបានទេ។ មិនដឹងពីការប្រែចិត្តទេ។ វាមិនមានហេតុផលនៃការនៅទីនេះ ដោយខ្លួនឯងទេ។ វាមិនអាចប្រាប់អ្នកពី មូលហេតុនៅទីនេះទេ។ តែព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់បានបញ្ជូនវាមកទីនេះ ហើយព្រះ លោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបានលាងសំអាតវានៅពេលដែលវាបានចូលមក ក្នុងពិភពលោក។ ហើយវារហូតដល់អាយុដែលអាចរាប់បាន បន្ទាប់មកវាដឹងថា អ្វីត្រូវនិងអ្វីខុស ហើយបន្ទាប់មកអ្វីដែលវាធ្វើត្រូវតែប្រែចិត្តសម្រាប់អ្វីដែលដឹង ថាវាខុស។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ដូច្នេះ ពួកគេខ្លះបោះទឹកពួកគេ ហើយគិតថាពួកគេ មិនទៅស្ថានសួគ៌។

12 ហើយមានការបង្រៀនមួយដែលនិយាយថាប្រសិនបើទារកកើតចេញពីឪពុក ម្តាយរបស់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ មែនហើយ ទារកនោះនឹងទៅស្ថានសួគ៌ ប៉ុន្តែ ប្រសិនបើវាមិនមាន វាមិនបានទៅទេ ទារកនោះគឺមិនបានទៅទេ។ នោះជាកំហុស យ៉ាងតឹងរឹង។ តើវាខុសគ្នាយ៉ាងម៉េចបើវាជាឪពុកម្តាយដែលមានព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ? វាជាចំណង់ផ្លូវភេទទាំងអស់ ហើយទារកក៏កើតមកដូចគ្នាដែរ។ ដូច្នេះ ទាំងអស់ “កើតមកក្នុងបាប មានរាងទុច្ចរិត មកក្នុងលោកិយនិយាយកុហក។” នោះហើយ ជាលក្ខខណ្ឌព្រះគម្ពីររបស់វា។

13 ដូច្នេះ ហើយបន្ទាប់មកព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបានសំអាតហើយ ធ្វើជាដង្វាយធួនសំរាប់កុមារនោះ។ ប្រសិនបើវាបានស្លាប់ គាត់នឹងប្រាកដជាទៅ ក្នុងព្រះវត្តមានរបស់ព្រះ ប្រសិនបើវាបានកើតចេញពីឪពុកម្តាយដែលមានបាប ច្រើនជាងគេនៅលើពិភពលោក រហូតដល់អាយុដែលអាចរាប់បានដែលវាដឹង ត្រូវនិងខុស។ ហើយបន្ទាប់មកអ្វីដែលវាធ្វើ ចាប់ពីពេលនោះមក វាត្រូវតែទទួល

បានការលើកលែងទោសចំពោះរឿងនោះ។ វាត្រូវតែសូមពីការប្រែចិត្តរបស់ខ្លួន  
តាំងពីពេលនោះមក។ ប៉ុន្តែនៅពេលវាជាទារក...

14 ឥឡូវ វិធីដែលយើងព្យាយាមធ្វើតាម នៅឯរោងឧបោសថនេះ។ គឺជាកន្លែង  
តែមួយគត់នៅលើពិភពលោកដែលខ្ញុំទៅ ខ្ញុំអធិប្បាយ គោលលទ្ធិ គឺនៅទីនេះ  
នៅឯរោងឧបោសថ ពីព្រោះនេះជាក្រុមជំនុំរបស់យើង។ ហើយយើងផ្សព្វផ្សាយ  
គោលលទ្ធិនៅទីនេះដើម្បីរក្សាប្រជាជន ឱ្យ ឈរក្នុងជួរ។ មនុស្សផ្សេងទៀត នៅក្នុង  
ព្រះវិហាររបស់ពួកគេ ពួកគេផ្សព្វផ្សាយអ្វីដែលពួកគេជឿ។ ហើយពួកគេជាបងប្អូន  
របស់ខ្ញុំ ហើយយើងអាចខុសគ្នាបន្តិចបន្តួច ប៉ុន្តែយើងនៅតែជាបងប្អូនដដែល។  
ហើយ ប៉ុន្តែនៅទីនេះក្នុងរោងឧបោសថ យើងផ្សព្វផ្សាយអ្វីដែលយើងគិតថាជាគោល  
លទ្ធិព្រះគម្ពីរ។ ហើយ នៅទីនោះ យើងឃើញការថ្វាយកុមារ អ្វីដែលយើងហៅថា  
ការលះបង់ មានពេលតែមួយនៅក្នុងព្រះគម្ពីរដែលយើងអាចស្វែងយល់បាន ឬ  
កន្លែងដែលនៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាថ្មីដែលជាកន្លែងដែលកុមារតូចគឺមិនធ្លាប់មានអ្វី  
ដែលត្រូវធ្វើ ឬព្រះគ្រីស្ទមានអ្វីត្រូវធ្វើនៅក្នុងពិធីនេះ គឺទ្រង់បានលើកពួកគេដាក់  
ក្នុងព្រះហស្តរបស់ទ្រង់ហើយដាក់ព្រះហស្តលើពួកគេហើយប្រទានពរដល់ពួកគេ  
ហើយនិយាយថា “សូមអោយកូនតូចៗមករកខ្ញុំ។ កុំយាត់គេឡើយ ដ្បិតនៅនគរ  
របស់ព្រះជាម្ចាស់មានក្មេងទាំងនោះដែរ។”

15 ឥឡូវនេះ យើងនៅសល់ ដូចដែលយើងយល់ ហើយដើម្បីបន្តការងារដែល  
ទ្រង់យាងមក—ដើម្បីសម្រេច។ ការសុគត់របស់ទ្រង់នៅកាលវ៉ាវី ទ្រង់នៅជាមួយ  
យើងហើយទ្រង់បានទៅ...ចេញពីព្រះ ចូលក្នុងលោកីយ បានថយចេញពីព្រះ  
ឬពីលោកីយនេះទៅក្នុងព្រះជាម្ចាស់ ហើយត្រឡប់ជាថ្មីម្តងទៀតក្នុងទម្រង់នៃ  
ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយគង់នៅជាមួយយើង ក្នុងយើង រហូតដល់ទីបញ្ចប់នៃ  
លោកីយ ដែលបំពេញកិច្ចការនៅក្នុងព្រះវិហាររបស់ទ្រង់គឺជាការងារដដែលដែល  
ទ្រង់បានធ្វើនៅពេលដែលទ្រង់នៅលើផែនដី។ ហើយ តាមរយៈនោះ យើងនាំកូន  
ៗរបស់យើងម្នាក់ ទៅក្នុងកិច្ចបម្រើ ហើយពួកគេអធិស្ឋានលើពួកគេ ដាក់ដៃលើ  
ពួកគេ ហើយប្រគល់ពួកគេទៅព្រះ។ គ្រាន់តែពិធីតូចមួយដើម្បីនិយាយថាយើង  
ពេញចិត្តក្នុងការស្តាប់នូវអ្វីដែលព្រះអម្ចាស់បានធ្វើសម្រាប់យើងនិងកុមារតូចៗ។

16 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើកូនតូចរបស់អ្នកត្រូវបានបោះឬវិធីណាក៏ដោយរបស់  
វានៅព្រះវិហាររបស់អ្នក សូមគិត។ យើងមិននិយាយអ្វីប្រឆាំងនឹងវាទេ។ វា

មិនអីទេ។ ប៉ុន្តែ តាមព្រះគម្ពីរ យើងរកបានតែកន្លែងមួយដែលជាកន្លែងដែល ព្រះយេស៊ូវបានប្រទានពរដល់ពួកគេ គឺអង្គទ្រង់ផ្ទាល់។ ដែលខ្ញុំនឹងអាន ដែលព្រះ សព្វព្រះហឫទ័យនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ—នៅក្នុងព្រះបន្ទូលនៅទីនេះ។ យើងរកឃើញ នៅក្នុងលូកា...ខ្ញុំជឿថាហ្នឹង—ជំពូកទី១០ និងចាប់ផ្តើមជាមួយខ ១៣ ។

មានមនុស្សម្នាក់នៅក្នុងតូចៗមកអោយព្រះយេស៊ូដាក់ព្រះហស្ត លើពួកវាប៉ុន្តែពួកសិស្សស្តីបន្ទោសអ្នកទាំងនោះ។

កាលព្រះយេស៊ូឃើញដូច្នោះ ព្រះអង្គទាស់ព្រះហឫទ័យណាស់ ហើយមានព្រះបន្ទូលថា ទុកអោយក្មេងតូចៗមករកខ្ញុំចុះកុំឃាត់វា ឡើយ ដ្បិតមានតែអ្នកមានចិត្តដូចក្មេងទាំងនេះទេទើបចូលទៅក្នុង ព្រះរាជ្យព្រះជាម្ចាស់បាន។

ខ្ញុំសុំប្រាប់ជាប្រាកដថា អ្នកណាមិនព្រមទទួលព្រះរាជ្យព្រះជាម្ចាស់ ដូចក្មេងតូចមួយនេះទេ អ្នកនោះមិនអាចចូលក្នុងព្រះរាជ្យព្រះអង្គបាន ឡើយ។

បន្ទាប់មកព្រះអង្គអោបក្មេងទាំងនោះ រួចដាក់ព្រះហស្តលើពួកគេ ទាំងប្រទានពរអោយពួកវា។

17 វាគួរឱ្យស្រឡាញ់? ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ឥឡូវ សូមឱ្យក្មេងតូចៗមករកខ្ញុំ។ កុំហាមឃាត់ពួកគេ តួយ៉ាង ដូចជាកូនតូចនោះគឺជាព្រះរាជាណាចក្ររបស់ព្រះ។” ហើយទ្រង់បានឱបពួកគេនៅក្នុងព្រះហស្តរបស់ទ្រង់ហើយប្រទានពរដល់ពួកគេ។

18 ឥឡូវ យើងនឹងស្រឡាញ់យ៉ាងដូចម្តេច នៅព្រឹកនេះ ប្រសិនបើយើងអាច អោយព្រះយេស៊ូវអង្គុយផ្ទាល់នៅលើវេទិកានិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ សូម អោយពរដល់កូនរបស់ខ្ញុំ?” អូ អ្វីដែល...សម្រាប់ភ្នែកមនុស្សនិងដួងចិត្តរបស់យើង ចង់ឃើញនោះ។ ប៉ុន្តែទ្រង់នៅទីនេះ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ ដ្បិតទ្រង់បានប្រទាន ដល់យើងនូវមហាបេសកកម្មដើម្បីធ្វើវា។ ហើយដូចយើងបានធ្វើអញ្ចឹង ទ្រង់ក៏ ទទួលស្គាល់ដែរ។ យើងទទួលអ្នកដែលទ្រង់បានចាត់ ទទួលទ្រង់ដែលបានចាត់ គាត់មក។ ដូច្នោះ ទ្រង់នៅទីនេះព្រឹកនេះ។ ហើយប្រសិនបើបងស្រីហ្គេតជីនឹងឡើង លេងព្យាណូហើយលេងបទចម្រៀងចាស់របស់យើងដែលយើងធ្លាប់ច្រៀងតាំងពី យូរយារណាស់មកហើយ នេះ “នាំពួកគេចូលទៅ នាំកូនក្មេងមកឯព្រះយេស៊ូវ។”

ខ្ញុំជឿថាវាមាននៅក្នុងសៀវភៅនៅកន្លែងណាមួយ។ ខ្ញុំមិនប្រាកដទេ។ “នាំកូនក្មេងមកឯព្រះយេស៊ូវ។” ហើយប្រសិនបើអ្នកមានកូនទារកតូចដែលមិនទាន់បានថ្វាយ ហើយអ្នកចង់ថ្វាយវានៅព្រឹកនេះ ហេតុអ្វី យើងនឹងរីករាយនឹងធ្វើវា។

19 ហើយតើមានអ្នកដឹកនាំនៅក្នុងអាគារនេះទេ ត្រូវអធិប្បាយដែលគ្រាន់តែចង់ដើរហើយឈរជាមួយយើងនៅទីនេះខណៈពេលដែលយើងថ្វាយក្មេងៗទាំងនេះ ចំពោះព្រះអម្ចាស់? យើងនឹងរីករាយដែលមានអ្នក ដូចដែលអ្នកចូលមក។ ត្រូវហើយតើមាននៅក្នុងសៀវភៅនៅទីនោះទេ? អ្នករកឃើញទេ បងប្រុសនេវីល? វាមិននៅទីនោះទេ។ មិនអីទេ តើមានបងប្អូនប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹងអំពីវា នាំពួកគេចូល? ត្រូវហើយ ចូរច្រៀងឥឡូវនេះ។ គ្រប់គ្នាច្រៀងជាមួយគ្នា កំពុងដែលឯម្តាយនាំកូនៗមក។ ត្រឹមត្រូវ។ មិនអីទេ។

...នាំ ពួកគេចូលមក  
នាំពួកគេចេញពីវាលនៃអំពើបាប  
នាំពួកគេចូល នាំពួកគេចូល  
នាំអ្នករង្វេងទៅឯព្រះយេស៊ូវ។

នាំពួកគេចូល នាំពួកគេចូល  
នាំពួកគេចេញពីវាលនៃអំពើបាប  
នាំពួកគេចូល នាំពួកគេចូល  
នាំក្មេងតូចមកឯព្រះយេស៊ូវ។

យើងនឹងឱនក្បាលចុះមួយភ្លែត។

20 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ ឈរនៅជុំវិញអាសនានៅព្រឹកនេះគឺឈរទាំងម្តាយ និងឪពុកដែលកាន់ដៃពូជរបស់ពួកគេក្នុងដៃ ដែលទ្រង់បានប្រទានដល់ពួកគេដោយសន្តោសប្រណី។ ពួកគេអរគុណខ្លាំងណាស់សម្រាប់ព្រះអម្ចាស់ ហើយពួកគេបាននាំកូនៗឡើងមកទីនេះ ទៅកាន់អាសនានៅព្រឹកនេះ នៅក្នុងដំណាក់របស់ព្រះ ដើម្បីថ្វាយពួកគេ ផ្តល់ជីវិតរបស់ពួកគេដល់ទ្រង់។ ទ្រង់បានផ្តល់ឱ្យ។ ហើយយើងអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងចិញ្ចឹមបីបាច់និងប្រទានពរដល់ពួកគេម្នាក់ៗ។ ដឹកនាំពួកគេ ហើយសូមអោយទេវតានៃព្រះដែលឃ្នាំមើល មើលពួកគេម្នាក់ៗ។

ផ្តល់ឱ្យពួកគេនូវជីវិតនិងសុភមង្គលដ៏យូរអង្វែង។ សូមឱ្យពួកគេបានធំធាត់ឡើង ក្លាយជាបុរសនិងស្ត្រីនៃព្រះ នៃថ្ងៃស្អែកប្រសិនបើមានថ្ងៃស្អែក។

21 ព្រះអើយ យើងអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងបង្កើនគ្រុកង្វាលនិងហោរានិងគ្រូបង្រៀន ចេញពីក្រុមក្មេងទាំងនេះដែលនៅជុំវិញអាសនៈនៅព្រឹកនេះ។ ហើយនៅពេល ដែលយើងចាស់ ហើយមិនអាចទៅណាឆ្ងាយ នរណាម្នាក់ត្រូវនាំយើងពីកន្លែង មួយទៅកន្លែងមួយទៀត សូមអោយពួកយើងអាចឈរនិងស្តាប់ដំណឹងល្អដែល អធិប្បាយនៅទីនេះនៅថ្ងៃនេះ។ ផ្តល់ឱ្យ ព្រះអម្ចាស់អើយ។ ហើយថ្ងៃដ៏រុងរឿង នៅពេលជីវិតរបស់យើងត្រូវបានបញ្ចប់ ឪពុកម្តាយទាំងនេះនៅជុំវិញអាសនៈ សូម អោយយើងបានដូចយ៉ាកុបពីបុរាណនៅពេលដែលព្រះអង្គបានប្រទានពរដល់ កូនចៅរបស់គាត់ទាំងអស់ហើយបានប្រាប់ពួកគេពីអ្វីដែលចុងបញ្ចប់របស់ពួកគេ នឹងកើតឡើងនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។ រួចក្រឡេកមើលទៅបាននិយាយថា “អ្នកដឹង ទេ ខ្ញុំនឹងត្រូវប្រមូលផ្តុំជាមួយប្រជាជនរបស់ខ្ញុំ។” ហើយនៅថ្ងៃដ៏រុងរឿង គាត់និង កូនចៅរបស់គាត់ទាំងអស់នឹងត្រូវបានប្រមូលផ្តុំគ្នានៅក្នុងទឹកដីល្អប្រសើរ។ កុំភ្លេច ពីបាឡាទនិយាយថា “សូមឱ្យចុងបញ្ចប់ចុងក្រោយរបស់ខ្ញុំគឺដូចគាត់។” ព្រះអង្គ អើយ ខ្ញុំសូមអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងផ្តល់ពរទាំងនេះដល់ឪពុកម្តាយ។

22 ហើយឥឡូវនេះនៅពេលដែលយើងចូលទៅដាក់ដៃលើពួកគេ តើមានអ្វី —ពិតជាអស្ចារ្យណាស់... ហើយបន្ទាបខ្លួនដែលទ្រង់បានធ្វើវាព្រះអម្ចាស់អើយ ថាយើងជាមនុស្សនៅលើផែនដីនេះនឹងមានឯកសិទ្ធិប្រទានពរដល់កុមារតូចៗ នៅក្នុងព្រះនាមទ្រង់ ដោយដឹងរឿងនេះ អ្វីដែលយើងស្នើសុំ ត្រូវបានផ្តល់ឱ្យយើង។ នៅពេលដែលយើងទៅដើម្បីប្រទានពរដល់ពួកគេ សូមអោយព្រះយេស៊ូវ ដែល ជាមនុស្សដែលមើលមិនឃើញ ជាមនុស្សម្នាក់ដែលមានគ្រប់ចេស្តា សូមឈរនៅ ក្បែរ ហើយប្រទានពរដល់កុមារម្នាក់ៗនៅពេលយើងដាក់ដៃលើពួកគេហើយថ្វាយ ពួកគេដល់ទ្រង់។ ដ្បិតយើងសូមវានៅក្នុងនាមរបស់ទ្រង់។ អាម៉ែន។

23 បងប្រុស ត្រែនហ្វុង គាត់មានកូនតូចៗបីនាក់របស់គាត់ដែលត្រូវបានថ្វាយ ដល់ព្រះអម្ចាស់។ ចំណុចទទេនៅលើកាសែត—អេឌី។

...ក—សូមខិតមកជិត កន្លែងតូចមួយនៅភាគខាងជើង ទ្រង់សន្យានឹងក្មេង នេះចំពោះខ្ញុំ។ ឱព្រះបិតាអើយ សូមអោយព្រះពររបស់ព្រះអង្គបានស្ថិតនៅលើ គាត់។



យ៉ូសែប កូនប្រុសរបស់ទូលបង្គំ ទូលបង្គំថ្វាយគាត់ដល់ទ្រង់ព្រះអង្គអើយ។ ហើយសូមឱ្យជីវិតរបស់អ្នកបានពរ។ សូមឱ្យអ្នកក្លាយជាហោរា យ៉ូសែប។ សូម អោយព្រះគុណរបស់ព្រះជាម្ចាស់បានគង់នៅជាមួយអ្នក។ សូមព្រះនៃឪពុករបស់ អ្នក គឺព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ ប្រទានពរដល់អ្នក ធ្វើឱ្យជីវិតរបស់អ្នកក្លាយជាពរ ដល់អ្នកដទៃ។

នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ទូលបង្គំសូមពរដល់គាត់។ អាម៉ែន។

24 ចំណុចទទេនៅលើកាំសែត—អេឌី។...ស្រលាញ់កូនតូចមែនទេ? អ្វីមួយអំពី មិត្តតូចដែលម្តាយម្នាក់ៗចង់ឱ្យកូនទទួលបានពរ។

នេះជាវិធីដែលព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌របស់យើងមានចំពោះយើងមនុស្ស ពេញវ័យនៅព្រឹកនេះ។ ទ្រង់ចង់ឲ្យយើងម្នាក់ៗទទួលបានពរ។ ទ្រង់បង្ហាញយើង មុនពេលដែលរឿងជាក់លាក់ គ្រាន់តែប្រគល់វាទៅពួកយើងដូចជាការនិយាយ “នៅទីនេះ ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកបានពរកូនអើយ។” តើទ្រង់មិនអស្ចារ្យទេឬ? ដូច្នោះយើង អាចដឹងគុណព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌បែបនោះ។

25 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងពរជ័យរបស់ទារកតូចៗ អ្នកដឹងទេ ខ្ញុំទើបតែបានអាននៅ ទីនេះក្នុងបទគម្ពីរនៅថ្ងៃផ្សេងទៀត នៅកន្លែងមួយនៅទីនេះវាស្ថិតនៅក្នុងគម្ពីរ សញ្ញាចាស់ នោះជារឿងដ៏អស្ចារ្យមួយដែលខ្ញុំ—ខ្ញុំពិតជាភោគសរសើរចំពោះការ អាន។ វានៅទីនេះ។ “ណាថាណែលទូលដារីខុថា ធ្វើអ្វីៗទាំងអស់នៅក្នុងចិត្ត របស់អ្នក ព្រោះព្រះគង់នៅជាមួយអ្នក។” ឃើញទេ? “ធ្វើអ្វីដែលមាននៅក្នុងចិត្ត របស់អ្នក។” ហើយច្រើនដងខ្ញុំ—ខ្ញុំបានរកឃើញបែបនេះ មិត្តកុំជាគ្រីស្ទាន ថាខ្ញុំបាននិយាយរឿងដែលមិនដឹងថាខ្ញុំត្រូវនិយាយអ្វី ហើយរកឃើញថាវានឹង កើតឡើង។ អ្វីដែលអ្នកនិយាយ!

26 វាត្រូវបានគេនិយាយនៅពេលមួយ ព្រះយេស៊ូវបានចុះពីលើភ្នំ ហើយទ្រង់ បានឃើញដើមឈើមួយដែលគ្មានផ្លែអ្វីនៅលើវា គ្រាន់តែទុកវាចោល ហើយគ្មាន ផ្លែសោះ ហើយទ្រង់បាននិយាយថា “ចាប់ពីពេលនេះតទៅគ្មានអ្នកណាបរិភោគ អ្នកទេ។”

27 នៅថ្ងៃបន្ទាប់មកទៀត ពួកសិស្សបានធ្វើដំណើរឆ្លងកាត់ ឃើញស្លឹកឈើនោះ ក្រៀមស្លឹកទៅ។ ទ្រង់ថា “មើលចុះតើដើមឈើនេះក្រៀមស្លឹកដល់កំរិតណា។”

28 ព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូលថា “ចូរមានជំនឿលើព្រះ ដ្បិតអ្វីក៏ដោយដែលអ្នក ចង់បាន នៅពេលអ្នកអធិស្ឋានជឿថាអ្នកនឹងទទួលបាន ហើយអ្នកនឹងទទួល បាន។ ហើយអ្វីក៏ដោយដែលអ្នកនិយាយ អ្នកនឹងមានអ្វីដែលអ្នកសូម។” គិតពី រឿងនោះ។ អូ! ហើយប្រហែលជាថ្ងៃនេះគឺជាព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធដ៏អស្ចារ្យរបស់ ព្រះដែលឈរនៅទីនេះនៅឯអាសនា... មែនហើយ វាមិនចាំបាច់តុបតែងទេ។ វា មិនចាំបាច់ជាកន្លែងល្អអស្ចារ្យទេ។

29 លោកយ៉ាកុបបានទាញចូលនៅពេលមួយហើយដាក់ក្បាល កើយ លើវា ហើយ វានៅតែត្រូវបានគេទទួលស្គាល់សព្វថ្ងៃនេះគឺជាថ្មនៃវាសនា។ ឬ ថ្មនៃវាសនា ដែល ថាបុរសដ៏អស្ចារ្យនៃផែនដីនៅតែខ្ទប់ថ្មនៅជុំវិញនោះ ដ្បិតស្តេចដែលនឹងត្រូវបាន សម្ពោធនៅលើកំពូលនៃថ្មនេះ គ្រាន់តែជាថ្មចាស់ធម្មតាដាក់នៅក្នុងវាលមួយ។

បេតអែលគ្រាន់តែជាគំនរថ្មដែលដាក់នៅលើគ្នា ហើយវាបានក្លាយជា ព្រះវិហាររបស់ព្រះ ជាទីជំរក។ លោកយ៉ាកុបបាននិយាយថា “នេះមិនមែនជា កន្លែងផ្សេងក្រៅពីដំណាក់របស់ព្រះទេ។” គ្រាន់តែគំនរថ្មដែលដាក់ពីលើគ្នា។

30 វាមិនយករបស់ល្អិតល្អន់ទេ។ វាត្រូវការភាពសាមញ្ញនិងជំនឿដើម្បីជឿ គឺជាអ្វី ដែលវាត្រូវការ។ នោះហើយជាអ្វីដែលធ្វើឱ្យវាអញ្ចឹង។

31 ឥឡូវនេះ ដោយដឹងថាពេលវេលានឹងកន្លងផុតទៅឆាប់ៗនេះ យើងនឹង ព្យាយាមមិនឱ្យអ្នករង់ចាំយូរទេ ដោយដឹងថាវាក្តៅ ហើយក្រុមជំនុំមានមនុស្ស ច្រើន។ ដូច្នេះខ្ញុំនឹងនិយាយទៅកាន់អ្នកតែមួយភ្លែតនៅព្រឹកនេះ លើប្រធានបទ តូចមួយនៅទីនេះដែលអាច...ខ្ញុំជឿថាវានឹងជាជំនួយសម្រាប់អ្នក។ ហើយឥឡូវ ខ្ញុំកំពុងចាកចេញពីផ្ទះ ខ្ញុំបានសរសេររឿងតូចតាចបីឬបួន។ ខ្ញុំបាននិយាយ ថា “ខ្ញុំនឹងរង់ចាំមើលថាតើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫ ទ័យអោយខ្ញុំនិយាយអ្វីខ្លះ នៅពេលខ្ញុំចុះនៅទីនោះ។” ខ្ញុំបានសរសេររឿងតូចៗចំនួន៦នៅទីនេះ ប្រធានបទ តិចតួច ហើយខ្ញុំបានសរសេរមួយដាក់វានៅក្នុងហោប៉ៅរបស់ខ្ញុំ ដូចនេះ។ ខ្ញុំគិត “មែនហើយ នៅពេលដែលខ្ញុំទៅដល់វេទិកា ប្រហែលជាទ្រង់នឹងប្រាប់ខ្ញុំនូវអ្វីដែល ត្រូវនិយាយ។” ឥឡូវខ្ញុំនៅឆ្ងាយដូចជាខ្ញុំនៅទីនោះ។ ដូច្នេះ ទោះយ៉ាងណា ខ្ញុំ នឹងអានបទគម្ពីរមួយនៅទីនេះ សូមព្រះអម្ចាស់ជួយយើងឱ្យយល់ពីវា។ ជំពូកទី ១៤ នៃលូកា ១៤ ហើយសូមចាប់ផ្តើមប្រហែល៣០-...ខទី ៣១ នៃគម្ពីរលូកា ជំពូក ១៤។

ឬតើមានស្តេចឯណា ដែលរៀបចេញទៅច្បាំងនឹងស្តេច១ទៀត ឥត  
អង្គុយពិគ្រោះមើលជាមុនសិន ដើម្បីឲ្យដឹងជាខ្លួននាំពល១ម៉ឺន ទៅ  
តទល់នឹងស្តេច ដែលនាំពល២ម៉ឺន មកច្បាំងបានឬមិនបាន?

បើឃើញ ថាមិនបានទេ...នោះទ្រង់នឹងចាត់រាជទូត ឲ្យទៅស៊ើបសួរពី  
កិច្ច ដែលចងស្តានមេត្រីនឹងគ្នាយ៉ាងណា។

ដូចគ្នានេះដែរ អ្នកណាក៏ដោយក្នុងអ្នក...

32 ខ្ញុំចង់អោយអ្នកកត់សម្គាល់។ ដំបូង ទ្រង់មានបន្ទូល...វាជាផ្ទឹង  
ប្រៀបប្រដូច។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ឥឡូវនេះ មានស្តេចយាងមក ហើយគាត់មាន  
ទាហាន ពីរម៉ឺននាក់ ហើយស្តេចនេះនឹងជួបគាត់ ហើយគាត់មានទាហានតែមួយ  
ម៉ឺននាក់ប៉ុណ្ណោះ។ ដូច្នេះ ដំបូង គាត់អង្គុយហើយសួរថាតើគាត់បានត្រៀមខ្លួន  
ហើយឬនៅថាតើគាត់អាចធ្វើបានឬអត់។” ហ្នឹងហើយ។

ដូច្នេះ អស់អ្នកណាក្នុងពួកអ្នករាល់គ្នា ដែលមិនលះអាល់យពី  
របស់ទ្រព្យខ្លួនទាំងអស់ នោះធ្វើជាសិស្សខ្ញុំមិនបានទេ។ (ឃើញទេ?)

33 ឥឡូវសូមព្រះអម្ចាស់បន្ថែមព្រះពររបស់ទ្រង់ដល់ព្រះបន្ទូលនេះ។ ឥឡូវនេះ  
យើងនឹងឱនក្បាលចុះ។

34 ឱព្រះបិតាដែលគង់នៅស្ថានសួគ៌អើយ ព្រះអង្គជ្រាបអ្វីៗទាំងអស់ហើយ  
មិនគិតពីមនុស្សទេ តើមនុស្សមានអ្វីដែលទ្រង់នឹកដល់ដូច្នេះ? ទ្រង់បានបង្កើត  
មនុស្ស ហើយគាត់គឺដូចជាផ្កានៃវាលដែរ ថ្ងៃនេះគាត់ស្អាតណាស់ ថ្ងៃស្អែក  
គាត់ត្រូវបានគេកាត់ចូលទៅក្នុងឡ ហើយគាត់នឹងរសាត់បាត់ទៅ។ ហើយខ្ញុំ  
សូមអង្វរ ព្រះអង្គ សូមប្រណិសន្តោសយើងខ្ញុំនៅថ្ងៃនេះ ហើយសូមអោយម្នាក់  
ក៏យកស្តុកទុកនៅថ្ងៃនេះ។ យើងនៅទីនេះក៏ដូចជានៅក្នុងផ្ទះនៃការកែតម្រូវ  
ដែរ។ យើងនៅទីនេះដើម្បីរៀននិងដឹងពីរបៀបរបស់នៅ ហើយអនុញ្ញាតឱ្យវាចេញ  
មកពីព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ថ្ងៃនេះ ឱព្រះដ៏អស់កល្ប។ កូនទ្រង់ជាច្រើនបានប្រមូល  
ជុំគ្នា ហើយភាគច្រើននៃពួកគេគឺជាកូនរបស់ទ្រង់អស់រយៈពេលជាច្រើនឆ្នាំ ប៉ុន្តែ  
ដូចនោះ យើងទាំងអស់គ្នាត្រលប់ទៅដំណាក់របស់ព្រះ ដើម្បីរៀនឱ្យស្គាល់។  
ហើយទូលបង្គំជាអ្នកបំរើរបស់ទ្រង់ចង់ដឹងបន្ថែមទៀតអំពីទ្រង់។ ហើយទូលបង្គំ  
អធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងនាំការបើកសម្តែងនៃដំណឹងល្អមកលើយើងទាំងអស់គ្នា លើ

អ្នកបំរើរបស់ទ្រង់ ហើយវត្តមានរបស់ទ្រង់និងជម្រុញយើងតាមរយៈអាគារនេះ នឹងមានភាពអស្ចារ្យនៅថ្ងៃនេះ ថាយើងនឹងចាកចេញ នៅក្នុងចិត្តរបស់យើង ដោយប្រាថ្នាធ្វើជាអ្នកបម្រើរបស់ទ្រង់ប្រសើរជាងមុន ថាវានឹងផ្តល់ប្រយោជន៍សម្រាប់ពួកយើងនៅទីនេះ។ ឱព្រះជាម្ចាស់ដែលមានមេត្តាករុណាអើយ សូមទ្រង់ប្រទានពរទាំងនេះនៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវដែលជាព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់។ អាម៉ែន។

35 ឥឡូវសូមអោយព្រះអម្ចាស់បន្ថែមព្រះពររបស់ទ្រង់ដល់ព្រះបន្ទូលនៅពេលយើងអាន។ ខ្ញុំចង់យកអត្ថបទនៅព្រឹកនេះថា “វិញ្ញាណចូលឬព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ?” ឥឡូវ នេះជាប្រធានបទចម្លែកមួយ ប៉ុន្តែវាជាការនៅក្នុងរោងឧបោសថ... ហើយនៅយប់ថ្ងៃពុធមុន... កាលពីព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យមុនខ្ញុំបាននិយាយអំពី—អំណោយទាននៃដំណឹងល្អជូប៊ីលី។

36 ហើយនៅយប់ថ្ងៃពុធមុនខ្ញុំបានអធិប្បាយអំពីស្ត្រីដែលមាន—បន្ទះថ្មនៅពីលើក្បាល ឬ... នាងបានបាត់ប្រាក់មួយកាក់របស់នាង ហើយនាងកំពុងបោសផ្ទះ ហើយព្យាយាមរកវាមុនពេលថ្មីរបស់នាងមកដល់។ ហើយចូលមកដឹងថាស្ត្រីនោះជាប្រភេទស្ត្រីត្រូវការតម្រង់ទិសហើយនាង...និងតំណាងឱ្យក្រុមជំនុំ។ ហើយក្រុមភ្លេងអាពាហ៍ពិពាហ៍មួយដែលមិនត្រូវបានពាក់នៅលើម្រាមដៃ។ វាត្រូវបានគេពាក់នៅលើក្បាល ដោយមានប្រាក់ ៩ ចំណែកនៅក្នុងវា។ ហើយនៅពេលដែលស្ត្រីក្លាយជាស្រីពេស្យា ពួកគេបានយកប្រាក់មួយដុំមកបង្ហាញថានាងជាស្រីពេស្យា។ ដូច្នេះហើយស្ត្រីនេះបានបាត់បង់បំណែកមួយ មិនមែនជាស្រីពេស្យាទេ។ ប៉ុន្តែប្តីរបស់នាងបាននៅឆ្ងាយ ហើយនាងបានព្យាយាមប្រញាប់ រកបំណែកនោះដាក់វានៅក្នុងថង់របស់នាងវិញ ដ្បិតពេលប្តីនាងមកដល់គាត់ដឹងថានាងត្រូវគេចាប់ជាពេស្យាចារ ហើយវាមានន័យថាការបែកបាក់ផ្ទះជាដើម។ ហើយខ្ញុំបានយកវាមកអនុវត្តសម្រាប់មួយភ្លែតសំដៅទៅក្រុមជំនុំបានបាត់បង់របស់ដ៏អស្ចារ្យជាច្រើន។ ហើយដល់ពេលដែលឪពុកត្រូវមក ដូច្នេះយើងត្រូវតាមពួកគេ។ ឥឡូវនេះ ដឹងថានៅក្នុងក្រុមជំនុំ និងរោងឧបោសថរបស់យើង...

37 ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់និយាយអំពីវិញ្ញាណទាក់ទាញ ដែលវានឹងមានចំណងជើងថា អារក្ស។ អ្នកឮច្រើនណាស់អំពីអារក្ស នៅសម័យនេះ ប៉ុន្តែអ្នកពួកតិចតួចណាស់អំពីវិធីកម្ចាត់វា។ យើងទាំងអស់គ្នា—ដឹងច្បាស់ថាមានអារក្ស ប៉ុន្តែរឿងបន្ទាប់គឺវិធីកម្ចាត់រឿងនោះ។ ហើយឥឡូវនេះមាន...ដោយមានព្រះគុណរបស់ព្រះជាម្ចាស់

មានឱកាសច្រើនក្នុងការប្រព្រឹត្តចំពោះរឿងទាំងនេះហៅថាអារក្ស និងជួបពួកគេ នៅឯវេទិកានិងនៅក្នុងការដើរប្រចាំថ្ងៃ ហើយហេតុអ្វីខ្ញុំចង់មើលបទគម្ពីរនៅព្រឹក នេះហើយស្វែងយល់ថាតើរបស់ទាំងនោះជាអ្វី។

38 ឥឡូវនេះ យើងបានអនុវត្តវានៅក្នុងកម្មវិធីព្យាបាល ដែលតែងតែទៅកន្លែង ព្យាបាល។ ជំងឺមហារីកដុំសាច់ ជំងឺភ្នែកឡើងបាយ ជំងឺទាំងអស់នោះ មិនមែន ជារបស់ធម្មជាតិទេ ពួកគេជាជំនឿអូប៊ីនិងជាអារក្ស។ ព្រះគម្ពីរបញ្ជាក់យ៉ាង ច្បាស់ពីរឿងនោះ។ ប៉ុន្តែនោះគឺជាអារក្សក្នុងរាងកាយ ដោយរីកដូចជំងឺមហារីក អ៊ីចឹង មានជីវិតក្នុងវា ហើយជីវិតរបស់វាគឺជាអារក្ស។ ការរីកលូតលាស់នៃ ជំងឺភ្នែកឡើងបាយ ការរីករាលដាលនៃជំងឺរបេង និងជំងឺផ្សេងទៀតវាគឺជាអារក្ស។ នោះជាទម្រង់រូបវន្ត។

39 ឥឡូវ ព្រឹកនេះយើងនឹងនិយាយ—និយាយអំពីអារក្សក្នុងទម្រង់ខាងវិញ្ញាណ នៅក្នុងព្រលឹង។ ពួកវាស្ថិតនៅក្នុងព្រលឹងដូចគ្នានឹងរាងកាយដែរ។ ហើយយើង ត្រូវសារភាពថាយើងឃើញពួកវានៅក្នុងខ្លួនមនុស្ស ដូចជាមហារីកនិង—និងជំងឺ ផ្សេងៗដែលមាននៅក្នុងខ្លួនមនុស្ស។

40 ថ្មីៗនេះ សូម្បីតែមហារីកត្រូវបានប្រកាសថាជាជំងឺវិមាត្រទី ៤ ដែលថាវាស្ថិត ក្នុងវិមាត្រមួយទៀត។ ប្រាកដណាស់ វាជាអារក្ស។ ជំងឺនីមួយៗគឺជាជំងឺវិមាត្រទី៤ ដែលជាការចាប់ផ្តើមរបស់វា។

41 ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះជំងឺមហារីកនៅក្នុងខ្លួនមហារីកនៅក្នុងព្រលឹង អារក្សអាចមកនៅកន្លែងទាំងពីរ។ ឥឡូវនេះ មានច្រើនដងហើយមានមនុស្សជា ច្រើនដែលមានគំនិតល្អ... និងមនុស្សល្អដែលព្យាយាមច្រើនដង—ពឹងលើទ្រឹស្តី តិចតួចខ្លះដែលពួកគេមាន ឬអ្វីមួយដែលពួកគេត្រូវបានបង្រៀនតាំងពីកុមារភាព ហើយនៅតែរកឃើញនៅក្នុងខ្លួនរបស់ពួកគេ នៅក្នុងព្រលឹងរបស់ពួកគេ ដែល ពួកគេនៅតែមានអ្វីដែលមិនត្រឹមត្រូវ។ អ្នក ជាច្រើននៅទីនេះនៅព្រឹកនេះ ច្បាស់ ណាស់គ្រប់ទីកន្លែងដែលអ្នកឃើញពួកគ្រីស្ទានបានជួបជុំគ្នា អ្នករកឃើញមនុស្ស ដែលមានវិញ្ញាណទាំងនោះនៅក្នុងពួកគេ ថាពួកគេ...វាមិនគួរឱ្យចង់បាន។ ពួកគេ មិនចង់បានទេ។ ពួកគេនិយាយ “អូ! បើខ្ញុំអាចឈប់និយាយកុហក! ប្រសិនបើខ្ញុំ អាចឈប់លោភលន់! ប្រសិនបើខ្ញុំអាចបញ្ឈប់ការងារនេះឬរឿងនោះ!” ឥឡូវ នោះ គឺជាអារក្ស។ ហើយ ឥឡូវនេះ ពួកគេបានមកនៅក្នុងទម្រង់នៃសាសនាជាច្រើន

ជាញឹកញាប់។ (ក្នុងនាមជាសាលាថ្ងៃអាទិត្យ វាជាពេលវេលានៃការបង្រៀន ដូច្នេះ សូមក្រឡេកមើលនេះ)។ ឥឡូវនេះ ពួកគេបានមកនៅក្នុងទម្រង់នៃសាសនា ជាញឹកញាប់។

42 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងបទគម្ពីរ ពេលមួយ មានបុរសម្នាក់ឈ្មោះយ៉ូសាផាត ដែលជាបុរសដ៏អស្ចារ្យម្នាក់ ដែលជាមនុស្សខាងសាសនា។ ហើយគាត់បានទៅរកស្តេចមួយទៀតដែលជាស្តេចរបស់—របស់អ៊ីស្រាអែល។ ហើយគាត់យ៉ូសាផាត ជាស្តេចស្រុកយូដា។ បន្ទាប់មកគាត់យាងទៅគាល់ស្តេចអហាប់ ជាស្តេចស្រុកអ៊ីស្រាអែល ហើយពួកគេបានប្រមូលផ្តុំគ្នា ហើយបានចងសម្ព័ន្ធភាពជាមួយគ្នាដើម្បីទៅប្រយុទ្ធនៅវ៉ាម៉ូតកាឡាត។ ហើយពួកគេបានធ្វើវាដោយមិនចាំបាច់អធិស្ឋាន។

43 អូ ប្រសិនបើមនុស្សអាចដឹងបាន! នោះហើយជាមូលហេតុដែលខ្ញុំមកព្រឹកនេះ ហើយសុំអោយអ្នកចងចាំខ្ញុំពេលខ្ញុំទៅបរទេស។ ក្នុងគ្រប់ការទាំងអស់ សូមអធិស្ឋាន!

មានគេមកនៅថ្ងៃមុនហើយនិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ តើអ្នកគិតថាខុសទេក្នុងការធ្វើអ្វីមួយ?”

44 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ហេតុអ្វីបានជាអ្នកសួរអញ្ចឹង?” ឃើញទេ? ប្រសិនបើមានសំនួរនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក ទុកវាចោលទៅ កុំធ្វើវាអោយសោះ។ គ្រាន់តែនៅជាមួយនោះ។ នៅពេលអ្នកចាប់ផ្តើមធ្វើអ្វីមួយ ហើយប្រសិនបើវាជាសំណួរថាតើត្រូវឬខុស ចូរនៅអោយឆ្ងាយពីវា។ កុំចូលទៅក្នុងវាទាល់តែសោះ បន្ទាប់មកអ្នកដឹងថាអ្នកនិយាយត្រូវហើយ។

45 ឥឡូវនេះ អ្វីទាំងអស់គួរតែត្រូវបានពិចារណាដោយការអធិស្ឋានជាមុន។ “ចូរស្វែងរកព្រះរាជ្យរបស់ព្រះជាម្ចាស់និងសេចក្តីសុចរិតរបស់ព្រះអង្គជាមុនសិន ទើបព្រះអង្គប្រទានរបស់ទាំងនោះមកអ្នករាល់គ្នាថែមទៀត។” ខ្ញុំប្រាកដច្បាស់នៅព្រឹកនេះ ប្រសិនបើបុរសនិងស្ត្រីអាចចូលទៅក្នុងទីតាំងនៃកន្លែងព្រលឹងរបស់ពួកគេ ការគិតនិងអាកប្បកិរិយារបស់ពួកគេនឹងបានល្អឥតខ្ចោះនៅចំពោះព្រះនេត្ររបស់ព្រះ នោះគឺជាព្រះវិហារដែលមានអំណាចបំផុតមួយដែលមិនធ្លាប់មាន។

46 មើលតែមួយភ្លែតលើរាងកាយ។ ឥឡូវ យើងជាញឹកញាប់ ហើយច្រើនឆ្នាំ យើងទទួលបានអ្វីដែលយើងហៅថា “ឧបករណ៍ចាប់កុហក។” អ្នកអាចដាក់វា នៅកន្លែងរបស់អ្នក ហើយដាក់វានៅលើរបស់ពួកគេ—ក្បាលរបស់ពួកគេ ហើយ អ្នកអាចទៅដល់ទីនោះហើយព្យាយាមអស់ពីសមត្ថភាពដើម្បីនិយាយកុហកឱ្យ ដូចជាការពិត ហើយវានឹងចុះបញ្ជីអវិជ្ជមានរាល់ពេល ពីព្រោះមនុស្សមិនត្រូវ បានគេតម្រូវឱ្យកុហកទេ។ និយាយកុហកគឺជាការបោកបញ្ឆោត រឿងលំបាក រឿង អាក្រក់។ ខ្ញុំគួរតែមានការស្រវឹងជាមួយខ្ញុំ ជាជាងការកុហក។ ឃើញទេ? អ្នក កុហក! ហើយរាងកាយរបស់អ្នកមិនត្រូវបានតម្រូវឱ្យកុហកទេ។ ទោះបីជាអ្នកមាន បាបយ៉ាងណាក៏ដោយ អ្នកនៅតែជាកូនរបស់ព្រះដដែល។ មនុស្សដែលមាន បាបច្រើនជាងគេនៅក្នុងទីក្រុងសព្វថ្ងៃនេះ ព្រះមិនមានបំណងអោយអ្នកធ្វើបាប ទេ។ ទ្រង់ចង់អោយអ្នកធ្វើជាកូនប្រុសកូនស្រីរបស់ទ្រង់។ អ្នកត្រូវបានបង្កើតឡើង ដោយការតុបតែងខ្លួន។ តែអំពើបាបបានធ្វើអោយអ្នកធ្វើបែបនោះ។ ហើយមិនថា អ្នកព្យាយាមក្លែងខ្លួនប៉ុណ្ណាហើយព្យាយាមនិយាយកុហកហាក់ដូចជាត្រឹមត្រូវ ប៉ុណ្ណា ពួកគេមានឧបករណ៍វិទ្យាសាស្ត្រដែលបង្ហាញថាវាខុស។ អ្នកអាចប្រាប់ វាដោយគ្មានបំណងដែលអ្នកចង់ធ្វើទេ ប៉ុន្តែវានៅតែចុះឈ្មោះអវិជ្ជមាន ពីព្រោះ វាជាមនសិការរបស់មនុស្ស ហើយមនសិការដឹងថាអ្វីជាការពិត។ ហើយមិនថា អ្នកកំពុងនិយាយអ្វីនៅទីនេះទេ មនសិការដែលដឹងថាវាជាការកុហក ហើយវានឹង ចុះបញ្ជីពីមនសិការនោះ។

47 ដូច្នោះ ប្រសិនបើបុរសឬស្ត្រីអាចទទួលបានគំនិតរបស់ពួកគេ ហើយ ទីបន្ទាល់និងជីវិតរបស់ពួកគេបានតម្រង់ជួរជាមួយព្រះ (អាម៉ែន) រហូតដល់ឆា នៃលនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងក្លាយជាឥតខ្ចោះជាមួយព្រះជាម្ចាស់ តើនឹងមាន អ្វីកើតឡើង! ប្រសិនបើបុរសនិងស្ត្រីអាចតម្រង់ជួរ ជាកន្លែងដែលមានសេរីភាពពី ដួងចិត្តពួកគេ ដោយជំនឿពីខាងក្នុង!

48 មនុស្សជាច្រើនមកអាសនៈដើម្បីអធិស្ឋាន ពួកគេមានជំនឿខាងបញ្ញា។ ពួកគេសារភាពអំពើបាបរបស់ពួកគេ ហើយចូលរួមក្នុងព្រះវិហារមួយដោយជំនឿ បញ្ញា។ ពួកគេជឿវានៅក្នុង—គំនិតរបស់ពួកគេ។ ពួកគេជឿព្រោះពួកគេបានឮ។ ពួកគេជឿពីព្រោះពួកគេដឹងថាវាជាគោលនយោបាយល្អបំផុត។ ប៉ុន្តែនោះមិនមែន ជាអ្វីដែលព្រះទតឃើញទេ។ ទ្រង់មិនមើលលើជំនឿបញ្ញារបស់អ្នកទេ។

49 ទ្រង់មើលទៅបេះដូងដែលជាកន្លែងដែលនៅខាងក្នុងព្រះ... ហើយនៅពេលដែលចេញពីបេះដូង អ្វីៗទាំងអស់អាចធ្វើទៅបាន។ ការសារភាពរបស់អ្នកជួបនឹងជីវិតរបស់អ្នក។ ជីវិតរបស់អ្នកនិយាយ ព្រះខ្លាំងជាងការសារភាពរបស់អ្នកដែរ។

50 ប៉ុន្តែនៅពេលដែលចម្លើយសារភាពរបស់អ្នកនិយាយរឿងមួយ ហើយជីវិតរបស់អ្នករស់នៅរឿងមួយទៀត វាមានអ្វីមួយខុសប្រក្រតី។ នោះដោយសារតែអ្នកមានជំនឿបញ្ញា ហើយមិនមែនជាជំនឿដែលចេញពីចិត្តអ្នកទេ។ ហើយនោះបង្ហាញថានៅខាងក្រៅនេះគឺជាចំណេះដឹងអំពីព្រះ។ ប៉ុន្តែនៅខាងក្នុងទីនេះគឺជាអារក្សដែលគួរឱ្យសង្ស័យ។ “ខ្ញុំជឿលើការព្យាបាលដ៏ទេវភាព ប៉ុន្តែវាមិនមែនសម្រាប់ខ្ញុំទេ?” ឃើញទេ? “អាហ្នឹងវាអាចអញ្ជឹង ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនជឿទេ?” ទទួលបាន? នៅខាងក្រៅអ្នកនិយាយ “បាទ/ចាស” នៅខាងក្នុងមនសិការរបស់អ្នកនិយាយ “ទេ?” រឿងវិទ្យាសាស្ត្រដែលនោះអាចបង្ហាញថាវាមិនត្រឹមត្រូវ សូមបង្ហាញវា។

51 សូមកត់សម្គាល់នៅពេលដែលស្តេចទាំងនេះ មុនពេលពួកគេចាប់ផ្តើម ពួកគេគួរតែមាន... មុនពេលយ៉ូសាផាតចងសម្ព័ន្ធភាពជាមួយអំហាប់ គាត់គួរតែនិយាយថា “ចូរយើងអធិស្ឋាន ហើយមើលថាតើព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះជាម្ចី?”

52 បង្ហាញខ្ញុំនូវគ្រូគង្វាលម្នាក់ បង្ហាញខ្ញុំនូវគ្រីស្ទានម្នាក់ បង្ហាញខ្ញុំស្ត្រីមេផ្ទះដែលជាគ្រីស្ទានម្នាក់ បង្ហាញខ្ញុំនូវកសិករ ឬកម្មកររោងចក្រ ដែលនឹងដាក់ព្រះជាអាទិភាពនៅក្នុងអ្វីគ្រប់យ៉ាង ខ្ញុំនឹងបង្ហាញអ្នកថាបុរសនឹងទទួលបានជោគជ័យ ថ្វីបើអារក្សទាំងអស់អាចដាក់វាបានក៏ដោយ។ គាត់ស្វែងរកព្រះជាដំបូង។ យើងត្រូវតែមានមុនគេ...

53 ប៉ុន្តែពួកគេមិនបានធ្វើវាទេ។ ពួកគេទាំងអស់បានអំណុតលើពីព្រោះអំហាប់មាននគរក្លឺល្អ ហើយគាត់បានធ្វើអ្វីៗជាច្រើន និងមានរបស់ល្អអស្ចារ្យ មាសនិងប្រាក់របស់គាត់បានក្លាយជាបុរសម្នាក់ដែលទទួលបានជោគជ័យដ៏អស្ចារ្យ ប៉ុន្តែមិនគួរឱ្យជឿ។

54 ហើយនោះជាកន្លែងដែលពិភពលោកសព្វថ្ងៃនេះមាន។ នោះហើយជាកន្លែងដែលអាមេរិកឈរនៅសព្វថ្ងៃនេះ។ នោះហើយជាកន្លែងដែលក្រុមជំនុំឈរនៅសព្វថ្ងៃនេះ។ យើងបានសាងសង់ព្រះវិហារល្អៗមួយចំនួនដែលមិនធ្លាប់មានពីមុនមក។ យើងមានអ្នកប្រាជ្ញពូកែខ្លះដែលយើងមិនធ្លាប់មាន។ យើងបានបង្រៀន



ពីទេវវិទ្យាល្អៗមួយចំនួនជាដើម ហើយបានរៀនច្រៀងដូចជាពួកទេវតា ប៉ុន្តែនៅ មានចំនុចខ្សោយនៅកន្លែងណាមួយ។ វាមានភាពទន់ខ្សោយ ពីព្រោះពួកគេបាន ចេញទៅ ក្រោមការបង្រៀននិងការលូងលោមរបស់មនុស្ស ជំនួសឱ្យការត្រលប់ ទៅព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះវិញ។ ពួកគេព្យាយាមធ្វើអ្វីៗដូចលោកិយ។ ពួកគេបាន ព្យាយាមដាក់អំពូលភ្លឺចាំងលើ វាដូចជាហូលីវូដ។

55 នៅថ្ងៃផ្សេងទៀត ជានិកាយដ៏ល្បីល្បាញ អាណាចក្រដំណឹងល្អពេញនៅ រដ្ឋកែនសាស ឬក៏សុំការលើកលែងទោសរបស់អ្នកនៅជេនរី នៅឯសន្និបាតនេះ កំពុងតែសាងសង់ព្រះវិហារអស់មួយលានដុល្លារ។ ហើយមានអ្នកផ្សព្វផ្សាយ សាសនារាប់ពាន់នាក់កំពុងរង់ចាំហាសិបសេនពីនិកាយដដែលនោះ ដើម្បីនាំ ដំណឹងល្អចូលទៅកាន់ប្រជាជាតិនានា។ អ្វីដែលយើងត្រូវការនៅថ្ងៃនេះគឺ ជា អ្នកផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អដែលព្រះបានបញ្ជូនមកដោយការបំផុសព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ ដែលនឹងមានការខ្លះខ្លែងរបស់ព្រះ ដើម្បីជំរុញចូលទៅក្នុងព្រៃដែលនៅ ឆ្ងាយ ហើយធ្វើអ្វីមួយសម្រាប់ព្រះ ជំនួសឱ្យការកសាងព្រះវិហារធំល្អ និងព្យាយាម ដើម្បីឱ្យមានភាពលេចធ្លោជាងអ្នកជិតខាង។

56 ខ្ញុំគួរតែគោរពបូជានៅក្នុងបេសកកម្មដែលជាកន្លែងដែលវាត្រូវបាន បោសសម្អាតឬបន្ទប់ក្រោមដី និងមានសេរីភាពនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនិងសេចក្តី ស្រឡាញ់របស់ព្រះដែលបានចូលទៅក្នុងដួងចិត្ត ជាជាងអង្គុយនៅព្រះវិហារដ៏ អស្ចារ្យបំផុតដែលយើងមាននៅលើលោកិយហើយត្រូវបានចង្អៀតជាមួយនឹង គោលលទ្ធិនិងសេចក្តីបង្រៀនរបស់មនុស្ស។ យើងត្រូវការថ្ងៃនេះគឺជាការរីក ផុសផុលវិញ ត្រលប់ទៅរកសេចក្តីពិត ត្រឡប់ទៅកាន់ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ម្តងទៀត

57 ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលពួកគេបានចេញទៅទីនោះ ហើយបន្ទាប់ពីមួយរយៈ ក្រោយមក យេហូវសាផាតបានដឹងខ្លួនគាត់ហើយនិយាយថា “អត់ទេ...មែនហើយ សូមពិគ្រោះជាមួយព្រះអម្ចាស់អំពីបញ្ហានេះ។”

58 គាត់បាននិយាយថា “មិនអីទេ” អំបាប់បានធ្វើ ហើយគាត់បានចាត់ឱ្យមាន គ្រូគង្វាលដែលបានទទួលការបណ្តុះបណ្តាលយ៉ាងល្អចំនួន៤០០ នាក់។ ហើយ គាត់បាននាំពួកគេឡើងទៅទីនោះ ហើយនិយាយថា “ទាំងនេះសុទ្ធតែជាហោរា។”

59 ហើយដូច្នោះពួកគេបានចូលទៅក្នុងភាពត្រេកត្រអាលរបស់ពួកគេ ហើយ ពួកគេចាប់ផ្តើមហៅ។ ហើយពួកគេបាននិយាយថា “ត្រូវហើយ អ្នកបន្តទៅមុខ ដោយសុខសាន្ត។ ព្រះអម្ចាស់គង់នៅជាមួយអ្នក។”

60 ហើយបន្ទាប់ពីមនុស្សទាំងបួនរយនាក់នោះបានធ្វើបន្ទាល់ថាពួកគេគួរតែ ឡើងទៅដោយសុខសាន្ត តែយ៉ូសាផាតដឹង... តើអ្នកយល់ទេ? ឃើញទេ នៅក្នុង ចិត្តរបស់មនុស្សសុចរិតនោះមានអ្វីមួយដែលបានប្រាប់គាត់ថាមានហោរាពិតនៅ ឯកន្លែងណាមួយ។ មានអ្វីមួយមិនប្រក្រតី។

61 អំហាប់និយាយថា “ឥឡូវនេះយើងមានហោរាបួនរយនាក់នៅទីនេះ ហើយដោយព្រមព្រៀងគ្នា ពួកគេម្នាក់ៗនិយាយថា ទៅចុះព្រះអម្ចាស់នៅជាមួយ អ្នក។”

ប៉ុន្តែយ៉ូសាផាតបាននិយាយថា “តើអ្នកមិនមានម្នាក់ទៀតទេឬ?”

62 គាត់បាននិយាយថា “អញ្ចឹង តើយើងត្រូវការមួយទៀតធ្វើអី បន្ទាប់ពីយើង មានបុរសដែលមានការអប់រំខ្ពស់ជាងគេបួនរយនាក់នៅក្នុងប្រទេសហើយនោះ? ពួកគេនិយាយទាំងអស់ ‘ទៅ’ នោះគឺជាបញ្ហា។ ប៉ុន្តែនៅក្នុងចិត្តរបស់យ៉ូសាផា ត គាត់បានដឹងថាមានអ្វីមួយមិនប្រក្រតី។ ឥឡូវនេះ គាត់បាននិយាយថា “យើង មានមួយបន្ថែមទៀតគឺមីកាយ៉ា។ ប៉ុន្តែខ្ញុំស្អប់គាត់។” បាននិយាយថា “គាត់តែងតែ និយាយអ្វីដែលអាក្រក់ ហើយលេចចេញនៅពេលគាត់គ្មានអីត្រូវធ្វើផង ហើយ គាត់បានចុះចេញពីព្រះវិហារនិងអ្វីគ្រប់យ៉ាង។” បាននិយាយថា “ខ្ញុំស្អប់គាត់។”

បាននិយាយថា “ទៅទទួលយកហើយមើលអ្វីដែលគាត់នឹងនិយាយ។”

63 ហើយនៅពេលមីកាយ៉ាឡើងមក គាត់បាននិយាយ...ពួកគេថា “ឥឡូវនេះ មើលចុះ អ្នកនិយាយដូចគ្នានឹងអ្វីដែលអ្នកផ្សេងនិយាយ។”

64 គាត់បាន និយាយថា “មានតែខ្ញុំទេ...” វានៅទីនេះ។ “ខ្ញុំនឹងនិយាយអ្វី ដែលព្រះជាម្ចាស់មានបន្ទូល។” អាម៉ែន។ “មិនថាហោរារបស់អ្នកនិយាយអ្វី និងអ្វីនេះដែលនិយាយ និងអ្វីដែលក្រុមជំនុំរបស់អ្នកនិយាយ និងអ្វីដែលពួកគេ និយាយ ខ្ញុំនឹងនិយាយអ្វីដែលព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូល។ ព្រះដាក់លើបបូរមាត់ ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំនឹងនិយាយអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូល។” អ្វីដែលយើងត្រូវការនៅថ្ងៃនេះ គឺមីកាយ៉ាជាច្រើនទៀតដែលនឹងនិយាយអ្វីដែលព្រះបានមានបន្ទូល។ សូម

កត់សម្គាល់ ដូច្នេះពួកគេបាននាំគ្នាទៅដល់ទីនោះ ហើយគាត់បាននិយាយថា “ឱ្យពេលខ្ញុំនៅយប់នេះ។” ដូច្នេះនៅយប់នោះព្រះអម្ចាស់បានជួបគាត់ ហើយគាត់ក៏ត្រឡប់មកវិញនៅព្រឹកបន្ទាប់។ នៅពេលដែលស្តេចទាំង២អង្គបានឈរនៅមាត់ទ្វារ គាត់ថា “បន្តទៅមុខទៀត។” បាននិយាយថា “បន្តទៅមុខទៀត។ ប៉ុន្តែ” បាននិយាយថា “ខ្ញុំបានឃើញអ្វីស្រាវអែលរាយប៉ាយដូចចៀមខ្លាត់ខ្លាយដោយគ្មានអ្នកគង្វាល។”

65 ដូច្នេះគ្រូគង្វាលម្នាក់នេះ ស្លៀកពាក់ស្អាត ហើយដើរឡើងហើយវាយគាត់ចំមាត់ ហើយនិយាយថា “តើផ្លូវមួយណាដែលព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះបានទៅនៅពេលដែលវាចេញពីខ្ញុំទៅ?”

បាននិយាយថា “អ្នកនឹងដឹងនៅពេលអ្នកត្រលប់មកវិញ។” ត្រូវហើយ។

66 គាត់បាននិយាយថា “ស្តាប់នៅទីនេះ!” គាត់បាននិយាយថា “យើងជាអ្នកបំរើរបស់ព្រះ។ យើងមានបួនរយនាក់ហើយអ្នកគឺជាម្នាក់។”

67 ប៉ុន្តែមីកាយ៉ាបាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នកពីបញ្ហារបស់អ្នក។” អាម៉ែន! បាននិយាយថា “ខ្ញុំបានឃើញនិមិត្តមួយ។” អាម៉ែន! គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំឃើញព្រះជាម្ចាស់គង់នៅលើបល្ល័ង្ករបស់ព្រះអង្គ។ ខ្ញុំបានឃើញហ្នងទេវតានៃស្ថានសួគ៌ឈរនៅជុំវិញទ្រង់។ ហើយយើងដឹងថាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះបានប្រកាសការដាក់បណ្តា សាដល់បុរសនេះ ពីរបៀបដែលគាត់បានធ្វើ។”

68 អ្នកមិនអាចឲ្យពរដល់អ្វីដែលព្រះបានដាក់បណ្តាសាទេ ហើយអារក្សក៏មិនអាចដាក់បណ្តាសាអ្វីដល់អ្នកដែលព្រះបានប្រទានពរដែរ។ វាជាកិច្ចការផ្ទាល់ខ្លួនមិនថាក្របួឆាតល្ងង់មិនចេះអក្សរនិងមិនមានការអប់រំ។ អ្វីដែលព្រះបានប្រទានពរត្រូវបានប្រទានពរ។ អ្វីដែលព្រះបានដាក់បណ្តាសាគឺត្រូវបណ្តាសា។ ត្រូវចេះបែងចែកអ្វីដែលត្រូវនិងអ្វីដែលខុស។

69 មីកាយ៉ាដឹងថាល្អហើយដឹងថាមិនមែនជាព្រះអម្ចាស់ដែលនៅជាមួយពួកគេជាគ្រូអធិប្បាយទេ។ តើមានបញ្ហាអ្វីជាមួយគ្រូអធិប្បាយទាំងនោះ? សូមកត់សម្គាល់អ្វីដែលពួកគេបានធ្វើ។ ពួកគេស្លៀកពាក់ល្អបំផុត។ ពួកគេបានទទួលអាហារល្អបំផុត។ ពួកគេបានជួបជុំគ្នានៅក្នុងពិធីជប់លៀងរបស់ពួកគេ និងសម្ព័ន្ធភាពរបស់ពួកគេ រហូតដល់កន្លែងនោះទៅដល់កន្លែងដែលពួកគេស្គាល់

តែទេវវិទ្យារបស់ពួកគេ។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថាមីកាយ៉ា ពេលដែលគាត់ក្រឡេកមើលការជាក់ស្តែង គាត់បាននិយាយថា “ព្រះបានមានបន្ទូលថា ‘តើយើងអាចទៅទីនោះដើម្បីបោកបញ្ឆោតអំហាប់បានឬ?’ ហើយវិញ្ញាណនិយាយកុហក ខ្ញុំនឹងទៅទីនោះហើយល្បួងអំហាប់តាមរយៈអ្នកអធិប្បាយទាំងនោះ ដើម្បីបណ្តាលឱ្យអំហាប់ចេញទៅទីនោះ ដើម្បីនាំព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះឱ្យសម្រេច។”

70 ឥឡូវនេះ ថ្ងៃនេះមានមនុស្សជាច្រើនកំពុងស្តាប់...(ឥឡូវសាលាថ្ងៃអាទិត្យខ្ញុំចូលចិត្តណាស់។) សូមក្រឡេកមើលមនុស្សជាច្រើនកំពុងស្តាប់វិញ្ញាណល្អលោមក្នុងការទទួលយកព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ វិញ្ញាណពួកគេស្ថិតនៅក្នុងលោកិយ។ ពួកគេជាអារក្ស។ ហើយពួកគេបានចេញទៅកន្លែងជាច្រើន ហើយពួកគេបានចូលក្នុងចំណោមមនុស្សដែលជាអ្នកដឹកនាំ។ ពួកគេចូលក្នុងចំណោមសមាជិកក្រុមជំនុំ។ ពួកគេនៅក្នុងចំណោមមនុស្សល្អ។ ហើយពួកគេបណ្តាលឱ្យពួកគេចូលមកក្នុងការបំភាន់។ ហើយពួកគេនិយាយរឿង និងធ្វើអ្វីផ្សេងៗបង្រៀនរឿង និងអនុវត្តអ្វីៗដែលផ្ទុយនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ សព្វថ្ងៃនេះ អ្នកដឹកនាំក្រុមជំនុំរបស់ពួកគេកំពុងអនុញ្ញាតឱ្យប្រជាជនរបស់ពួកគេលេងបៀវនៅក្នុងព្រះវិហារ ដែលភាគច្រើននៃពួកគេ។ ឥឡូវនេះ មិនមែនជាកាតូលិកទាំងអស់គ្នានោះទេ មានប្រូតេស្តង់ជាច្រើនបានធ្វើដូច្នោះ។

71 អ្វីដែលពួកគេបានព្យាយាមធ្វើគឺការជំនួសអ្វីមួយ។ ពួកគេបានព្យាយាមអនុម័តផែនការថ្មីមួយចំនួន។ ពួកគេបានព្យាយាមទទួលយកការអប់រំជំនួសកន្លែងនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ អ្នកនឹងមិនអាចធ្វើវាបាន ទោះបីបុរសរបស់អ្នកមានការអប់រំខ្ពស់យ៉ាងណាក៏ដោយ។ ខ្ញុំគិតថាវាជារឿងល្អសម្រាប់គាត់ដែលបានទទួលការអប់រំ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើគាត់មិនបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ នោះការអប់រំរបស់គាត់នឹងមិនផ្តល់ផលល្អដល់គាត់ទេ។ ការអប់រំនឹងមិនជំនួសការដឹកនាំរបស់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធឡើយ។ អាម៉ែន។

72 សូមកត់សម្គាល់ ពួកគេ នៅក្នុងការជំនួសនេះ ពួកគេបានព្យាយាមចាប់ដៃគ្នាសម្រាប់បទពិសោធន៍ដែលយើងធ្លាប់មាន។ សព្វថ្ងៃនេះព្រះវិហារបានក្លាយទៅជាទំនើប។ ពួកគេដើរឡើងហើយប្រគល់ដៃខាងស្តាំរបស់ពួកគេក្នុងការប្រកប ហើយនោះជាវិធីដែលពួកគេធ្វើ។ ប៉ុន្តែវានឹងមិនយកកន្លែងលេងជាកីឡាករម្រុងរបស់

អ្នកកាន់ទុក្ខចាស់ ជាកន្លែងដែលមនុស្សមានបាបហៅហើយទទួលបានសិទ្ធិជាមួយព្រះ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។

73 សព្វថ្ងៃនេះពួកគេកំពុងព្យាយាមយកដង្វាយមួយភាគក្នុងដប់របស់ព្រះ។ ពួកគេកំពុងព្យាយាមទទួលយកអ្វីមួយ។ ពួកគេកំពុងព្យាយាមធ្វើឱ្យខុសគ្នា។ ពួកគេទៅចុះហើយមានល្បែងប៉ុនកូនៅក្នុងព្រះវិហារ លេងឆ្នោត។ ឆ្នោតនឹងមិនជំនួសដង្វាយមួយភាគក្នុងដប់របស់ព្រះទេ។ អាហារពេលល្ងាច អ្នកលក់ក្រយដប់លៀង ដើម្បីរកបុយដើម្បីសងបំណុលផ្សេងៗ វានឹងមិនជំនួសដង្វាយមួយភាគក្នុងដប់របស់ព្រះទេ។ វានឹងមិនធ្វើវាឡើយ។ ប៉ុន្តែយើងកំពុងព្យាយាមធ្វើវា។

74 តើវាគឺជាអ្វី? វាជាវិញ្ញាណដ៏ទាក់ទាញដែលកំពុងព្យាយាមចុះក្រោម។... ជំនួសអ្វីមួយសម្រាប់ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ព្រះជាម្ចាស់មិនអាចជំនួសព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់បានឡើយ។ វាជារឿងរហូតនិងជារឿងរហូត។ ព្រះជាម្ចាស់គ្មានអ្វីអាចជំនួសសេចក្តីជំនឿបានឡើយ។ សេចក្តីជំនឿមិនអាចជំនួសបានឡើយ។ ក្តីសង្ឃឹមនឹងមិនជំនួសឱ្យសេចក្តីជំនឿឡើយ។ ជំនឿគឺនៅម្នាក់ឯង។ វាលឿងតែឯង។ វានឹងមិនយក... ក្តីសង្ឃឹមមិនអាចកើតឡើងបានឡើយ។ ក្តីសង្ឃឹមគឺជាខ្លឹមសារនៃអ្វីដែលសង្ឃឹមទុក ជាកស្តុតាងនៃអ្វីដែលយើងមើលមិនឃើញ ឬជំនឿ គឺផ្ទុយទៅវិញ។ ឃើញទេ? ក្តីសង្ឃឹមគឺជារឿងមួយ។ ជំនឿគឺជាការផ្សេងទៀត។ សង្ឃឹមសង្ឃឹមសម្រាប់វា សេចក្តីជំនឿបានទទួលវាហើយ។ ទីមួយគឺជំនឿបញ្ញា។ ហើយមួយទៀតគឺជាការបើកសម្តែងដោយផ្ទាល់ពីព្រះជាម្ចាស់។ វានឹងមិនជំនួសកន្លែងរបស់វាទេ។ យើងកំពុងព្យាយាម ប៉ុន្តែយើងធ្វើការជំនួសការទាំងនេះ។

75 យើងកំពុងព្យាយាមសាងសង់ព្រះវិហារដ៏អស្ចារ្យជំនួសអ្នកផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អ។ ជំនួសមួយទៀត។ ព្រះយេស៊ូវមិនដែលបានតែងតាំងនរណាម្នាក់ឱ្យសាងសង់ព្រះ វិហារឡើយ។ វាមិនដែលត្រូវបានតែងតាំងនៅក្នុងព្រះគម្ពីរឡើយ។ យើងបានរៀបចំថ្នាក់សិក្ខាសាលា ពួកគេបានអនុញ្ញាតឱ្យជំនួសកន្លែងអ្នកផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អ។ យើង... ព្រះយេស៊ូវមិនដែលប្រាប់យើងឲ្យបង្កើតថ្នាក់សិក្ខាសាលាទេ។ ពួកគេមិនអីទេ។ ការអប់រំព្យាយាមដើម្បីទទួលបានកន្លែងនោះ។ វានឹងមិនធ្វើវាឡើយ។ ព្រះយេស៊ូវបានបង្គាប់ឲ្យធ្វើ "ចូលទៅក្នុងលោកិយហើយផ្សាយដំណឹងល្អដល់គ្រប់មនុស្សទាំងអស់" នៅថ្ងៃចុងក្រោយ។ ដូច្នេះអ្នកជំនួសទាំងអស់ដែលយើងមាននឹងមិនជំនួសកន្លែងពិតប្រាកដទេ។

76 នៅថ្ងៃផ្សេងទៀតខ្ញុំមានបទពិសោធន៍ ការជំនួស។ ខ្ញុំឈឺធ្មេញទីមួយរបស់ខ្ញុំ ត្រូវដកធ្មេញចេញ។ នៅព្រឹកនេះខ្ញុំមានធ្មេញក្លែងក្លាយនៅទីនោះ។ ខ្ញុំមិនអាច និយាយបានទេ។ វានឹងមិនជំនួសកន្លែងពិតប្រាកដទេ។ ទេ! អូ ខ្ញុំអើយ!

77 អ្នកអាចយកបុរសម្នាក់ហើយស្លៀកពាក់ឱ្យគាត់ ធ្វើឱ្យគាត់ចេញពីឈើ ដីស អ្វីដែលអ្នកចង់បាន ហើយជួសជុលគាត់ឱ្យបានច្រើន។ គាត់គ្មានអារម្មណ៍ គ្មានមនសិការទេ។ គាត់នឹងមិនជំនួសតំណែងរបស់បុរសពិតណាម្នាក់ឡើយ។ ហើយក៏មិនមែនជាការបំបែកក្លែងក្លាយដែលដើរហើយនិយាយ ថា “ខ្ញុំបាន ចូលរួមព្រះវិហារ។ ខ្ញុំនឹងព្យាយាមធ្វើឱ្យគ្រប់គ្រងស្រី។” វានឹងមិនជំនួសកន្លែង នៃការប្រព្រឹត្តជឿចាស់ព្រះជាម្ចាស់បានបញ្ជូននិងការផ្លាស់ប្តូរដោយព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ ដែលធ្វើឱ្យបុរសម្នាក់ខុសគ្នានៅក្នុងបេះដូងរបស់គាត់។ វាមិនអាចធ្វើវា បានទេ ពីព្រោះវាគ្មានជីវិតនៅក្នុងនោះទេ។ គ្មានអ្វីដែលផ្តល់ឱ្យគាត់នូវជីវិតទេ។

78 នៅទីនេះមិនយូរប៉ុន្មានខ្ញុំបានឃើញវិចិត្រករដ៏អស្ចារ្យម្នាក់ដែលបាននាំរឿង នេះមក ជាងចម្លាក់ ខ្ញុំមានន័យថា ដែលធ្វើរូបភាពរបស់លោកម៉ូសេនេះ។ មិនអាច ហៅឈ្មោះគាត់បានទេ ឥឡូវនេះ។ គាត់ជាសិល្បករក្រិក។ ធ្វើឱ្យគាត់ចំណាយ ជីវិតរបស់គាត់។ ហើយនៅពេលដែលគាត់បានទទួលវាដូច្នោះកន្លែងដែលគាត់ គិត ថាវាល្អឥតខ្ចោះ គាត់មានអារម្មណ៍រំភើបចំពោះរូបរបស់ម៉ូសេ ដូច្នោះគាត់ក៏ លុតជង្គង់ហើយនិយាយថា “និយាយទៅ លោកម៉ូសេ!” វាមើលទៅដូចជាពិត! វាត្រូវបានគេយកគំរូតាម ដូច្នោះល្អឥតខ្ចោះរហូតដល់វាមើលទៅដូចជាលោកម៉ូសេ ចំពោះគំនិតរបស់គាត់ ថាគាត់បានវាយនឹងញញួរធ្វើឱ្យវាមានអារម្មណ៍។

79 ដាក់នៅក្នុងគំនិតរបស់ក្រុមជំនុំ។ មិនថាអ្នកជំនួសច្រើនប៉ុណ្ណា ក្រុមជំនុំមួយ អ្នកអាចច្រៀងបទរបស់អ្នកបានល្អប៉ុណ្ណា តើសំលៀកបំពាក់ក្នុងក្រុមជំនុំរបស់អ្នក ល្អប៉ុណ្ណា អ្នកទទួលបានរបស់នេះ នោះច្រើនឬផ្សេងទៀត អ្នកអាចធ្វើបានតុកម្ម មានអារម្មណ៍ ឬអ្វីក៏ដោយ។ វានឹងមិនជំនួសកន្លែងនៃជីវិតទេ ដរាបណាព្រះគ្រីស្ទ បានយាង ចុះមកនៅក្នុងទម្រង់នៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ចូលទៅក្នុងក្រុមជំនុំនោះ ហើយផ្តល់ឱ្យវានូវបទពិសោធន៍ថ្មីនៃការកើតជាថ្មី។ វានឹងមិនជំនួសព្រះបន្ទូល របស់ព្រះឡើយ។ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះឈរតែឯង។

80 មីកាយ៉ាមានព្រះបន្ទូល។ គាត់ដឹងថាគាត់មានព្រះបន្ទូល។ គាត់មាន ព្រះបន្ទូលដែលបានសរសេរ គាត់មានវាដោយនិមិត្តផងដែរ។ គាត់បានដឹងពី

អ្វីដែលព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលនៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ គាត់ដឹងពីអ្វីដែលព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលតាមរយៈការជាក់ស្តែងនេះ។ ពួកគេទាំងពីរមកជាមួយគ្នា។ គាត់ដឹងថាវាជាការពិតដូច្នោះ គាត់មិនខ្លាចទេ។

81 ប៉ុន្តែវិញ្ញាណចូលនេះ មើលទៅអ្វីដែលវាបានធ្វើ នៅសព្វថ្ងៃនេះ។ បង្កើនសមាជិកក្រុមជំនុំ ធ្វើឱ្យសមាជិកក្រុមជំនុំកាន់តែប្រសើរឡើង វាមិនអនុញ្ញាតអោយមានការបង្រៀនពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធកាលពីបុរាណទេ។ វាបានអនុញ្ញាតឱ្យមនុស្សមានពិធីជប់លៀងសង្គមជាមួយគ្នា រហូតដល់បន្ទប់ក្រោមដីដែលពួកគេនឹងលេងល្បែង។ ពួកគេនឹងមិនជំនួសបន្ទប់ជាន់ខាងលើដែលជាកន្លែងដែលពួកគេកំពុងអធិស្ឋានសម្រាប់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធឡើយ។ វាបានអនុញ្ញាតឱ្យស្ត្រីជួបជុំគ្នានិងនិយាយរឿងកំប្លែងនិងរឿងរ៉ាវ និងមានរឿងជាច្រើនដែលមិនមានអ្វីកើតឡើង។ នោះនឹងមិនជំនួសការប្រជុំអធិស្ឋានទេ។ ស្ត្រី របៀបដែលពួកគេចេញទៅក្រៅនិងស្លៀកពាក់សព្វថ្ងៃនេះ—វាជាភាពអាម៉ាស់មួយ។

82 ខ្ញុំបានឮសំដីមួយដែលបងប្រុសនៅរីលបានថា បាននិយាយថា “ប្រជាជនអាមេរិកកំសត់” បាននិយាយថា “ពួកគេបានឆ្លើសម្លៀកបំពាក់របស់ពួកគេទៅបរទេស។” ត្រឹមត្រូវហើយ។ ពួកគេកំពុងដើរនៅក្នុងបន្ទុករបស់ពួកគេ។ ពួកគេ...ត្រឹមត្រូវហើយ។ ពួកគេត្រូវតែប្រគល់វាឱ្យអ្នកផ្សាយដំណឹងល្អពីព្រោះអ្នកផ្សាយដំណឹងល្អ... ប្រជាជននិងអ្នកនិយមនៅក្នុងប្រទេសផ្សេងទៀតកំពុងពាក់ពួកគេ។ មនុស្សទាំងនេះកំពុងធ្វើដោយគ្មានពួកគេ មើលទៅដូចជាពួកគេចូលចិត្ត។

83 ខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នកថាមានអ្វីមួយត្រូវបាននាំអោយខូច ហើយនោះគឺជាការផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ។ វាជាអារក្សដែលដោះសម្លៀកបំពាក់របស់អ្នក។ នៅក្នុងព្រះគម្ពីរមិនដែលមានមនុស្សម្នាក់ណាទេដែលបានហែកសម្លៀកបំពាក់របស់ពួកគេ នោះគឺជាបុរសដែលមានអារក្សចូល។ ហើយគាត់បានមកនៅក្នុងទម្រង់ស្រាលមួយនៅថ្ងៃនេះ ដូចជាសង្គមរបស់គាត់ ដូចជាគាត់ល្អ ដូចជាមិនអីទេ។ “អាកាសធាតុកាន់តែត្រជាក់ ហើយវានឹងធ្វើអោយអ្នកត្រជាក់ជាងប្រសិនបើអ្នកដោះសម្លៀកបំពាក់ចេញ។” បុរសដើរឡើងចុះពីទីធ្លា ហើយពាក់កណ្តាលខ្លួនអាក្រាត ហើយស្ត្រីក៏ដូចគ្នាដែរ។ ហេតុអ្វីបានជាអ្នកទទួលបានការមិនគោរពជាងសត្វឆ្កែនិងសត្វណាមួយផ្សេងទៅទៀត។ មាន

បញ្ហាអ្វី? ខ្ញុំមិនព្យាយាមធ្វើបាបអ្នកទេ។ ខ្ញុំកំពុងព្យាយាមប្រាប់អ្នកថាវាជាបស់  
អារក្ស ហើយអ្នកកំពុងស្តាប់វិញ្ញាណដែលចង់ប្រាប់អ្នកថា “ត្រឹមត្រូវហើយ” ប៉ុន្តែវា  
ជាការកុហក។

84 ស្រូវសាលីមួយគ្រាប់នឹងផលិតបានតែស្រូវសាលីប៉ុណ្ណោះ។ ប្រសិនបើអ្នកជា  
គ្រីស្ទានអ្នកនឹងមិនធ្វើដូច្នោះទេ។ អ្នកមិនអាចធ្វើវាបានទេ។ អ្នកគ្រាន់តែមិនអាចធ្វើ  
វាបាន។ អ្នកមានជំនឿបញ្ញាហើយនិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណាបាំ ខ្ញុំជឿលើ  
ព្រះគម្ពីរ។” ជីវិតរបស់អ្នកប្រាប់ថាអ្នកធ្វើមិនបាន។ អាម៉ែន។ វិញ្ញាណដែលចូល  
ចិត្តនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

85 គាត់ដឹងកន្លែងដែលគាត់កំពុងឈរ មីកាយ៉ា។ គាត់មានព្រះបន្ទូលរបស់  
ព្រះ។ គាត់គឺជាបុរសដែលមិនមានប្រជាប្រិយភាព។ គ្មាននរណាម្នាក់ចូលចិត្ត  
គាត់ទេ ពីព្រោះគាត់បានប្រាប់ការពិតទោះបីពួកគេចូលចិត្តគ្រូអធិប្បាយទាំងនេះ  
ក៏ដោយ។

86 ឥឡូវនេះ មានរឿងមួយទៀតដែលបានកើតឡើង។ ខ្ញុំជឿហើយគិតថាបុរស  
ណាដែលមានបទពិសោធដាមួយព្រះបុស្តីគឺមានអារម្មណ៍រំជួលចិត្តតិចតួច។  
ខ្ញុំគ្រាន់តែជឿ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ប៉ុន្តែអ្នកដឹងពីអ្វីទេ? ពួកគេបានទទួលយក  
ការរំជួលចិត្តដើម្បីទទួលបានបុណ្យជ្រមុជដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ពួកគេទទួល  
បានសំលេងរំខានច្រើន ហើយមិនមានអ្វីនៅក្នុងនោះទេ។ អ្នករស់នៅបរិសុទ្ធ  
ដូចអ្នករស់នៅដោយគ្មានការរំខាន នោះអ្នកនឹងមិនអីទេ។ អារម្មណ៍ពិតជាមិន  
អីទេ។ “ការធ្វើលំហាត់ប្រាណរាងកាយទទួលបានតិចតួច។” ប៉ុន្តែវិញ្ញាណដែល  
ទាក់ទាញចិត្តបានចូលក្នុងក្រុមមនុស្សដ៏បរិសុទ្ធ ហើយពួកគេបានអោយពួកគេ  
ពីងលើ “ពីព្រោះពួកគេអាចស្រែក” ឬ “ពីព្រោះពួកគេអាចរាំបាន ព្រោះពួកគេអាចប  
ង្កើតអារម្មណ៍បាន។”

87 សមាជិកចាស់នោះនៅទីនោះ គឺជាប្រធានហោររបស់គ្រូអធិប្បាយទាំងអស់  
គាត់ច្បាស់ណាស់ថា គាត់និយាយត្រូវណាស់ ថាគាត់បានធ្វើឱ្យខ្លួនគាត់ជាគូ  
ស្នែងមួយ និងរាំនៅជុំវិញ និងធ្វើឱ្យមានភាពរីករវៃជាងមុន។ គាត់នឹងរុញកងទ័ព  
អាសស៊ីរៀនផ្សេងទៀតចេញពីប្រទេស។ ប៉ុន្តែវាជាការកុហក! ព្រះបន្ទូលរបស់  
ព្រះបាននិយាយខុសគ្នា។ អាម៉ែន។ ឃើញទេ អ្នកអាចមានអារម្មណ៍មិនអីទេ



ប្រសិនបើអ្នកមានប្រភេទអារម្មណ៍ត្រឹមត្រូវនៅពីក្រោយវា ប្រភេទអារម្មណ៍ត្រឹមត្រូវ ធ្វើឱ្យអារម្មណ៍អ្នករំជួលចិត្ត។

88 ជាវីឌីអូនៅចំពោះព្រះភ័ក្ត្រព្រះអម្ចាស់ ហើយភរិយារបស់គាត់ សើចចំអក ដាក់គាត់។ ហើយព្រះទ្រង់ទតមើលពីលើមេឃមកថា “ជាវីឌីអូអ្នកគឺជាបុរសម្នាក់ ជាសំណព្វចិត្តអញ។” ប៉ុន្តែបំណងរបស់គាត់គឺត្រឹមត្រូវ។ ជីវិតរបស់គាត់គឺត្រឹមត្រូវ នៅពីក្រោយវា។

89 ដូច្នោះដោយសារតែយើងអាចមានមនោសញ្ចេតនា មិនមែនមាន ន័យថា យើងបានសង្គ្រោះទេ។ ពីព្រោះយើងទៅព្រះវិហារ មិនមែនមានន័យថាយើងបាន សង្គ្រោះទេ។ កុំជឿវិញ្ញាណដែលទាក់ទាញ។ វិញ្ញាណពិតរបស់ព្រះជាព្រះបន្ទូល ពិតរបស់ព្រះ គឺជាសេចក្តីពិតរបស់ព្រះ ដែលជាគ្រាប់ពូជរបស់ព្រះ នឹងបង្កើតជា ព្រះនៅក្នុងជីវិតរបស់អ្នក។ ធ្វើជាព្រះដែលបរិសុទ្ធហើយបរិសុទ្ធ។

90 ក្នុងចំណោមមនុស្សជាច្រើនដែលយើងរកឃើញកន្លែងដែលមានអារម្មណ៍ ជាដើម នៅទីនោះក្លាយទៅជាការចាក់សាក់និងការដើរបង្ហាញផ្លូវ និងអ្វីៗដែលមិន គោរពព្រះ។ បងប្រុសនេះ គឺជាអាស៊ីតស្ថាន៍ធំនៅក្នុងព្រះវិហារ។ វាជាអំណាច របស់អារក្ស។ ស្មារតីនៃបុរសនិងស្ត្រីដែលមានក្នុងចំណោមមួយផ្សេងទៀត និង ការព្យាយាមដើម្បីជំរុញឱ្យចេញ និយាយថា “នេះមិនត្រឹមត្រូវទេ ហើយនេះមិន ត្រឹមត្រូវទេ ហើយនោះវាមិនត្រឹមត្រូវទេ។” ប្រសិនបើអ្នកដេញវាចុះ ប្រាំបួនដង ក្នុងចំណោមដប់វាជាមនុស្សដែលធ្វើឱ្យមានការរំជើបរំជួល វាមិនត្រឹមត្រូវទេ។ អាម៉ែន។ ព្រះស្តាប់ការទាស់ទែងគ្នាក្នុងចំណោមបងប្អូន។ គោរពកោតខ្លាចព្រះ ស្រឡាញ់ព្រះ ឈរក្បែរទ្រង់។ ហើយដរាបណាអ្នកដឹងថាជីវិតរបស់អ្នកកំពុងតែ ចែកចាយជាមួយព្រះគម្ពីរ ដោយភាពបរិសុទ្ធនៃដួងចិត្ត ភាពបរិសុទ្ធនៃការគិត ស្រឡាញ់ចំពោះបងប្អូនរបស់អ្នក ចូរខំប្រឹងអោយអស់ពីសមត្ថភាពដើម្បីពង្រឹង ព្រះរាជ្យរបស់ព្រះជាម្ចាស់ និងប្រព្រឹត្តិអំពើទាំងនោះ ស្លៀកពាក់សមរម្យរស់នៅ ត្រឹមត្រូវ និយាយត្រូវ ទៅកន្លែងដែលត្រឹមត្រូវ បន្ទាប់មកអ្នកអាចមានអារម្មណ៍ ទាំងអស់ដែលអ្នកចង់ធ្វើ ហើយអ្នករាល់គ្នានឹងជឿ។

91 ព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូលថា “អ្នកគឺជាអំបិលនៃផែនដី។ បើអំបិលបាត់ រសជាតិវា រហូតមកដល់ពេលនេះលែងមានអ្វីល្អសម្រាប់វាទៀតហើយ វាត្រូវ បោះចោលហើយជាន់ឈ្នីក្រោមបាតជើងមនុស្ស។” ប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែអំបិល

តែមិនប្រែវាមិនល្អទេ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកទទួលបានរសជាតិនៅក្នុងវា អ្នកនឹង  
ប្រែហើយពិភពលោកនឹងស្រែករក។ អ្នកមានជាតិប្រៃ ពួកគេនឹងស្រែករក។ អូ  
ខ្ញុំអើយ!

92 វិញ្ញាណល្ងង់លោមចេញទៅក្រៅ អារក្សនៅក្រោមការក្លែងបន្លំ។ មើល នៅ  
ថ្ងៃចុងក្រោយហើយ។ យើងគឺនៅពេលវេលាចុងក្រោយ។ ពិភពលោកគឺត្រៀម  
នឹងមកដល់ហើយ ដូចជាការឈឺចុកចាប់នៅកន្លែងណាមួយដែលនឹងផ្ទុះឡើង  
នៅថ្ងៃណាមួយ ហើយសូលលោតចេញពីវា។ វាក្លាយទៅជាកខ្វក់។ មិនប្រៃ  
អាចព្យាបាលវាបានទេ។ ពួកគេបានបដិសេធ—ស្បែក។ ពួកគេបានបដិសេធការ  
ព្យាបាល។ អ្នកយកវាមកពុះនៅទីនោះ ហើយប្រសិនបើអ្នកមិនប្រើថ្នាំប៉េនីស៊ីលីន  
ឬអ្វីមួយដើម្បីវាយវាចោលឬអ្វីផ្សេងទៀតទេ វាគ្រាន់តែបន្តកើនឡើងរហូតដល់  
វាផ្ទុះ។

93 នោះជាអ្វីដែលពិភពលោកបានធ្វើ។ វាបានចាប់ផ្តើមមិនយូរប៉ុន្មានទេ។  
ពួកគេបានទទួលគំនិតដ៏អស្ចារ្យ វិញ្ញាណក្លែងក្លាយចូលមកហើយចាប់ផ្តើមប្រាប់  
មនុស្សអំពីការនេះ ការនោះឬផ្សេងទៀត។ យើងបែកបាក់ជាប្រាំបួនរយនិងនិកាយ  
ខុសៗគ្នាមួយចំនួនដែលមានទស្សនៈខុសគ្នា។ ពួកគេនិយាយថា “យើងជឿជាក់  
ថារយៈពេលនេះ! អ្វីដែលយើងជឿ។” ពួកគេមិនអាចឲ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធចូល  
បានឡើយ។ ពួកគេមិនអាចមានផ្លូវត្រូវទេ។ ព្រះជាម្ចាស់មានមនុស្សមួយក្រុម  
ដែលអាចស្រែកបាន បន្ទាប់មកមនុស្សគ្រប់គ្នាត្រូវតែស្រែក។ ពួកគេមានអ្នកខ្លះ  
អាចនិយាយភាសាដទៃ បន្ទាប់មកអ្នករាល់គ្នាត្រូវនិយាយភាសាដទៃ។ ពួកគេ  
មានទាំងអស់ដូចនេះ រហូតដល់វាក្លាយជា (អ្វី?) ពិតជាកខ្វក់ជាមួយនឹងវិញ្ញាណ  
ដែលទាក់ទាញចិត្ត បញ្ចុះបញ្ចូលមនុស្សឱ្យធ្វើអារម្មណ៍ទាំងនេះនៅពេលគ្មានព្រះ  
នៅក្នុងវាទាល់តែសោះ។ បន្ទាប់មកពួកគេចេញទៅក្រៅហើយរស់នៅក្នុងជីវិតបែប  
ណាដែលពួកគេចង់រស់នៅ ហើយបន្ទាប់មកហៅវា “គ្រីស្ទាន។”

94 ហើយពិភពលោកអង្គុយហើយក្រឡេកមើលទៅនិយាយថា “ល្អមើលនៅ  
ទីនោះ! ខ្ញុំល្អដូចគេដែរ។”

95 ដូចខ្ញុំបាននិយាយនៅយប់ផ្សេងទៀតអំពីសត្វឆ្កែដែលនិយាយអំពីមនុស្ស  
មានបាប។ អ្នកមិនអាចស្តីបន្ទោសបានទេ...មនុស្សមានបាបគឺជាមនុស្សមាន  
បាប។ កុំព្យាយាមធ្វើកំណែទម្រង់គាត់។ កុំព្យាយាមប្រាប់គាត់ពីរឿងនេះឬ

រឿងនោះ ឬផ្សេងទៀត។ គាត់ជាមនុស្សមានបាបតាំងពីចាប់ផ្តើមដំបូង។ គាត់ជាជ្រូកតាំងពីពេលចាប់ផ្តើម។ គាត់មិនដឹងអ្វីប្លែកទេ។ ប្រសិនបើគាត់ទៅមើលកុនហើយគាត់ទៅថ្ងៃអាទិត្យ ហើយគាត់ទៅលេងបាល់ ហើយគាត់ធ្វើអ្វីៗទាំងអស់នេះ គាត់ជាមនុស្សមានបាបតាំងពីពេលចាប់ផ្តើម។ ធម្មជាតិរបស់គាត់គឺដូចជាឆ្កែព្រៃ។ កូនជ្រូកចាស់ដាក់ក្រវិលនៅច្រមុះរបស់គាត់ចុះពីគំនរលាមកសត្វហើយ បរិភោគធម្មជាតិទាំងអស់ចេញពីវានិងអ្វីៗទាំងអស់មែនហើយ គាត់ជាសត្វជ្រូក។ អ្នកមិនអាចស្តីបន្ទោសគាត់។ គាត់ជាជ្រូក។ នោះជាផ្លូវជាមួយមនុស្សមានបាប។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលអ្នកទៅហើយហៅខ្លួនឯងថាជាគ្រីស្ទបរិសុទ្ធ ហើយចូលច្រមុះជាមួយគាត់ ពេលនោះអ្នកមិនពូកែជាងគាត់ទេ តែអ្នកកាន់តែយ៉ាប់ហើយ។ ចេញពីក្នុងចំណោមវា។ សូមចាកចេញពីពិភពលោក។ តោះទៅ។ សូមឱ្យព្រះ។ តោះទៅ។

96 តើអ្នកអនុញ្ញាតឱ្យទៅ? មានមនុស្សជាច្រើនកំពុងតែរឿងឆ្ងល់នៅថ្ងៃនេះ ដោយនិយាយថា “មែនហើយបងប្រុសប្រាណាហាំ តើអ្នកអនុញ្ញាតឱ្យទៅដោយរបៀបណា?” ខ្ញុំដឹងថាអ្នកបានឮទេអីឱ្យជាច្រើននៅលើវា “តោះទៅ។” មនុស្សជាច្រើនគ្រាន់តែធ្វើការដោយញើស ដោយព្យាយាមបញ្ចេញ។ មនុស្សជាច្រើនបានមកហើយនិយាយថា “ខ្ញុំនឹងទៅនៅក្នុងរយៈពេលសែសិបថ្ងៃយ៉ាងលឿន ដូច្នោះខ្ញុំអាចធ្វើអ្វីមួយ។” អ្នកមិនចាំបាច់តម ៤០ ថ្ងៃទេ។ អ្នកត្រូវបោះបង់ចោលលោកីយនិងរបស់អាក្រក់ទាំងអស់នេះហើយយកព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះទុកក្នុងចិត្តរបស់អ្នក។ អ្នកត្រូវតែទទួលបានការបង្រៀនពីរបៀបធ្វើវា។ អ្នកមិនធ្វើវាដោយការរលោតចុះឡើង ហើយអ្នកក៏មិនធ្វើវាក្នុងរយៈពេល៤០ ថ្ងៃយ៉ាងលឿនដែរ។ អ្នកធ្វើវាដោយចិត្តលះបង់ចំពោះព្រះដ៏មានមហិទ្ធិបូទិ៍។

97 ដូចជាទារកតូច។ ខ្ញុំបានកត់សម្គាល់ឃើញទារកតូចរបស់ខ្ញុំនៅទីនោះ ម្តាយរបស់គាត់ព្យាយាមពាក់អាវតូចរបស់គាត់នៅព្រឹកនេះ។ គាត់ចង់យកដៃចាស់តូចរបស់គាត់នៅក្នុងដៃអាវ។ គាត់មិនអាចដាក់ដៃនៅទីនោះទេ។ គាត់មិនដឹងពីរបៀបទេ។ អ្នកត្រូវណែនាំដៃតូចរបស់គាត់។ គាត់ចង់យកដៃនៅទីនោះ ប៉ុន្តែគាត់បានវាយដៃនៅជុំវិញវា។ គាត់មិនដែលទៅដៃអាវទេ។ គាត់ដឹងថាគាត់មិននៅក្នុងដៃអាវទេ។

98 ដូច្នោះអ្នកដឹងទេ ថាអ្នកមិនត្រឹមត្រូវជាមួយព្រះនៅពេលអ្នកនៅតែនិយាយ កុហក និងនិយាយកុហកធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាង។ អ្នកមិនអាចនៅជាមួយព្រះបានទេ ខ្ញុំមិន ខ្វល់ថាអ្នកជាកម្មសិទ្ធិរបស់ព្រះវិហារប៉ុន្មានទេ ដរាបណាព្រលឹងអ្នកបានប្រែចិត្ត ជឿ។ បងប្អូនអើយ នេះជាម៉ូតចាស់ហើយ ប៉ុន្តែវានឹងពុះ ហើយដាក់ស៊ុបចូលក្នុង ព្រលឹងរបស់អ្នក។ ត្រូវហើយ!

99 ព្យាយាមដាក់ដែរបស់គាត់ គាត់ត្រូវតែមាននរណាម្នាក់ដឹកនាំគាត់របៀប ដាក់ដៃចូល។ បន្ទាប់មកនៅពេលដែលគាត់យកដែរបស់គាត់នៅក្នុងអារក្សរបស់ គាត់ គាត់ដឹងថាគាត់មិនអីទេ។

100 នោះជារបៀបដែលវាកើតឡើងចំពោះគ្រីស្ទបរិស័ទដែលបានកើតជាថ្មី។ នៅពេលដែលគាត់ចូលដល់ព្រះ គាត់មើលជីវិតរបស់គាត់ដោយព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះ ហើយគាត់ដឹងថាគាត់ត្រូវបានតម្រង់ជួរជាមួយគ្រប់ទាំងអស់។ គាត់មានភាព អត់ធ្មត់ សុភាពរាបសា ស្ងប់ស្ងាត់ ស្ងួតបូក ជំនឿសេចក្តីស្រឡាញ់ សេចក្តីអំណរ សន្តិភាព។ គាត់មិនត្រូវបានបោះចោលដូចជាសមុទ្រដែលមានបញ្ហានោះទេ។ គាត់មិនព្រួយបារម្ភអំពីរឿងតូចតាចទេ។ គាត់មិនលោតនៅទីនេះនិងទីនោះទេ ដូចជាក្បាលដបនៅលើមហាសមុទ្រដែលមានខ្យល់បក់។ គាត់ត្រូវបានកំណត់។ បេះដូងរបស់គាត់គឺបរិសុទ្ធ។ គំនិតរបស់គាត់គឺបរិសុទ្ធ។ ចេតនារបស់គាត់គឺ បរិសុទ្ធ។ ជម្រើសរបស់គាត់គឺត្រឹមត្រូវ។ ហើយគាត់ដឹងថាគាត់តម្រង់ជួរជាមួយ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ នរកទាំងអស់មិនអាចផ្លាស់ទីគាត់បានទេ។ គាត់ត្រូវបាន តម្រង់ជួរដោយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ គាត់មានសេចក្តីស្រឡាញ់ដ៏ទេវភាព ភាព បរិសុទ្ធនៅក្នុងបេះដូងរបស់គាត់សម្រាប់បុរសនិងស្ត្រីគ្រប់រូប។ គាត់ទទួលបាន... គាត់បានចៀសវាងពីរបស់ក្នុងលោកនេះ ពួកគេបានស្លាប់ទៅហើយ។ គាត់មិន ចង់បានពួកគេទៀតទេ។ ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមិនអាចធ្វើឱ្យក្មេងស្រី-ព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធបាន ស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ដែលមើលទៅមិនសមនឹងព្រះមួយគូហើយ ចេញទៅដោយគ្មានអ្វីសោះ។ អត់ ទេ។

101 ឥឡូវមិនចាំបាច់ទៅប្រាប់នាងថានាងខុសទេ ព្រោះនាងមិនជឿអ្នក ព្រោះ នោះជាអ្វីដែលនាងដឹង។ នេះជាសេចក្តីអំណររបស់នាង។ ស្ត្រីពាក់របស់តូចៗ ទាំងនោះ។ ពួកគេចេញក្រៅ ពីពេលល្ងាច គឺនៅពេលដែលបុរសត្រលប់មកផ្ទះ វិញ ពួកគេគ្រាន់តែមកកាត់ចំការដូច្នោះ... ហើយប្រាប់ខ្ញុំថាត្រឹមត្រូវទេ? ស្ត្រីអើយ ខ្ញុំ

មិនមែនចង់មានន័យថាអ្នក—អ្នកអាក្រក់ទេ។ ខ្ញុំមិនចង់និយាយថាអ្នកអសីលធម៌  
ទេ។ ប៉ុន្តែអ្នកមិនដឹងទេថា បងប្អូនស្រីអើយ ថាវិញ្ញាណមិនស្អាតបានចាប់អ្នក  
ហើយ។ តើអ្នកនឹងធ្វើអ្វីសម្រាប់វា? អ្នកមានអារម្មណ៍គ្រប់គ្រាន់ដើម្បីដឹងថាវាមិន  
ត្រជាក់ទេ។ វាកាន់តែក្តៅ។ មានវិញ្ញាណមិនស្អាត។

102 អ្នកនិយាយថា “ខ្ញុំ? ខ្ញុំ ខ្ញុំបានទៅព្រះវិហារ!” នេប៊ូក្លេសាជាបុរសដ៏អស្ចារ្យ  
ម្នាក់។ ប៉ុន្តែដោយសារគាត់មានឫកខ្ពស់ នោះព្រះបានឲ្យគាត់នូវវិញ្ញាណសត្វគោ  
ហើយឲ្យគាត់ស៊ីស្មៅអស់រយៈពេល៧ឆ្នាំ។ ហើយក្រចកដែរបស់គាត់បានដុះឡើង  
ដូចជាស្រូវខ្លះបានធ្វើនៅទីនេះ។ ហ្នឹងហើយ។ ហើយគាត់មានអារក្សចូល។

103 បុរសម្នាក់មានអារក្សចូលហើយដោះសម្លៀកបំពាក់របស់គាត់ចេញ។ ពួកគេ  
មិនអាចស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ឱ្យគាត់បានទេ។ តើអ្នកយល់ពីអត្ថន័យរបស់ខ្ញុំទេ?  
វាជាវិញ្ញាណទាក់ទាញចិត្ត។

104 ក្រុមជំនុំរបស់អ្នកបំពេញវា។ គ្រូគង្វាលរបស់អ្នកមិនហ៊ាននិយាយអ្វីទេ ខ្លាច  
ថាអ្នកនឹងមិនបង់មួយភាគក្នុងដប់របស់អ្នកទៀត។ នោះហើយជាមូលហេតុ។  
នោះជាបញ្ហា។ ខ្ញុំអើយ ល្អ! តើអ្នកនឹងផ្សព្វផ្សាយដល់អ្នកនៅក្បែរនោះយ៉ាងដូច  
ម្តេច តើអ្នកនឹងប្តូរពួកគេទៅជាមួយព្រះវិញ្ញាណ ដោយរបៀបណា? ពួកគេនឹងចាក់  
ច្រមុះរបស់ពួកគេពីវត្ថុដែលងាប់គ្រប់ពេល។ អ្វីដែលអ្នកត្រូវការគឺការបោះចោល  
ហើយការរស់ឡើងវិញបែបចាស់ពីឆ្នេរមួយទៅឆ្នេរមួយ និងធ្វើឱ្យបុរសនិងស្រ្តីនៅ  
ត្រឹមត្រូវជាមួយព្រះ។ សូមចោលអ្វីៗនៅលោកីយនេះ! ទុកចោល ការអធិប្បាយ  
ទន់ជ្រាយ។ អាម៉ែន។ ផ្សាយដំណឹងល្អ។ ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលដូច្នោះ។ “បើអ្នក  
ស្រឡាញ់លោកីយឬរបស់លោកីយនោះសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះមិននៅក្នុង  
អ្នកទេ។”

105 មនុស្សអាចលោត-ចុះឡើង ហើយស្រែកពេញមួយយប់ ហើយនិយាយ  
ភាសាដទៃដូចជាចាក់សណ្តែកលើស្បែកគោស្លូត ដើរទៅខាងក្រៅនៅព្រឹកបន្ទាប់  
ដោយមានកំហឹងគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីប្រយុទ្ធនឹងការភ្ញាក់ផ្អើល ចេញទៅក្រៅហើយ  
ប្រាប់អ្វីមួយនៅក្នុងក្រុមជំនុំដែលនឹងបណ្តាលឱ្យក្រុមជំនុំទាំងមូលបែកបាក់។  
គ្មានអ្វីនៅក្នុងលោកនេះទេតែជាការលួងលោមនិងវិញ្ញាណរបស់អារក្ស! ចង់  
ត្រឡប់មករកព្រះបន្ទូលវិញ ដែលព្រះជា បរិសុទ្ធ។ អាម៉ែន។ ត្រឹមត្រូវហើយ។  
វិញ្ញាណដែលចូលចិត្តព្រះបន្ទូលព្រះ!

106 នៅទីនេះមានបុរសម្នាក់ មិនយូរប៉ុន្មានទេ មានស្រ្តីម្នាក់...មានពួកកាតូលិក រាប់សិបនាក់នៅទីនោះ។ នៅក្នុងពេលវេលានៃការអស់រដូវរបស់នាង វាចេញមក នៅក្នុងដៃនិងថ្ងាសរបស់នាង។ ប្រសិនបើត្រូវអធិប្បាយពេញដោយព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធឈ្ន...ខ្ញុំគិត។ បុរសនោះមានដបអ្វីមួយ ក្នុងដៃរបស់នាង នឹងចាក់ប្រេង នៅចំពោះមុខមនុស្សនៅជុំវិញ។ អើ! សេចក្តីមេត្តា! វាជាមេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទ! ខ្ញុំ មិនខ្វល់ថាបើឈាមហូរចេញពីច្រមុះរបស់នាងឬពីក្បាលរបស់នាង ឬកន្លែងណា បងប្អូនអើយ គ្មានឈាមណានឹងជំនួសលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជា ព្រះរាជបុត្រានៃព្រះបាទឡើយ។ នោះគឺជាឈាមតែមួយគត់ដែលខ្ញុំដឹងអំពី។ នាង អាចនឹងមានប្រេងចាក់ចេញពីដៃម្ខាង ហើយនិងស្រាចេញពីដៃម្ខាងទៀត ប៉ុន្តែ ប្រសិនបើអ្នកប្រើវាក្នុងទម្រង់សាសនាណាមួយ វាជាអាក្យ។ ដើម្បីមើលពីរបៀប ដែលគ្រូគង្វាលនឹងដួលសំរាប់របស់ទាំងនោះ!

107 អ្វីដែលយើងត្រូវការ ដើម្បីត្រលប់មកសៀវភៅណែនាំវិញ ត្រឡប់ទៅ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះវិញ! នេះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ គឺជាព្រះគម្ពីរចាស់ដែលមាន ពរ។ និយាយថា “អញ្ចឹង ខ្ញុំខ្លាចក្លាយជាវា ហើយបងប្រុស ប្រាណហាំ។ ខ្ញុំខ្លាចថា ខ្ញុំនឹងបាត់អំណរខ្លះ។” មានបញ្ហាអ្វី? អ្នកមិនដឹងថាសេចក្តីអំណរគឺជាអ្វីទេ។

108 ខ្ញុំបាននិយាយថាខ្ញុំមិនថ្កោលទោសចំពោះមនុស្សប្រមឹកដែលបានចេញក្រៅ និងស្រវឹងនោះទេ។ គាត់មានអារម្មណ៍មិនល្អ។ គាត់មិនដឹងទេ។ គាត់ ក្រោកពីដំណេកពេលព្រឹក គាត់ទទួលបានលទ្ធផលល្អ ហើយ។ ចេញទៅក្រៅ ហើយឱ្យគាត់នូវស្រាបៀរពីរបូបីដប ហើយចេញទៅយកវីស្តីនិងរបស់របរទាំងអស់ នោះ មកឯគាត់។

អ្នកជក់បារីតិចតួចអង្គុយហើយជក់បារី ហើយផ្តុំចេញតាមច្រមុះរបស់គាត់ ដូចជាគាត់ជាវាចង្អើងដឹកទំនិញ។ ហ្នឹងហើយ។ ខ្ញុំមិនបន្ទោសគាត់ទេ។ នោះ គឺជាសេចក្តីអំណរដែលគាត់ដឹង។ នោះជាអ្វីដែលគាត់ដឹង។ គាត់ជាសត្វផ្អែក ជា ធម្មជាតិរបស់គាត់។

109 អាម៉ាស់មុខចំពោះអស់លោកដែលប្រកាសខ្លួនជាគ្រីស្ទានហើយពីងផ្អែកលើ អ្វីៗដែលធ្វើអោយមានអំណររបស់ព្រះ នៅពេលដែលដំណឹងល្អព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ គ្មានអ្វីសោះប៉ុន្តែជាអំណាចដ៏ធំមួយនៃសេចក្តីអំណរ។ ដំណឹងល្អព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធគឺជាការសេពគ្រឿងស្រវឹងដ៏ល្អឥតខ្ចោះសម្រាប់បុរសគ្រប់រូបដែលទទួល

បានភាពរីករាយ។ អ្នកនឹងទទួលយកភេសជ្ជៈនៃដំណឹងល្អរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដែលបានបំពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ អ្នកស្រវឹងរហូតដល់អ្នកចាកចេញពីលោកិយនេះ អាម៉ែន សេចក្តីអំណរមិនអាចនិយាយបាននិងពេញដោយសិរីល្អ។ មានការរំព្រេងចេរ។ វាជាការញៀនជាប្រចាំ ស្រវឹងទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ! អាម៉ែន។ នោះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

110 ក្រុមជំនុំបានមកនៅជុំវិញ ហើយយករបស់ផ្សេងទៀត។ ពួកគេត្រូវមាន ពិធីជប់លៀងតូចមួយដែលពួកគេទាំងអស់គ្នាចេញទៅកម្សាន្តនៅលើឆ្នេរខ្សាច់ ដើម្បីមានការកម្សាន្ត។ កាតពិធីជប់លៀងសម្រាប់មិត្ត។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ពេលខ្លះ រាំ នៅផ្ទះមួយរបស់សមាជិក ពេលខ្លះនៅជាន់ក្រោមព្រះវិហារ។ រហូ ទទួលយក ការព្យាយាមដើម្បីទទួលបានអ្វីមួយដើម្បីបំពេញចិត្ត។ មានបញ្ហាអ្វី? វាជាហ្នូម ជ្រូកយ៉ាងច្រើន។ ពួកគេជាសត្វជ្រូកដើម្បីចាប់ផ្តើមជាមួយ។ ប្រសិនបើពួកគេ ធ្លាប់ទាក់ទងជាមួយព្រះគ្រីស្ទ ពួកគេនឹងមានអំណរខ្លាំងណាស់ របស់ទាំងនោះ នឹងងាប់ជាងពាក់កណ្តាលអង្រាត្រ។ ដំណឹងល្អ ស្រវឹងដោយព្រះវិញ្ញាណ សេចក្តី អំណរមិនអាចពន្យល់បាននិងពេញដោយសិរីល្អ។

111 កុំផ្តន្ទាទោសមនុស្សមានបាប។ សូមអាណិតមេត្តាគាត់ផង។ អនុញ្ញាត ឱ្យគាត់ទៅមុខហើយជក់បំពង់របស់គាត់ ឱ្យគាត់ផឹកស្រា ឱ្យគាត់មានកាត ពិធីជប់លៀងរបស់គាត់។ នេះជាសេចក្តីរីករាយរបស់គាត់។ កុំបន្ទោសគាត់។ មកដល់ផ្ទះនិងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង អស់កម្លាំងនិងខ្សោយ គាត់ចង់បានភាពរីករាយ ខ្លះ។ អ្វីដែលអ្នកត្រូវធ្វើគឺរស់នៅក្នុងជីវិតដែលកោតខ្លាចព្រះ ដែលអ្នកអាចបង្ហាញ ដល់គាត់ថាដំណឹងល្អទទួលបានច្រើនជាងមួយម៉ឺនដង សំរាប់គាត់។ ចំណុច ទទេនៅលើកាសែត—អេឌី។ ហើយប្រសិនបើគាត់ស្លាប់នៅក្នុងរដ្ឋនោះ គាត់នឹង ទៅឋាននរកលើស្រារបស់គាត់។ នោះគឺជាការស្រវឹងរបស់អារក្ស។ ប្រសិនបើគាត់ ស្លាប់អូសលើបំពង់ចាស់នោះ ព្រះជាម្ចាស់ជាចៅក្រមរបស់ពួកគេ។ ប្រសិនបើ គាត់ស្លាប់នឹងចេញពីទីនេះ រាំ និងរត់ជុំវិញដោយសម្លៀកបំពាក់អសីលធម៌នោះ ព្រះជាម្ចាស់គឺជាចៅក្រមរបស់ពួកគេ។

112 ប៉ុន្តែមានរឿងមួយ ប្រសិនបើអ្នកស្លាប់នៅក្រោមអំណាចចាក់ប្រេងតាំងនៃ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដូចស្នេដានបានធ្វើនៅពេលគាត់ក្រឡេកមើលព្រះភ័ក្ត្រព្រះ បាននិយាយថា “ខ្ញុំឃើញផ្ទៃមេឃបើកចំហ ហើយព្រះយេស៊ូវឈរនៅខាងស្តាំ”

អ្នកគឺជាមនុស្សដែលស្ថានសួគ៌ចង់បានដូចនឹងម៉ាទីនទៅនឹងប្រអប់របស់វា។ អាម៉ែន។

113 វិញ្ញាណដែលចូលចិត្តព្រះបន្ទូលព្រះ! សូមចោល អនុញ្ញាត ឱ្យវាទៅ។ “តើអ្នកធ្វើវាយ៉ាងម៉េច បងប្រុសប្រាណហាំ?” សូមឱ្យវាទៅ។ នោះជាអ្វីដែលអ្នកត្រូវធ្វើ។ យកព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ កុំព្យាយាមធ្វើការអ្វីទាំងអស់។ កុំចុះនៅលើអាសនៈហើយវាយវា “ព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមប្រទានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដល់ខ្ញុំ! ឱព្រះអម្ចាស់អើយ សូមប្រទានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដល់ខ្ញុំ!” ទ្រង់នឹងមិនមកទេ អ្នកកំពុងតែវាយនៅលើអាសនានោះ។ វាមិនល្អទេ។ លេខ។ នោះមិនមែនជាផ្លូវដែលត្រូវមកនោះទេ។ គឺយកទ្រង់តាមព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់!

114 សូមក្រឡេកមើលពេត្រុស។ ពេត្រុសកំពុងមានបញ្ហា ហាក់ដូចជាគាត់នឹងត្រូវស្លាប់។ ហើយគាត់បានឃើញព្រះអម្ចាស់យាងមក ដោយដើរលើទឹក។ ហើយគាត់បាននិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់ បើនោះជាទ្រង់មែន សូមនាំខ្ញុំមក។”

ព្រះអម្ចាស់មានបន្ទូលថា “ឆាប់ឡើង។”

115 ឥឡូវនេះពេត្រុសបាននិយាយថា “ឥឡូវចាំបន្តិច ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមឱ្យខ្ញុំទៅតមសែសិបថ្ងៃ ដើម្បីមើលថាតើខ្ញុំអាចដើរនៅលើទឹកនោះឬអត់។ ឱព្រះអម្ចាស់អើយ សូមឱ្យទូលបង្គំមានវិញ្ញាណគ្រប់គ្រាន់នៅ លើទូលបង្គំ ថាទូលបង្គំអាចរាំនៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណនិងនិយាយភាសាដទៃ នៅក្នុងទុកនេះ បន្ទាប់មកទូលបង្គំអាចដើរចេញបាន”? ទេលោក! គាត់បានយកព្រះនៅព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ទុកចោលនិងអនុញ្ញាតឱ្យទៅ។ ព្រះជាម្ចាស់បាននាំគាត់ឆ្លងកាត់។

116 តើមានអ្វីកើតឡើងប្រសិនបើព្រះបានជួបនឹងលោកម៉ូសេ ហើយគាត់បាននិយាយថា “លោកម៉ូសេចុះទៅឯស្រុកអេស៊ីបហើយប្រាប់ជាឆ្នាំថា អនុញ្ញាតឱ្យប្រជាជនរបស់អញចេញទៅ”? ចុះបើលោកម៉ូសេបាននិយាយថា “សូមឱ្យខ្ញុំបានតមអាហាររយៈពេលសែសិបថ្ងៃសិន ហើយមើលថាតើខ្ញុំមានជំនឿគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីគោរពតាមព្រះអង្គទេ។ ផ្តល់ឱ្យខ្ញុំនូវអ្វីផ្សេងទៀត ព្រះអម្ចាស់។ សូមឱ្យខ្ញុំប្រាប់ទ្រង់នូវអ្វីមួយ សូមឱ្យខ្ញុំមើលថាតើខ្ញុំចូលទៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណជាមុនសិន”? លោកម៉ូសេមិនដែលសួរសំនួរអ្វីឡើយ គាត់គ្រាន់តែយកព្រះជា ម្ចាស់តាមព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ហើយដកវាចេញវិញ។ នោះជាវិធីដែលអ្នកត្រូវធ្វើវា សូមទទួលយក



ព្រះនៅព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ បន្ទាប់មកអ្នកដឹងថាអ្នកនឹងអាចធ្វើបាន។ គាត់មិនរង់ចាំរហូតដល់មានអ្វីកើតឡើងនោះទេ គាត់គ្រាន់តែបន្តធ្វើវាប៉ុណ្ណោះ។

117 ចុះអេលីយ៉ាពេលដែលគាត់ចុះពីភ្នំកើមែលបាននៅទីនោះអស់រយៈពេលជាយូរមកហើយ? ហើយគាត់បានជួបស្ត្រីមេម៉ាយក្រីក្រម្នាក់។ នាងគឺជា...នាងជា ជនបរទេសនិងសាសន៍ដទៃ។ ហើយនៅពេលដែលគាត់បានជួបនាងចុះនៅទីនោះ នាងបានរើសអុសខ្លះនៅក្នុងទីធ្លា។ ហើយព្រះបានប្រាប់គាត់ថា “សូមទៅផ្ទះរបស់ស្ត្រីមេម៉ាយនោះ។” តើកន្លែងណាដែលគ្រូអធិប្បាយទៅ!

118 នៅទីនេះគាត់ចុះទៅផ្ទះស្ត្រីមេម៉ាយ។ ហើយនៅពេលនាងធ្វើ នាងមានដំបងពីរ។ បាននិយាយថា “តើអ្នកកំពុងធ្វើអ្វី?”

119 បាននិយាយថា “រើសអុសខ្លះ។ ខ្ញុំមានត្រឹមតែម្សៅគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីធ្វើនំពោតពីរគូ។ នោះហើយជាអ្វីដែលខ្ញុំនៅសល់។ មានរយៈពេលបីឆ្នាំចាប់តាំងពីយើងមានភ្លៀងធ្លាក់។” ហើយបាននិយាយថា “បន្ទាប់មកខ្ញុំនឹងធ្វើនំពោតទាំងនេះ។ ហើយខ្ញុំនឹងកូនប្រុសខ្ញុំនឹងស៊ីវាហើយ ស្លាប់ទៅ។”

120 គាត់បាននិយាយថា “ធ្វើឱ្យខ្ញុំមួយ ជាមុនសិន!” ហាលេ លូយ៉ា! អូ ខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំឆ្ងុះបន្តិច ប៉ុន្តែខ្ញុំនៅខាងព្រះអម្ចាស់។ បាននិយាយថា “ធ្វើឱ្យខ្ញុំមួយ ជាមុនសិន។ ដ្បិត នេះជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។” ហ្នឹងហើយ។

121 តើវាគឺជាអ្វី? “ចូរស្វែងរកព្រះរាជ្យរបស់ព្រះជាម្ចាស់និងសេចក្តីសុចរិតរបស់ព្រះអង្គជាមុនសិន។” មិនមែនអាណាចក្រនៃព្រះនិង “សំលេងរំខានតិចតួច” មិនមែនអាណាចក្រនៃព្រះនិង “អារម្មណ៍តិចតួច” មិនមែនអាណាចក្រនៃព្រះនិង “នេះបន្តិចបួនោះ។” ប៉ុន្តែ “ព្រះជាម្ចាស់ និងសេចក្តីសុចរិតរបស់ទ្រង់ និងរបស់ផ្សេងទៀតទាំងអស់នឹងត្រូវបានបន្ថែមដល់អ្នក។” ដាក់ជាមុន!

122 ឥឡូវនេះ ស្ត្រីមេម៉ាយនោះបានឮ។ “សេចក្តីជំនឿកើតឡើងដោយការស្តាប់ឮព្រះបន្ទូល។” នាងបាននិយាយថា “នោះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ សម្រាប់មនុស្សដ៏បរិសុទ្ធរបស់ព្រះ។ នោះគឺជាហោរារបស់ព្រះ ហើយខ្ញុំដឹងថាវាជាសេចក្តីពិត។ ហើយនោះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។”

123 ឥលូវនេះ នាងមិនបានរត់ទៅសួរអ្នកជិតខាងពីរបៀបធ្វើទេ។ នាងមិនចង់ទៅចែករំលែករបស់នាងទេ... ហើយប្រាប់អ្នកជិតខាង និយាយថា “ឥឡូវនេះតើអ្នកគិត

យ៉ាងណា? ត្រូវធិប្បាយនៅលើផ្ទះរបស់ខ្ញុំនិយាយបែបនេះ។ ស៊ូស៊ី តើអ្នកគិតយ៉ាងម៉េចអំពីបញ្ហានេះ?”

124 នាងបានចូលទៅក្នុងហើយចាប់ផ្តើមបោះចោល។ នាងអនុញ្ញាតឱ្យវាទៅ។ នាងបានលះបង់អ្វីដែលនាងមានដើម្បីនាងអាចនឹងបានកាន់តែច្រើន។ នោះហើយជាអ្វីដែលពិភពលោកត្រូវការនៅថ្ងៃនេះ គឺជាម៉ូដចាស់ដែលអ្នកទទួលបាន។ ហាលេលូយ៉ា! នាងបោះចោល ដូច្នោះនាងអាចក្រោកឡើងបាន។ នាងលះបង់ប្រេងទាំងអស់ដែលនាងមាន និងប្រេងទាំងអស់ដែលនាងមាននិងរាល់អាហារដែលនាងមាន ដើម្បីឱ្យត្រូវធិប្បាយ ទៅនគរនៃព្រះ។ ហើយនៅពេលដែលនាងបានបោះវាទាំងអស់ទៅទីនោះ ព្រះយាង ចុះមកបំពេញផ្ទះអាហារ បំពេញផ្ទះប្រេង។ នាងបានបោះវាម្តងទៀត នៅក្នុងបានរបស់ត្រូវធិប្បាយ។ ហើយវាបានមកដោយបំពេញវាម្តងទៀត។ គាត់បោះទៅក្នុង។ រាល់ពេលដែលនាងធ្វើនំទ្រង់បានបំពេញវា។

125 ខ្ញុំនិយាយ ថាថ្ងៃនេះប្រសិនបើបុរសនឹងបោះបង់ចោលការមិនសមហេតុសមផលទាំងអស់នេះ ហើយក្លែងធ្វើជាគ្រីស្ទាននិងអនុញ្ញាតឱ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជំនួសកន្លែងរបស់វា វានឹងមានការចាប់ផ្តើមឡើងវិញនៅលើទីប្រាំបីនិងផ្លូវផែនដីដែលនឹងពាសពេញប្រទេស។ បញ្ឈប់ភាពមិនសមហេតុសមផល។ ត្រលប់ទៅព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះវិញ។ បោះចោល ដែលអ្នកអាចបំពេញវា។ អ្នកអនុញ្ញាតឱ្យវាទៅ ហើយព្រះនឹងអនុញ្ញាតឱ្យមក។ អ្នកបោះបង់ចោល ព្រះនឹងបំពេញ។ រឿងតូចតាចទាំងអស់ “អ្នកត្រូវតែធ្វើស្តេចនេះ ហើយអ្នកត្រូវតែធ្វើវាបែបនោះ។ ហើយអ្នកគួរតែធ្វើវាអញ្ចេះហើយគួរតែធ្វើវាអញ្ចេះ។” បំភ្លេចវាចោលចុះ! បោះវាចេញពីព្រលឹងអ្នក!

126 និយាយថា “ព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមឱ្យខ្ញុំចេញទាំងស្រុង... ថ្ងៃនេះ ជាប់របស់ទ្រង់ទាំងស្រុង។ ឱព្រះអម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំមកដោយចិត្តបាក់បែក។ ទូលបង្គំមកដោយចិត្តទន់ទាប។ ទូលបង្គំស្រឡាញ់ទ្រង់។ ទ្រង់ដឹងទេថាទូលបង្គំស្រឡាញ់ទ្រង់។ ហើយខ្ញុំចង់បំភ្លេចភាពល្ងង់ខ្លៅទាំងអស់នៃការតម្កល់៤០ថ្ងៃទាំងនេះ ហើយមើលថាតើខ្ញុំអាចចូលទៅជិតព្រះបានទេ ហើយទាំងអស់នេះដែលផ្សេងទៀតនិងអ្វីមិនសមហេតុសមផលទាំងអស់នេះ។”

127 បញ្ឈប់វា! គ្មានអ្វីនៅក្នុងព្រះបន្ទូលប្រាប់អ្នកអោយតមអាហាររយៈពេលសែសិបថ្ងៃ។ គ្មានរឿងអញ្ចឹងទេ។ មិនមានអ្វីនៅលើលោកនេះដែលប្រាប់អ្នកអោយតមទេ លើកលែងតែព្រះជាម្ចាស់នឹងប្រាប់អ្នក។ ប្រសិនបើអ្នកតមអាហារអ្នកនឹងមិនឃ្លានទេនោះ និងទៅរករបស់ទាំងអស់នេះទេ។ នៅពេលដែលអ្នកកំពុងតម បងប្អូន អ្នកនឹងមានអំណរនិងសប្បាយរីករាយគ្រប់ពេល។ បាននិយាយថា “កុំបង្ហាញមុខចំពោះមនុស្សដូចមនុស្សលាក់ពុត ដោយធ្វើទឹកមុខក្រៀមក្រំ។ ខ្ញុំបានតម៤០ ថ្ងៃហើយ។ បានរបស់ខ្ញុំនឹងមិនសមនឹងខ្ញុំទៀតទេ។ ខ្ញុំបានស្រកទម្ងន់សាមសិបផោនហើយ ពួកគេបានប្រាប់ខ្ញុំថាខ្ញុំមើលទៅប្រសើរជាងមុនបន្ទាប់ពីរឿងនេះចប់។” អូ ជារឿងមិនសមហេតុសមផលសោះ! វាជាវិញ្ញាណរបស់អារក្ស។

128 ក្រោកឡើងទៅអាសនៈហើយនិយាយ “ថ្វាយសិរីល្អ ថ្វាយសិរីល្អ ថ្វាយសិរីល្អ” រហូតដល់អ្នកមិនអាចនិយាយអ្វីផ្សេងទៀតបានទេ និងនិយាយ “អ្នកត្រូវតែនិយាយភាសាដទៃមុនពេលអ្នកទទួលបានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” មិនសមហេតុសមផលសោះ! បោះវាចោល!

129 យកវាចេញពីប្រព័ន្ធរបស់អ្នកហើយមករកព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ! គាត់បាននិយាយថា “ចូរអ្នករាល់គ្នាប្រែចិត្តហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទសម្រាប់ការលើកលែងទោសបាបរបស់អ្នក ហើយអ្នកនឹងទទួលបានអំណោយទាននៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” ព្រះជាម្ចាស់មិនសំចៃព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអង្គទេ មិនមែនជាព្រះទេ។ អាម៉ែន។ បោះវាចោល។ សូមបំពេញវា។ អាម៉ែន។ វ៉ែរ! ខ្ញុំស្រឡាញ់វា។ នោះជាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលដូច្នោះ។ ត្រូវហើយ។ ហើយនៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលថាព្រះជាម្ចាស់នឹងថែរក្សាវា។ ត្រូវហើយ។ រាល់ការរៀបចំដែលអ្នកធ្វើ រាល់ការទៅព្រះវិហារដែលអ្នកអាចធ្វើបាន...

130 វាដូចជានៅទីនេះធ្វើការនៅកាវ៉ាសឡានដែលពួកគេសាងសង់ទំនិញដឹកទំនិញជាច្រើន ឬមួយ រថយន្តដឹកអ្នកដំណើរមួយក្រុមធំ។ ខ្ញុំធ្លាប់ធ្វើការនៅទីនោះ។ ហើយពួកគេយកនិងសាងសង់គ្រូបង្វឹកធំៗនិងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង ហើយដាក់ឈើរឹង ម៉ាម៉ាហ្គីនៅជុំវិញ និងអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលស្រស់ស្អាតដូច្នោះ ដាក់វានៅទីនោះនៅលើផ្លូវ ហើយវានឹងងាប់ដូចដេកគោលទ្វារ។ នៅទីនោះបានកំណត់ម៉ាស៊ីន មិនមានចំហាយនៅក្នុងវា។ នាងទើបតែអង្គុយនៅទីនោះ។

131 អ្វីដែលវាត្រូវការថ្ងៃនេះគឺភ្លើងខ្លះនៅក្នុងឡធុរហាយ។ អ្វីដែលវាត្រូវការថ្ងៃនេះ គឺថាហាយទឹកមួយចំនួន។ អ្វីដែលវាត្រូវការនៅថ្ងៃនេះ ក្រុមជំនុំ ដែលឆេះឆ្ងល អ្វីដែលក្តៅបំផុតគឺការបំពុះបាបចេញពីជីវិតរបស់អ្នក គឺជាសេចក្តីស្រឡាញ់។ ហើយប្រសិនបើអ្នកមិនអាចស្រឡាញ់គ្នាបាន តើអ្នកនឹងស្រឡាញ់ព្រះដែលអ្នក មិនបានឃើញកើតទេ? សេចក្តីស្រឡាញ់លាក់អំពើបាបជាច្រើន។ ស្រឡាញ់ព្រះ បន្ទាប់មកអ្នកនឹងស្រឡាញ់គ្នាទៅវិញទៅមក បន្ទាប់មកអ្នកនឹងស្រឡាញ់ក្រុមជំនុំ អ្នកនឹងស្រឡាញ់បុព្វហេតុ អ្នកនឹងស្រឡាញ់អ្វីៗទាំងអស់ដែលជាការគោរពដល់ ព្រះ ហើយអ្នកនឹងនៅឆ្ងាយពីរបស់លោកិយ។

132 វិញ្ញាណទាក់ទាញនឹងប្រាប់មនុស្សអំពីរឿងនេះរឿងនោះឬផ្សេងទៀត “ពួកគេ ត្រូវតែធ្វើដូច្នោះ។ ពួកគេត្រូវតែធ្វើដូច្នោះ។” វាដោយសារតែនិកាយទាំងនោះបាន លើកឡើង ហើយពួកគេទទួលបានការបើកសំដែងតិចតួចដែលពួកគេនិយាយ ថា “មែនហើយ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំជឿថាបុរសម្នាក់... ខ្ញុំជឿលើរឿងមួយដូចជាការស្រែក នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ។” ត្រឹមត្រូវហើយ។ នេះជាការពិត។ ពួកគេបានបង្កើតនិកាយ ចេញពីវា “នៅពេលអ្នកស្រែកអ្នកទទួលបាន។” ប៉ុន្តែអ្នកមិនមានទេ។

133 អ្នកបន្ទាប់លើកឡើងថា “និយាយជាភាសាដទៃ។” ត្រឹមត្រូវហើយ។ នោះគឺ នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ។ “ជាការប្រសើរណាស់ នៅពេលដែលអ្នកនិយាយភាសាដទៃ អ្នក នឹងយល់ហើយ។” ប៉ុន្តែភាគច្រើននៃពួកគេនិយាយភាសាដទៃហើយមិនមានវា។ ឃើញទេ? មិនមែនអញ្ចឹងទេ។ អត់ទេបាទ។

ពួកគេជាច្រើននិយាយថា “អញ្ចឹងយើងត្រូវតែទាយ។”

134 សូមមើលពួកហោរាទាំងនេះនៅទីនេះដោយមានស្នែងនៅលើក្បាលរបស់ ពួកគេលោតចុះហើយទាយ។ មីកាយ៉ាបាននិយាយថា “អ្នកកំពុងនិយាយ កុហក។” អាម៉ែន។ ត្រូវ។ ព្រះមិនមកដូចនោះទេ។ ព្រះមកដល់ដួងចិត្តដ៏ស្មោះត្រង់ ដែលភ្ជាប់មកជាមួយការសោកសៅនិងខូចចិត្ត។ “អស់អ្នកដែលចេញទៅដោយ ព្រោះស្រែកទឹកភ្នែកគេនឹងរិល ត្រឡប់ទៅរកភាពរីករាយវិញ ដោយនាំយកក្នុងដី មានតម្លៃទៅជាមួយ។” អាម៉ែន។ ទទួលបានទេ មិត្តភក្តិអើយ។

135 អារក្សច្រើនណាស់ អារក្សធ្វើការនៅក្នុងព្រលឹងមនុស្ស! មើលកន្លែងដែល វាបង្កើតផលផ្លែ។ មើលថាតើជីវិតបែបណាដែលមនុស្សម្នាក់រស់នៅ។ មើលរបៀប ដែលពួកគេកំពុងធ្វើ មើលរបៀបដែលពួកគេធ្វើនិងមើលថាតើពួកគេមានបំណង

អ្វី។ វាមិនអាចទៅរួចទេ...ហើយប្រសិនបើខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកថា “វិធីតែមួយគត់... ឡាននៅទីនេះ តម្រង់ជួរទាំងអស់នៅទីនេះ។ ឋានសួគ៌គឺនៅនាពេលសម្រេច។ អ្នកមិនអាចដើរបានទេ។ មធ្យោបាយតែមួយគត់ដែលអ្នកអាចទៅបាន គឺជិះឡាន។ ហើយបុរសគ្រប់រូបដែលឆ្លងកាត់ខ្សែបន្ទាត់ត្រូវតែនាំប្រេងសាំងប្រាំហ្គាឡុង។” នេះគឺជាឡានរបស់គាត់ ប៉ុន្តែប្រសិនបើគាត់មិនមានសាំងទេគាត់មិនអាចបើកវាបានទេ។ មែនហើយ វាពិតជាវិធីល្អឥតខ្ចោះនៅស្ថានសួគ៌។ ប្រសិនបើអ្នកស្លាប់ដោយគ្មានព្រះ ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីរបៀបដែលអ្នករស់នៅនិងចំនួនឡានដែលអ្នកបានបង្កើតឡើងទេ ប្រសិនបើសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះមិននៅទីនោះដើម្បីទាញអ្នកចូលទៅក្នុងនគររបស់ព្រះ អ្នកនឹងបាត់បង់។

136 មានអវិជ្ជមាននិងវិជ្ជមាន។ មិនថាចរន្តអគ្គីសនីនេះដំណើរការយ៉ាងណានៅទីនេះទេ ប្រសិនបើវាមិនមានខ្សែក្នុងដី វានឹងមិនមានពន្លឺឡើយ។ ត្រូវហើយ។ អ្នកត្រូវតែចាក់ឬស ចាក់គ្រាប់នៅក្នុងសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះ។ អូ! នាំមកនូវចំនុចអវិជ្ជមាននិងវិជ្ជមាននោះជាមួយគ្នា អ្នកនឹងមានពន្លឺដ៏ដំណឹងល្អដែលមានអាយុកាលចាស់។ សូមឱ្យវាវាលជាលំដាប់មួយទៅប្រាំង។ អ្នកនឹងមិនមានវាទេបើគ្មានវា។ មិនថាការរង្គោះរង្គើនិងការលោតផ្លោះខ្លាំងប៉ុណ្ណាអ្នកអាចធ្វើបានជាមួយភាពវិជ្ជមាន អ្នកត្រូវតែមានខ្សែក្នុងដីដើម្បីបញ្ចេញពន្លឺ។ អាម៉ែន។

137 តើអ្នកធ្លាប់កត់សំគាល់ទេ? អ្នកដាក់ខ្សែក្នុងដីនៅទីនេះ ហើយបន្តិចទៅនឹងត្រឡប់មកវិញនៅទីនេះចូលទៅក្នុងស្រទាប់ខាងក្រោម ចុះក្រោមទៅក្នុងដី។ ហើយរាល់ពេលដែលមនុស្សចាក់ឬសនៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ វាចាក់ឬសលើគាត់នៅកាលវ៉ាំ ដែលជាកន្លែងដែលយុត្តា បង្គោលនៃព្រះត្រូវបាននាំទៅទីនោះដើម្បីបំភ្លឺពន្លឺនៃដំណឹងល្អ។ អាម៉ែន។

138 តើអ្នកដឹងថាមានបញ្ហាអ្វីទេ? មនុស្សនៅក្នុងទីសក្ការៈបូជាដ៏ធំអស្ចារ្យទាំងនេះចេញនៅទីនេះ ធ្វើពុតជាកំពុងផ្សាយដំណឹងល្អ។ គ្រូអធិប្បាយតូចម្នាក់មករកខ្ញុំកាលពីម្សិលមិញ ជាកម្មសិទ្ធិរបស់និកាយមួយក្នុងចំណោមនិកាយដ៏អស្ចារ្យបំផុតដែលមាននៅក្នុងទឹកដីនេះ នៅក្រៅពីភាគលិក។ គាត់បាននិយាយថា “បងប្រាណហាំ ខ្ញុំឈឺហើយហត់។” បាននិយាយថា “ពួកគេនឹងឱ្យពួកយើងដែលជាគ្រូគង្វាលពាក់អាវហើយផ្លាស់អាវរបស់យើង និង—ហើយផ្សាយរឿងខ្លះ។ ហើយពួកគេនឹងប្រាប់យើងពីអ្វីដែលត្រូវអធិប្បាយនៅត្រីមាសនីមួយៗ។” គាត់

បាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនអាចទ្រាំបានទៀតទេ។” គាត់បាននិយាយថា “តើខ្ញុំត្រូវធ្វើអ្វី? តើខ្ញុំត្រូវចាប់ផ្តើមផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អទេ?”

139 ខ្ញុំបាននិយាយថា “បងប្រុស ដរាបណាអ្នកនៅជាមួយនិកាយនោះ សូមគោរពវា។ អ្នកនិយាយអ្វីដែលពួកគេគួរតែចង់ស្តាប់។ តែដើរទៅរកប្រធានប្រធានរដ្ឋរបស់អ្នកហើយនិយាយថា ‘លោក ខ្ញុំបានកើតជាថ្មីនៃព្រះវិញ្ញាណរបស់ព្រះ។ នេះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ប្រសិនបើអ្នកនឹងអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំអធិប្បាយនោះ ខ្ញុំនឹងស្នាក់នៅក្នុងព្រះវិហាររបស់អ្នក។ ប្រសិនបើអ្នកមិនធ្វើទេ ខ្ញុំនឹងទៅ។ ប្រគល់វាទៅអ្នកផ្សេង។’” នោះជាវិធីដែលត្រូវធ្វើ។ កុំវាយជុំវិញគុម្ពព្រៃ។ កុំអវិជ្ជមាន។ ចេញ មកហើយនិយាយថាវាជាអ្វី។ ត្រូវ។

140 គាត់បាននិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណាហាំ តើអ្នកគិតថាខ្ញុំមានក្រុមជំនុំទេ?”

141 ខ្ញុំបាននិយាយថា “កន្លែងដែលមានគ្រោងឆ្អឹងនោះសត្វឥន្រ្ទនឹងត្រូវបានប្រមូលផ្តុំ។” ត្រឹមត្រូវហើយ ពួកគេនឹងធ្វើតាម។

142 ដូចបុរសម្នាក់នោះដែរ ដែលភ្លាស់មាស់។ ឥឡូវនេះ វាមិន មែនជារឿងលេងសើចទេ។ ខ្ញុំមិនមានន័យថាវាជារឿងកំប្លែងទេ។ ខ្ញុំមានន័យថាវាសម្រាប់ចំណុចមួយ។ គាត់នឹងរៀបចំមានរបស់គាត់ ហើយគាត់មិនមានពងគ្រប់គ្រាន់ទេ។ គាត់ដាក់ពងទានៅក្រោមមួយ។ ហើយនៅពេលពួកគេញាស់ចេញ ទាគឺជារបស់ដែលមើលទៅគួរឱ្យអស់សំណើចបំផុតដែលសត្វមានមិនធ្លាប់បានឃើញ។ ដូច្នេះមេមាននឹងចាប់សត្វមានហើយកូនមាននឹងមក ប៉ុន្តែទាមិនស្គាល់ភាសានោះទេ។ ប៉ុន្តែនៅថ្ងៃមួយមេមានចាស់បានដឹកនាំពួកគេចេញទៅក្រៅជង្រុក។ មានបឹងមួយនៅខាងក្រោយជង្រុក។ នៅពេលទាតូចនោះជុំក្លិនទឹកនោះ គាត់បានលោតទៅក្នុងទឹកយ៉ាងលឿនតាមដែលអាចរត់បាន។ មេមានចាស់បាននិយាយថា “ក្រុក ក្រុក ក្រុក ។” ហើយទាតូចបាននិយាយថា “ហ្វាក ហ្វាក ហ្វាក។” គាត់ចង់បានទឹក។ ហេតុអ្វី? គាត់ជាសត្វទាដោយធម្មជាតិ។ នៅពេលដែលគាត់ជំក្លិនទឹក គាត់មិនអាចទៅឆ្ងាយពីវាបានទេ ព្រោះគាត់ជាសត្វទា។

143 ហើយខ្ញុំនិយាយនៅថ្ងៃនេះ មនុស្សណាដែលពិតជាចង់ស្វែងរកព្រះពួកគេនឹងមិនអនុញ្ញាតព្រះវិហារណាមួយបង្ខំឱ្យពួកគេនូវអ្វីដែលពួកគេមិនអាចរស់នៅបែបនេះ បានឬផ្សេងទៀតនោះទេ។ ប្រសិនបើអ្នកមានលក្ខណៈរបស់

ព្រះនៅក្នុងអ្នក អ្នកនឹងទៅកាន់ភាពបរិសុទ្ធ។ អ្នកនឹងទៅរករឿងត្រឹមត្រូវ។ អ្នកនឹងឈរសម្រាប់រឿងត្រឹមត្រូវ។ អ្នកនឹងធ្វើអ្វីដែលត្រឹមត្រូវ។ អ្នកនឹងគិតរឿងត្រឹមត្រូវ។ អ្នកនឹងរស់នៅត្រឹមត្រូវ។ បើអ្នកជាទាអ្នកចូលចិត្តទឹក។ ប្រសិន បើអ្នកជាគ្រីស្ទានអ្នកចូលចិត្តព្រះគ្រីស្ទ។ ប្រសិនបើអ្នកជាអារក្សអ្នកចូលចិត្តវត្ថុរបស់អារក្ស។ ប្រសិនបើអ្នកគឺជាអ្នកភ្នាក់ អ្នកបរិភោគរបស់ដែលងាប់។ ប្រសិនបើអ្នកជាជ្រូក អ្នកនឹងបរិភោគលាមកសត្វ។ ដែលជាកន្លែងដែលអ្នកនៅថ្ងៃនេះ? ត្រូវ។ អ្នកអះអាងថាអ្នកកំពុងតែនៅទីនេះ ហើយបរិភោគរបស់ព្រះអម្ចាស់ បន្ទាប់មកចុះទៅហើយចាក់គ្រឹះជាមួយអារក្ស។ មានអ្វីខុសជាមួយវា។ ឈប់ស្តាប់វិញ្ញាណរបស់គេ ពួកគេគឺជាអារក្ស។ មិនថាអ្នកត្រូវឈរតែឯងទេ។ បុរសនិងស្ត្រីដែលមានចំនួនស្ទើរតែទាំងអស់ គឺជាបុរសនិងស្ត្រីដែលឈរតែម្នាក់ឯងជាមួយព្រះ។

144 សូមក្រឡេកមើលមីកាយ៉ាពីរបៀបដែលគាត់បានឈរនៅទីនោះ។ មិនដូចថ្មរបស់ហ្គីប្រាលតាទេ តែជាថ្មនៃយុគសម័យ។ គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងមិននិយាយអ្វីទាំងអស់...ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីអ្វីដែលថ្នាក់សិក្ខាសាលានិយាយទេ។ ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីអ្វីដែលក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំនិយាយទេ។ ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីអ្វីដែលស្តេចបាននិយាយឡើយ។ ប្រសិនបើពួកគេកាត់ក្បាលខ្ញុំ ខ្ញុំគ្រាន់តែនិយាយពីអ្វីដែលព្រះដាក់នៅក្នុងមាត់ខ្ញុំប៉ុណ្ណោះ។” គាត់និយាយត្រូវហើយ។ គាត់និយាយត្រូវហើយ។

145 ហើយថ្ងៃនេះ បុរសនិងស្ត្រីសូមកុំយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះអ្វីដែលពិភពលោកបានផ្តល់សម្រាប់អ្នក តើអ្វីទៅជាការអង្វរដែលវាទទួលបាន អ្វីដែលជាប្រភេទនៃការ ចាក់បញ្ចូលចាក់គេរឺដែលពួកគេមាននិងការអះអាង “ប្រសិនបើអ្នកចូលរួមព្រះវិហារ អ្នកនឹងមិនអីទេ។” នោះជាការបញ្ឆោតចិត្តក្លែងក្លាយ។ ហេតុអ្វី? អ្នកនៅតែមានជំងឺនៃអំពើបាប។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំសូមប្រាប់អ្នកអំពីការមួយដែលនឹងជំរុញអ្នកពីអំពើបាប នោះគឺជាការមករកព្រះលោហិតជីវ្យវិសេសរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ ហើយត្រូវបានបំពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយនោះនឹងជួយអ្នកពីអំពើបាបទាំងអស់ ហើយបំណងប្រាថ្នារបស់អ្នកនឹងត្រូវបានចងនៅស្ថានសួគ៌ ហើយអ្នកនឹងមិនមានពេលសម្រាប់របស់ក្នុងលោកនេះទេ។

យើងនឹងអធិស្ឋាន។

146 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌របស់យើង នៅពេលដែលយើងឃើញវិញ្ញាណដ៏ទាក់ទាញទាំងនេះមកលើមនុស្ស ពួកគេដឹងថាគេមើលងាយព្រះជាម្ចាស់ ខ្ញុំ

អធិស្ឋានថា ទ្រង់នឹងទទួលបានការកាន់កាប់របស់បុរសនិងស្ត្រីគ្រប់គ្នានៅទីនេះ នៅថ្ងៃនេះ។ សូមឱ្យថ្ងៃនេះ ជាថ្ងៃនៃព្រះអម្ចាស់ ដែលពួកគេនឹងដឹងថាជីវិតរបស់ពួកគេមិនរាប់នឹងព្រះបន្ទូលឡើយ។ ហើយពួកគេបានស្តាប់នូវអ្វីដែលខុសហើយដែលអារក្សបានផ្តល់សេចក្តីសុខដល់ពួកគេជាមួយនឹងទស្សនាវដ្តីចាស់របស់រលួយនៃលោកិយ និងរូបភាពផ្លាស់ប្តូរចាស់និងទូទស្សន៍មិនស្អាត។ ឱ ព្រះជាម្ចាស់អើយ ការដែលមិនអាចទៅរួចសំរាប់គ្រីស្ទានមើលទៅ! ព្រះអង្គអើយ វាធ្វើឱ្យយើងឈឺ។ ទ្រង់បាននិយាយថាវាធ្វើឱ្យអ្នកឈឺ ដូចជាកូត។ អ្នកបាននិយាយ “ឆ្កែកូត ហើយ—ហើយសត្វឆ្កែមួយក្បាលបានឡើងទៅស៊ីកំអូតរបស់វាវិញ។” ឆ្កែចាស់នឹងកូតអ្វីមួយ។ ឃើញក្មេងអាយុពាក់កណ្តាលកើតមក ត្រូវជាមនុស្សលាក់ពុតមកលើអាសន និងដូចជាអ្នកនឹងកូតលោកិយចេញ នៅតែរក្សាសិទ្ធិដដែល ពួកគេត្រឡប់មកវិញហើយបរិភោគអ្វីម្តងទៀត។ ឱព្រះអង្គអើយ សំអាតផ្ទះរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ហាលេលូយ៉ា! សូមបញ្ជូនព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជាមួយនឹងការជឿជាក់ដ៏ចំណាស់ដែលនឹងសំអាតចំណង់របស់មនុស្សហើយសំអាតព្រលឹងរបស់គេ ហើយសំអាតគាត់ហើយធ្វើឱ្យគាត់ក្លាយជាបស់ថ្មីនៅស្ថានសួគ៌។ ផ្តល់ឱ្យគាត់... វាក្យសម្បជននិងពាក្យសម្បជនរបស់គាត់ដូចតន្ត្រី ដើម្បីគាត់អាចឡើងនិងខ្ពស់ហួសអ្វីៗក្នុងលោកនេះ ហើយឡើងទៅឋានសួគ៌នៅគ្រងកន្លែងដែលគាត់អាចមើលឃើញពីបញ្ហាដែលកើតឡើងនៅចំងាយឆ្ងាយ។ ផ្តល់វាព្រះអម្ចាស់អើយ។

<sup>147</sup> ទ្រង់បានប្រៀបធៀបហោរារបស់ទ្រង់ទៅនឹងពួកគេដូចជាតន្ត្រី ដែលមានភ្នែកតន្ត្រី អាចឡើងខ្ពស់ហើយមើលឃើញអ្វីៗនៅឆ្ងាយហើយមុនពេលវាទៅដល់ទីនោះ។ ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមទ្រង់ប្រទានពរដល់ក្រុមជំនុំតូចនេះ។ ប្រទានពរដល់មនុស្សទាំងនេះដែលមកទីនេះ។ ប្រទានពរដល់ ជនចម្លែកនៅតាមច្រកទ្វារថ្ងៃនេះ។ ហើយអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេស្គាល់សារនេះមិនត្រូវបានសំដៅទៅនរណាម្នាក់ឡើយ តែត្រូវបានដឹកនាំជាពិសេស ព្រះអម្ចាស់ ចំពោះអ្នកដែលខ្វះខាត។ ដោយដឹងថានៅថ្ងៃណាមួយយើងត្រូវតែឈររួមគ្នានៅក្នុងការជំនុំជំរះរបស់ព្រះ ហើយដឹងថាយើងនឹងទទួលខុសត្រូវចំពោះការស្គាល់សេចក្តីពិតហើយមិននិយាយអ្វីពីវា។ បិតាអើយ ខ្ញុំអធិស្ឋានថាវានឹងត្រូវបានយកមកលើដួងចិត្តទាំងអស់។ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។



148 ដោយឱនក្បាលចុះមួយភ្លែត ខ្ញុំឆ្ងល់ថាតើមាននរណាម្នាក់នៅព្រឹកនេះ  
និយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ ខ្ញុំឈឺហើយធុញទ្រាន់នឹងរបស់ចាស់ៗ  
ទាំងនេះ។ ខ្ញុំមានរបស់របរតូចៗជាច្រើនដែលត្រូវបានគេពាក់មកលើខ្ញុំយ៉ាងយូរ។  
ខ្ញុំ—ខ្ញុំតែងតែនិយាយចេញពីផែន។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំកំពុងធ្វើអ្វីដែលខ្ញុំមិនគួរធ្វើ ហើយខ្ញុំដឹង។  
វាមិនបានក្លាយជាកូនព្រះទេ។ ខ្ញុំមិនចង់ធ្វើដូចនោះទេ។ ព្រះជាម្ចាស់ដឹងថាខ្ញុំមិន  
ចង់។ ហើយខ្ញុំមិនចង់ស្តាប់វិញ្ញាណចាស់នោះទៀតទេ។ វាជារឿងដែលរារាំងខ្ញុំ  
ពេញមួយជីវិតពីការស្រឡាញ់និងសេរីភាពពិតប្រាកដនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ ខ្ញុំចង់ឲ្យ  
អ្នកអធិស្ឋានអោយខ្ញុំ បងប្រុសប្រាណហាំ ថា—វានឹងចាកចេញពីខ្ញុំនៅថ្ងៃនេះ។”  
តើអ្នកនឹងលើកដៃទេ? រាល់ក្បាលបានឱនចុះ។ សូមព្រះប្រទានពរ។ អូ ខ្ញុំអើយ  
មានដៃរាប់សិបនាក់! រឿងតូចតាចរឿងចាស់ ដែលធ្វើឱ្យអ្នកនិយាយ វិចារបំផ្តើម  
រឿងអ្វីទាំងបន្តិចបន្តួចនៅក្នុងព្រះវិហារ ធ្វើឱ្យអ្នកកាន់ខាងអ្វីផ្សេងទៀតដូចនោះ។  
អូ! នោះគឺជាការមិនចុះសម្រុងគ្នាក្នុងចំណោមបងប្អូន។ ហើយកុំធ្វើបែបនេះ។ អ្នក  
មិនចង់បានទេ។ អ្នកមិនចង់បានរបស់ចាស់និងវត្ថុចាស់ៗ កំហឹងចាស់ៗ និងអ្វីៗ  
ផ្សេងទៀតដើម្បីធ្វើឱ្យអ្នកខកចិត្តឡើយ។

149 និយាយថា “ព្រះជាម្ចាស់ ខ្ញុំមិនចង់បានរបស់នោះទៀតទេ។ ខ្ញុំឈឺហើយ  
ធុញទ្រាន់នឹងវា។ ខ្ញុំបានត្រៀមខ្លួនរួចរាល់ហើយនៅថ្ងៃនេះដើម្បីបោះបង់វាចោល។  
ខ្ញុំកំពុងតែមកឥឡូវនេះព្រះអម្ចាស់ ហើយខ្ញុំចង់នៅឆ្ងាយពីភាពអាត្មានិយមរបស់ខ្ញុំ  
ទាំងអស់។ ប្រសិនបើបងប្អូនខ្ញុំប្រព្រឹត្តចំពោះខ្ញុំមិនត្រឹមត្រូវ ខ្ញុំនឹងអធិស្ឋាន  
ឱ្យគាត់។ ប្រសិនបើបងប្អូនខ្ញុំមិនបង្រៀនខ្ញុំឱ្យល្អទេ ខ្ញុំក៏នឹងស្រឡាញ់គាត់។  
ប្រសិនបើប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំប្រព្រឹត្តនឹងខ្ញុំមិនត្រឹមត្រូវ ឬប្តីរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងទៅបន្ទាបខ្លួន  
នៅចំពោះព្រះ។ ឱព្រះអម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំសម្លឹងមើលតែនគរបស់ព្រះអង្គ  
ប៉ុណ្ណោះ។ ទូលបង្គំចង់អោយចិត្តទូលបង្គំត្រង់។ ទូលបង្គំចង់ឱ្យបេះដូងរបស់  
ទូលបង្គំពោរពេញដោយអំណរ។ ទូលបង្គំចង់ទៅ នៅពេលដែលមានបញ្ហាគឺ  
ពិតជាភ្ញាក់ផ្អើលនៅជុំវិញទូលបង្គំ ទូលបង្គំនៅតែចង់នៅជាមួយនឹងដៃរបស់  
ទូលបង្គំ ហើយដូងចិត្តទូលបង្គំបរិសុទ្ធមុនពេលដែលព្រះអម្ចាស់ដឹងថានេះនៅ  
ថ្ងៃណាមួយ ទូលបង្គំនឹងជួបទ្រង់។ ទូលបង្គំចង់បានបទពិសោធន៍បែបនោះ។  
ព្រះអម្ចាស់អើយ ធ្វើឱ្យទូលបង្គំក្នុងថ្ងៃនេះ។”

150 តើអ្នកអាចលើកដៃរបស់អ្នកបានទេអ្នកដែលមិនបានលើកដៃពីមុន។ សូម

ព្រះប្រទានពរ។ សូមព្រះប្រទានពរ។ បងស្រី សូមផ្តល់ឱ្យយើងនូវបទចម្រៀង  
 បន្តិច ខណៈពេលដែលយើងឱនក្បាលចុះ។ តើប៉ុន្មាន តើអ្នកពិតជាមានន័យ  
 អ្វីចឹង? កុំលេងសើចឥឡូវនេះ។ នេះមិនមែនជាពេលវេលាលេងសើចទេ។ នេះ  
 គឺជាពេលវេលាទទួល។ នេះគឺជាពេលវេលាដែលអ្នកត្រូវតែទទួលវា។ សូមមក  
 បោះចោលឥឡូវនេះ។ បានទេ? សូមអញ្ជើញមកប្រគល់អ្វីទាំងអស់ដែលអ្នកមាន  
 ដល់ព្រះ។ និយាយថា “ព្រះជាម្ចាស់ ខ្ញុំមិនមានច្រើនទេ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែជាស្រ្តីមេផ្ទះ  
 ប៉ុណ្ណោះ។ ខ្ញុំមិនអាចធ្វើអ្វីបានច្រើនទេ ប៉ុន្តែព្រះអម្ចាស់—ខ្ញុំអាចអានព្រះគម្ពីរ  
 របស់ទ្រង់ ខ្ញុំអាចអធិស្ឋានរាល់ថ្ងៃ។ ខ្ញុំអាចចោលសំរាមទាំងអស់ដែលមានក្នុង  
 គំនិតខ្ញុំ។ ខ្ញុំអាចបោះរបស់ទាំងអស់នោះចេញ។ ខ្ញុំមានកំហុសជាច្រើនដែលគ្រូ  
 អធិប្បាយបាននិយាយនៅព្រឹកនេះ ដូច្នេះខ្ញុំ—ខ្ញុំបោះចោលថ្ងៃនេះ។ ខ្ញុំមិនចង់បាន  
 ទេ។ ព្រះអង្គអើយ សូមបំពេញទូលបង្គំដោយសេចក្តីស្រឡាញ់។ បំពេញឱ្យខ្ញុំនូវ  
 អ្វីដែលធ្វើឱ្យខ្ញុំស្រឡាញ់សត្រូវ ចាប់អារម្មណ៍ដែលខ្ញុំមាន។ ខ្ញុំពិតជាចង់បានវា  
 ព្រះអម្ចាស់។”

151 ខណៈពេលដែលនាងកំពុងលេងនៅទីនេះ តើអ្នកមិនមកហើយឈរនៅ  
 ក្បែរអាសនៈមួយភ្លែតទេឬ ខណៈពេលដែលយើងប្រមូលផ្តុំគ្នាជាមួយនឹងពាក្យ  
 អធិស្ឋាន។ ប្រសិនបើអ្នកពិតជាចង់បានឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកពិតជាចង់  
 បោះបង់ចោលវាមែន អ្នកនឹងមិនទុកអាសនៈនេះនៅថ្ងៃនេះជាមួយវាក្នុងចិត្តអ្នកទេ  
 ប្រសិនបើអ្នកស្មោះត្រង់។ ហើយនិយាយ “ខ្ញុំនឹងមកទីនេះគឺគ្រាន់តែឈរ មួយភ្លែត  
 ប៉ុណ្ណោះ បងប្រុសប្រាណាហាំ បាទខណៈពេលដែលអ្នកមានពាក្យអធិស្ឋាន  
 ជាមួយខ្ញុំ ផ្ទាល់។” ខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកមកអធិស្ឋាន។ តើអ្នកនឹងមកឥឡូវនេះទេ?  
 ដោយឱនក្បាលចុះ តើអ្នកណានឹងក្រោកឡើងហើយមកឯអាសនៈ ឈរនៅជុំវិញ  
 អាសនៈបាន?

ឱព្រះអង្គសង្គ្រោះដ៏ស្រឡាត់!  
 សូមគង់ជិតបង្កើយ  
 កាលព្រះអង្គកំពុងតែប្រោសគេ  
 អូ សូមកុំចោលខ្ញុំឡើយ។  
 ព្រះអង្គ សង្គ្រោះ  
 សូមគង់ជិតបង្កើយ

កាលព្រះអង្គកំពុងតែប្រោសគេ  
អូ សូមកុំចោលខ្ញុំឡើយ។

152 មិនថាអ្នកជាគ្រីស្ទានយូរប៉ុណ្ណា ហើយអ្នកនៅតែទទួលបានវិញ្ញាណចាស់  
ៗទាំងនោះដែលនិយាយទៅកាន់អ្នក ធ្វើឱ្យអ្នកហោះហើរ ធ្វើឱ្យអ្នកនិយាយអំពី  
នរណាម្នាក់។ នៅពេលនរណាម្នាក់ឡើងមកនិយាយអំពីនរណាម្នាក់ផ្សេងទៀត  
អ្នកចូលរួមជាមួយពួកគេ ហើយអូ! គ្រាន់តែរត់ចេញពីពួកគេចុះ។ វាខុសហើយ។  
កុំធ្វើដូច្នោះ។ ទីបំផុតអ្នកនឹងនៅឆ្ងាយពីទឹកដីសន្យា។ ប្រសិនបើអ្នកទើបតែមាន  
របស់ចាស់បន្តិចដែលអ្នកមិនគួរមាននោះទេ ប្រសិនបើសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះ  
មិនមាននៅក្នុងចិត្តអ្នក អ្នកនឹងមិនមែនជាស្រ្តីនិងបុរស ដើរហើយនិយាយថា “ព្រះ  
នៅទីនេះខ្ញុំនឹងបោះចោលវា នៅព្រឹកនេះនៅទីនេះ។ ខ្ញុំនឹងទៅឆ្ងាយពីអាសនៈនេះ  
ក្លាយជាមនុស្សផ្សេង។” តើអ្នកនឹងមកទេ?

153 តើមានមនុស្សមានបាបដែលមិនធ្លាប់ទទួលយកព្រះយេស៊ូវទេ ហើយអ្នកដឹង  
ថាអ្នកជាមនុស្សមានបាប អ្នកមិនស្គាល់ទ្រង់ជាព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់អ្នកទេ? អ្នក  
និយាយថា “បងប្រុសប្រាណាហាំ បាទ ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំមានសេចក្តីរីករាយជាច្រើន។  
ខ្ញុំទៅរាំនិងជប់លៀងហើយធ្វើអ្វីៗទាំងអស់នោះ។ ខ្ញុំមើលការបង្ហាញខុសឆ្គង។  
ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំអានសៀវភៅអាសអាភាស។ ខ្ញុំបានអានសៀវភៅចាស់ៗដែល  
មានរឿងអាសអាភាសនៅក្នុងនោះ។ ខ្ញុំចូលចិត្តអានវាណាស់។” បងប្រុស មាន  
អ្វីខុសជាមួយអ្នក។ នោះហើយជាចំណង់អាហាររបស់អ្នក ឃើញទេ អ្នកឱ្យខ្ញុំ  
មើលឃើញអ្វីដែលបុរសម្នាក់អាន ខ្ញុំសូមមើលអ្វីដែលគាត់មើល ស្តាប់តន្ត្រីដែល  
គាត់ស្តាប់។

154 នៅថ្ងៃផ្សេងទៀត នៅក្នុងឡាន មានមនុស្សម្នាក់បានទៅដល់ ហើយបើកវិទ្យុ  
របស់ខ្ញុំដែលជាប្រភេទបទចម្រៀងបែបអាសអាភាសចាស់។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “បិទ  
រឿងនោះ។ ខ្ញុំមិនចង់ឮវាទេ។” របស់ខ្លះមានអាយុកាលចាស់។

បាននិយាយថា “ហេតុអ្វី ខ្ញុំចូលចិត្តស្តាប់វា។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ធម្មជាតិរបស់អ្នកខុសហើយ។ អ្នកខុសហើយ។”

155 នៅពេលដែលខ្ញុំបាននៅទីនេះ ពីរបីថ្ងៃបន្ទាប់ពីនោះ ឡើងនៅលើភ្នំបូនៅ  
លើភ្នំ នេសាទត្រីជាមួយមនុស្សផ្សេងទៀត។ ពួកគេមានសត្វស្លាបតូចៗច្រៀង។

សំបកឈើគឺជាកន្លែងដែលកំពុងចោះ។ មានសត្វស្លាបហោះឡើងលើអាកាស ឬសត្វទីទុយរាត្រី ច្រៀងសរសើរ។ ខ្ញុំបាននិយាយទៅកាន់ក្មេងប្រុសនោះ ខ្ញុំបាន និយាយថា “មើលចុះ ក្មេងប្រុសអើយ នោះគឺជាតន្ត្រីរបស់ខ្ញុំ។ បន្តលេងចង្វាក់ក្មេង នោះ។ នោះជាវិទ្យុរបស់ខ្ញុំ។ ព្រះជាម្ចាស់ចាត់ពួកគេអោយមកច្រៀងចំរៀងសម្រាប់ ខ្ញុំ នៅពេលដែលខ្ញុំនៅទីនេះ។ វាបន្ទូរអារម្មណ៍ខ្ញុំ។”

156 ល្អជាងវត្ថុឆ្ងុតចាស់ទាំងអស់ ប្រអប់ចាស់ទាំងនេះកំពុងបក់ខ្លាំង កំពុង បន្តជាកន្លែងដែលអ្នកមិនអាចបរិភោគនៅតាមទីសាធារណៈបាន។ វាជាបឋម អាហាររបស់អារក្ស។ វាជាផ្ទះរបស់អារក្សដែលជាប់ទាក់ទងនឹងអំពើបាប។ តើ អ្នកទាំងអស់គ្នានៅទីនោះហើយរីករាយទេ? នៅពេលដែលពួកគេដាក់ប្រាក់នោះ ចូលក្នុងប្រអប់ចាស់ៗ ហើយរបស់ចាស់ៗទាំងអស់នោះ តើអ្នករីករាយទេ? អ្នកគួរ ឱ្យខ្មាស់រៀនណាស់។ អ្នកគឺជាអ្នកជឿថយក្រោយ។ អ្នកនៅឆ្ងាយពីព្រះ។ អ្នកមិន ស្គាល់ព្រះទេ។ ប្រសិនបើអ្នកស្គាល់ព្រះ ដោយអភ័យទោសពីអំពើបាបរបស់អ្នក អ្នកនឹងមិនដែលស្តាប់អ្វីមិនសមហេតុសមផលដូចនោះទេ។ វានឹងស្តាប់សម្រាប់ អ្នក។ អ្នក—អ្នកកូតពីវា។ អ្នកមិនចង់បានទេ។ របបអាហាររបស់អ្នកប្រសើរជាង នេះ។ អ្នកស្រឡាញ់ព្រះ។ តើអ្នកមិនមកព្រឹកនេះ លុតជង្គង់នៅទីនេះជាមួយអ្នក សារភាពទាំងនេះទេឬ?

157 នេះគឺជាបុរសនិងស្ត្រីដែលលុតជង្គង់នៅទីនេះ ដែលជាគ្រីស្ទានរាប់ឆ្នាំ ហើយ។ ខ្ញុំមិនធ្វើជាគ្រីស្ទបរិស័ទទេ។ ប៉ុន្តែអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងព្យាយាមធ្វើគឺប្រាប់ ពួកគេថាអារក្ស ដែលជាការលងបន្តាចពួកគេ កំពុងតែធ្វើអោយពួកគេចេញពី សេចក្តីអំណរពេញលេញ។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាសេចក្តីអំណរ។ បងប្រុស ខ្ញុំភ្ញាក់ពីដំណេកស្រវឹង ខ្ញុំចូលគេងស្រវឹង ខ្ញុំស្រវឹងពេញមួយថ្ងៃ ស្រវឹងពេញមួយ យប់។ អូ ខ្ញុំ—ខ្ញុំគ្រាន់តែចូលចិត្ត...ខ្ញុំទៅនេសាទ ខ្ញុំគ្រាន់តែ “ឱព្រះអង្គសង្គ្រោះ ដ៏ទន់ភ្លន់អើយ សូមកុំបញ្ជូនខ្ញុំទៅ។ លឺសំលេងយំដ៏រាបទាបរបស់ខ្ញុំ។” ខ្ញុំទៅ បរិច្ចាគហើយច្រៀងសរសើរដ៏កើងព្រះ។ ខ្ញុំកំពុងផ្សព្វផ្សាយខ្ញុំ...គ្រប់ទីកន្លែងដែល ខ្ញុំទៅ។ តើអ្នកមិនចង់ធ្វើដូច្នេះទេ? ពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធវាចន្តោចអ្នក។ អូ ខ្ញុំអើយ! ស្តាប់ពួកគេច្រៀងបទចាស់ៗ អ្នកអាចច្រៀងបទនេះ:

ខ្ញុំបានចងសម្រាប់ទឹកដីសន្យា  
ខ្ញុំបានចងសម្រាប់ទឹកដីសន្យា

តើអ្នកណានឹងមកជាមួយខ្ញុំ?  
 ខ្ញុំបានចងសម្រាប់ទឹកដីសន្យា។  
 ខ្ញុំបានចងសម្រាប់ទឹកដីសន្យា  
 ខ្ញុំបានចងសម្រាប់ទឹកដីសន្យា  
 តើអ្នកណានឹងមកជាមួយខ្ញុំ?  
 ខ្ញុំបានចងសម្រាប់ទឹកដីសន្យា។

តើនៅពេលណាដែលខ្ញុំនឹងទៅដល់ការសំរាកដ៏មានពរនោះ  
 ហើយត្រូវបានគេសរសើរជារៀងរហូត!  
 ពេលខ្ញុំឃើញមុខព្រះបិតាខ្ញុំ  
 ហើយនៅក្នុងការសម្រាកនៅលើទ្រូងរបស់ទ្រង់?

ខ្ញុំបានចងសម្រាប់ទឹកដីសន្យា  
 ខ្ញុំបានចងសម្រាប់ទឹកដីសន្យា  
 តើអ្នកណានឹងមកជាមួយខ្ញុំ?  
 ខ្ញុំបានចងសម្រាប់ទឹកដីសន្យា

158 តើអ្នក មិនមកទេ? ខ្ញុំចាំបានថានៅពេលដែលយើងមានប្រហែលប្រាំរយនាក់  
 កំពុងឈរនៅត្រង់កន្លែងដែលខ្ញុំកំពុងធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹក១២០ អំពីពេលវេលា  
 នៃឆ្នាំនេះ នៅលើច្រាំងទន្លេ នៅពេលផ្កាយព្រឹកដ៏អស្ចារ្យនោះបានចាំងមកលើ  
 ទន្លេ។ ហាលេលូយ៉ា! សំលេងនិយាយពីវា បាននិយាយថា “ថ្ងៃណាមួយអ្នកនឹង  
 ផ្សាយដំណឹងល្អពាសពេញពិភពលោក។” តើក្មេងកសិករក្រីក្រ និងល្ងង់ខ្លៅម្នាក់  
 អាចធ្វើដូចម្តេចបាន? ព្រះគុណរបស់ព្រះ! អាម៉ែន។

159 អូ តើអ្នកណានឹងមកហើយទៅ? កម្ចាត់ចោល ជាក់មួយឡើយ រាល់ទំងន់  
 ឥឡូវ។ កុំស្តាប់វិញ្ញាណដែលទាក់ទាញ។ សូមអញ្ជើញមកស្តាប់ព្រះបន្ទូលរបស់  
 ព្រះជាម្ចាស់ នេះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអង្គម្ចាស់! “អ្នកណាស្រេកឃ្លានសេចក្តី  
 សុចរិតអ្នកនោះមានសុភមង្គលហើយដ្បិតព្រះជាម្ចាស់នឹងប្រទានអោយពួកគេ  
 បានឆ្លែត!”

160 សូមឱនក្បាលចុះនៅខណៈពេលដែលយើងកំពុងអធិស្ឋានជាមួយពួកគេនៅ  
 ឯអាសនា។

កុមារជាទីស្រឡាញ់ ខ្ញុំចង់អោយអ្នកចងចាំនៅព្រឹកនេះ អ្នកនៅទីនោះដើម្បី ដាក់បន្ទុកចុះ។ អ្នកនៅទីនោះដើម្បីបោះបង់ចោលបន្ទុកទាំងអស់ ហើយអំពើបាប ងាយនឹងឡោមព័ទ្ធអ្នក។ ប៉ុលបាននិយាយនៅក្នុងហេព្រើរជំពូក ១២។

...ឃើញថាយើង...ត្រូវបានព័ទ្ធជុំវិញដោយស្នូររបន្ទាល់ជំអស្ចារ្យ ចូរ យើងលះបង់ចោលនូវរាល់បន្ទុកនិងអំពើបាប...ដែលឡោមព័ទ្ធយើង យ៉ាងងាយ...

ហើយតើខ្ញុំត្រូវនិយាយអ្វីទៀត? ដ្បិត...ពេលវេលានឹងមិន...ប្រាប់ ពីលោកគឺខៀន...នៃបាឡាក់ បារ៉ាក...របស់សាំសុន...របស់យែបថា របស់ដារីខ...សាំយូអែលនិងហោរានានា:

ដោយសារជំនឿលោកបានបង្ហាញជាណាចក្រនានា ដែលបាន ទទួលសេចក្តីសុចរិត ហើយលោកបានទទួលសេចក្តីសន្យា បិទមាត់ តោ

បានពន្លត់នូវអំពើហោរាយោដោយភ្លើង បានរួចផុតពីដាវមុខពីរ ហើយ ភាពទន់ខ្សោយត្រូវបានពង្រឹង ហើយគ្យាញភាព...ក្លាហាន...សត្រូវ ដែលកំពុងរត់...

ហើយស្ត្រីដែលបានស្លាប់ពួកគេឱ្យរស់ឡើងវិញ...

អ្នកខ្លះទៀតបានទទួលទារុណកម្ម ការធ្វើទុក្ខទោសនិងការ វាយដំយ៉ាងសាហាវ...លើសពីនេះទៅទៀតគឺមានចំណងនិង ការ ជាប់ពន្ធនាគារច្រើនជាងនេះទៅទៀត:

និង—និងអ្នកផ្សេងទៀតដែលមានការសាកល្បង...ចំអក...ការវាយ ធ្វើបាប...

...ពួកគេទាំងអស់បានទទួលរបាយការណ៍ល្អតាមរយៈជំនឿ...

អ្នកទាំងនេះ បានទទួលកេរ្តិ៍ឈ្មោះល្អដោយសារជំនឿ មិនមែន ទទួលតាមព្រះបន្ទូលសន្យាទេ:

ព្រះជាម្ចាស់បានប្រទានអ្វីៗដ៏ប្រសើរជាងមុនមកយើង ខ្ញុំ ដើម្បីអោយ យើងក្លាយទៅជាល្អឥតខ្ចោះ។

ដូច្នោះ ដែលមានស្មារតីខ្លាំងធំម៉្លោះ នៅព័ទ្ធជុំវិញយើង នោះ ត្រូវឲ្យយើងចោលអស់ទាំងបន្ទុក និងអំពើបាប...ដែលរុំយើងជុំវិញជា ងាយម៉្លោះនោះចេញ ហើយត្រូវរត់ក្នុងទីប្រណាំង ដែលនៅមុខយើង ដោយអំណត់

ទាំងរំពឹងមើលដល់ព្រះយេស៊ូវដ៏ជាមេផ្ដើម ហើយជាមេស័រធម៌ សេចក្ដីជំនឿរបស់យើង ដែលទ្រង់បានរងទ្រាំនៅលើឆ្កាង ទាំង មើលងាយចំពោះសេចក្ដីអាម៉ាស់ខ្មាសនោះ ឲ្យតែបានសេចក្ដីអំណរ ដែលនៅចំពោះទ្រង់ រួចទ្រង់ក៏គង់ខាងស្ដាំបង្គំនៃព្រះ។

161 នៅក្នុងសេចក្ដីអធិស្ឋានរបស់ទ្រង់ ព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូលថា “ឱព្រះវរបិតា អើយ ទូលបង្គំបានញែកខ្លួនជាបរិសុទ្ធ។” ព្រះយេស៊ូវបានក្លាយជាបរិសុទ្ធដល់ ក្រុមជំនុំ។ ទ្រង់អាចរៀបការបាន ប៉ុន្តែទ្រង់មិនបានធ្វើទេ។ ទ្រង់បានក្លាយជា មនុស្សបរិសុទ្ធ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “សូមញែកគេចេញជាបរិសុទ្ធ ឱព្រះបិតាអើយ តាមរយៈសេចក្ដីពិត។ ព្រះបន្ទូលគឺជាសេចក្ដីពិត។”

162 ឥលូវនេះ សូមលះបង់រាល់ទំងន់។ អ្នកមានកំហឹង? អ្នកមានអ្វីមួយអំពី អ្នក ធ្វើឱ្យអ្នកនិយាយនៅពេលអ្នកមិនគួរនិយាយ? ឱព្រះអង្គអើយ! ដាក់វានៅ ទីនោះឥឡូវនេះ។ ដាក់វានៅទីនោះ មើលភ្លើងអាសនៈចុះមក ហើយយកវាទៅ ឆ្ងាយ។ មើលសេចក្ដីស្រឡាញ់របស់ព្រះឆក់យកវា។ មើលភាពអាក្រក់និយមចាស់ ទាំងអស់ វិធីដែលអ្នកកំពុងនិយាយជាមួយប្រពន្ធរបស់អ្នក វិធីដែលអ្នកកំពុង និយាយជាមួយប្តីរបស់អ្នក វិធីដែលអ្នកកំពុងនិយាយជាមួយអ្នកជិតខាងរបស់អ្នក វិធីដែលអ្នកបាននិយាយអំពីមនុស្សនៅក្នុងព្រះវិហារ សូមដាក់វានៅលើអាសនៈ នៅព្រឹកនេះ ហើយភ្លើងរបស់ព្រះជាម្ចាស់នឹងចុះមកហើយយកវាទៅ ហើយសេចក្ដី ស្រឡាញ់របស់ព្រះជាម្ចាស់នឹងឆេះជំនួសកន្លែងរបស់វា។

163 តើអ្នកមានជំងឺទេ? ដាក់វានៅលើអាសនៈ និយាយថា “ឱព្រះអម្ចាស់អើយ! បង្កើតខ្ញុំឱ្យមានស្មារតីស្អាតស្អំ។ បង្កើតឱ្យខ្ញុំនៅក្នុងអំណាចព្យាបាលមួយ។” សូម មើលអ្វីដែលព្រះនឹងធ្វើ។ ព្រះនឹងធ្វើវានៅព្រឹកនេះ។

164 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌របស់យើង យើងក្រាបថ្វាយបង្គំនៅវត្តមានរបស់ ទ្រង់ ជំនួសអ្នកដែលនៅអាសនៈ។ សូមអោយព្រះគុណរបស់ទ្រង់សណ្ឋិតលើ ពួកគេម្នាក់ៗ ឱព្រះវរបិតា។ ឥឡូវនេះដូចដែលពួកគេ...ព្រះអម្ចាស់ខ្ញុំមិនអាច

ធ្វើវាសម្រាប់ពួកគេទេ។ ពួកគេត្រូវតែធ្វើវាដោយខ្លួនឯង។ គ្មាននរណាម្នាក់អាចធ្វើវាបានសម្រាប់ពួកគេទេ។ ពួកគេត្រូវធ្វើវាតែម្នាក់ឯង។ សូមអោយព្រលឹងរបស់ពួកគេនិយាយនៅក្នុងខ្លួនគេ “ព្រះអង្គអើយ ទូលបង្គំសូមដាក់វានៅទីនេះ ព្រះអម្ចាស់។ ទូលបង្គំនឹងមិនយកវាទេ។ មិនថាមានអ្វីកើតឡើងឬទៅទេ ខ្ញុំនឹងចោលវា ចាប់ពីពេលនេះតទៅ។ អណ្តាតរបស់ខ្ញុំដែលងាយស្រួលនិយាយជាមួយការនិយាយដើមគេព្រះអម្ចាស់អើយ ខ្ញុំដាក់វានៅទីនេះ។ ខ្ញុំនឹងមិនយកវាម្តងទៀតទេ។ ញែកអណ្តាតរបស់ខ្ញុំព្រះអម្ចាស់អើយ។ សូមឱ្យខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាពួកទេវតាកំពុងតែឆ្លងកាត់ដូចជាលោកអេសាយបានធ្វើនៅពេលដែលគាត់បាននិយាយថា ‘ខ្ញុំជាមនុស្សមានបបូរមាត់មិនស្អាត។ វេទនាដល់ខ្ញុំ!’ ហើយទេវតាបានមកចាប់យកអណ្តាត ហើយបានទៅអាសនៈនិងទទួលបានផ្សងថ្មភ្លើង រួចយកទៅដាក់លើបបូរមាត់របស់គាត់ ហើយញែកគាត់អោយបានវិសុទ្ធ។ ព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមរាប់អស់អ្នកនិយាយទាំងអស់នៅព្រឹកនេះ ដែលនិយាយខុសហើយសាបព្រោះការមិនចុះសម្រុង។ ផ្តល់វា ព្រះអម្ចាស់អើយ។

165 ជំងឺទាំងអស់ដែលក្រាបនៅទីនេះក្នុងអគារនេះ មនុស្សមានជម្ងឺដឹងថាពួកគេជាអារក្សដែរ។ ក្នុងនាមជាអ្នកបំរើរបស់ទ្រង់ ខ្ញុំសូមបន្ទោសពួកគេនៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ សូមឱ្យពួកគេចេញពីមនុស្សឈឺទាំងអស់។ ហើយប្រហែលជាមនុស្សមិនស្អាត ដែលមានគំនិតមិនស្អាត ជេរប្រមាថបុរសនិងស្ត្រីដូចគ្នា ព្រះអង្គអើយ យកវាចេញពីពួកគេ។ ទាំងអស់នេះព្យាយាមកម្ចាត់បារី និងភេសជ្ជៈក្នុងសង្គមនិងពិធីជប់លៀងនិងរៀងអាត្មានិយម ព្រះអើយ ជំរុញចិត្តរបស់ពួកគេជាមួយនឹងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធតាមរបៀបមួយដែលអ្វីៗទាំងនោះនឹងមិនមានទៀតទេ។ វាមិនមានបន្ទប់ទេ។ អ្នកពិតជាពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ តាំងពីពេលនោះមក។

166 ព្រះអង្គអើយ ធ្វើឱ្យព្រះវិហារតូចនេះក្លាយជាគុម្ពាតព្រៃ។ ធ្វើឱ្យវាជាកន្លែងដែលជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ធ្វើឱ្យវាជាភ្លើងឆេះដែលពិភពលោកអាចងាកទៅមើលសិរីល្អរបស់ព្រះ។ ព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមចាប់ផ្តើមជាមួយមនុស្សមួយចំនួនតូចនេះដែលមានចំនួនពីរឬបីនាក់នៅទីនេះនៅព្រឹកនេះ។ ផ្តល់ឱ្យវាព្រះអម្ចាស់។

167 សំអាតចិត្តគ្រប់រូប មេតូឌីស ពួកបាបទីស្ទ ពួកកាកូលិក និងពួកប្រេសប៊ី ធ្វើរៀន ពួកពេនទីកុស្ត។ ព្រះអម្ចាស់ យកវាចេញពីដួងចិត្តរបស់ពួកគេ ហើយ



អនុញ្ញាតឱ្យពួកគេមករកទ្រង់នៅថ្ងៃនេះ។ ផ្តល់វាព្រះបិតា។ ទូលបង្គំថ្វាយពួកគេ  
ចំពោះទ្រង់ ហើយប្តេជ្ញាចិត្តពួកគេចំពោះទ្រង់ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សម្រាប់  
ការសំអាតព្រលឹងនិងការព្យាបាលរាងកាយរបស់ពួកគេ។ អាម៉ែន។

168 ខ្ញុំឆ្ងល់ណាស់ នៅអាសនៈ តើអ្នកបានចាកចេញពីបន្ទុករបស់អ្នកហើយ  
ឬនៅ? តើអ្នកមានអារម្មណ៍ថាកំពុងដេកនៅទីនោះទេ? ប្រសិនបើអ្នកមាន  
អារម្មណ៍ថាកំពុងដេកនៅទីនោះ អ្នកគឺជាចៅក្រម។ អ្នកគឺជាអ្នកដែលកំពុង  
អធិស្ឋាន។ ខ្ញុំបានធ្វើការផ្សព្វផ្សាយហើយ។ អ្នកកំពុងអធិស្ឋាន។ បងប្អូនអើយ  
តើបន្ទុករបស់អ្នកនៅសេសសល់ទេ? តើអ្នកពិតជាអាចទុកវានៅទីនោះបានទេ?  
បើអ្នកអាចលើកដៃនិយាយថា “មែនហើយ ព្រះជាម្ចាស់ ឥឡូវនេះខ្ញុំទុកវានៅ  
ទីនេះ។ ភាពខុសគ្នារបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងទុកវានៅអាសនៈ។” តើមានអ្វីអំពីវា ចុះនៅ  
លើចុងអាសនៈនៅទីនេះ ទៅខាងស្តាំរបស់ខ្ញុំស្រ្តីអើយ? តើអ្នកអាចទុកវានៅ  
ទីនោះបានទេ? តើអ្នកអាចទុកបន្ទុកចាស់នោះបានទេ? និយាយថា “ត្រូវហើយ  
ជំនឿរបស់ខ្ញុំមើលទៅទ្រង់ ជាកូនចៀមនៅកាលវ៉ារី។” ខណៈពេលដែលយើង  
ទាំងអស់គ្នាច្រៀងជាមួយគ្នា។

ជំនឿខ្ញុំមើលទៅទ្រង់  
ឱកូនចៀមនៅកាលវ៉ារី  
ឱព្រះអង្គសង្គ្រោះដ៏ទេវភាព  
ឥឡូវនេះសូមស្តាប់ខ្ញុំពេលខ្ញុំអធិស្ឋាន  
សូមលុបចោលរាល់កំហុសខ្ញុំ  
អូ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំពីថ្ងៃនេះ  
ត្រូវបានជារបស់ទ្រង់ទាំងស្រុង!

169 ចូរក្រោកឈរឡើង ដោយគោរពភោគខ្លាច ដល់អ្នករាល់គ្នា។ឥឡូវសូមស្តាប់  
ដោយយកចិត្តទុកដាក់គ្រប់គ្នា។ កុំមាននរណាម្នាក់ចាកចេញ។ គ្រាន់តែ...កម្មវិធី  
មិនទាន់ចប់ទេ។ ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកទទួលបានភាពពិសិដ្ឋដ៏ពិសិដ្ឋនេះ។

ពេលខ្ញុំកំពុងរត់លើផ្លូវដីត  
ទុក្ខព្រួយនៅជុំវិញខ្ញុំរីករាលដាល

ធ្វើជាអ្នកដឹកនាំខ្ញុំ  
 ភាពងងឹតទៅជាថ្ងៃ  
 ដូតទឹកភ្នែកទុក្ខព្រួយចោល  
 ហើយសូមឱ្យខ្ញុំចាប់ពីថ្ងៃនេះតទៅ  
 ត្រូវបានជាប់សម្រាប់ទាំងស្រុង!

កុំ សូមច្រៀងវាទៅកាន់អ្នកជិតខាងរបស់អ្នកឥឡូវនេះ។ បិទភ្នែករបស់អ្នក  
 ហើយច្រៀងវាយឹតៗ ពេលយើងលើកដៃទៅព្រះ។

ពេលខ្ញុំកំពុងរត់លើផ្លូវងងឹត  
 ទុក្ខព្រួយនៅជុំវិញខ្ញុំរីករាលដាល  
 ធ្វើជាអ្នកដឹកនាំខ្ញុំ  
 ធ្វើឱ្យងងឹតទៅជាថ្ងៃ  
 ដូតទឹកភ្នែកទុក្ខព្រួយចោល  
 ហើយកុំអោយខ្ញុំរង្វង  
 ពីទ្រង់ឡើយ។

ខ្ញុំមានព្រះបិតានៅឯនាយ  
 ខ្ញុំមានព្រះបិតានៅឯនាយ  
 ខ្ញុំមានព្រះបិតានៅឯនាយ  
 នៅលើប្រាំម្ខាងទៀត។

អូ! ថ្ងៃដ៏ភ្លឺខ្ញុំនឹងទៅមើលទ្រង់  
 ថ្ងៃដ៏ភ្លឺខ្ញុំនឹងទៅមើលទ្រង់  
 ថ្ងៃដ៏ភ្លឺខ្ញុំនឹងទៅមើលទ្រង់  
 នៅលើប្រាំម្ខាងទៀត។

អូ! ថ្ងៃដ៏ភ្លឺនោះប្រហែលជាថ្ងៃស្អែក  
 ថ្ងៃដ៏ភ្លឺនោះប្រហែលជាថ្ងៃស្អែក  
 ថ្ងៃដ៏ភ្លឺនោះប្រហែលជាថ្ងៃស្អែក  
 នៅលើប្រាំម្ខាងទៀត។

170 ខ្ញុំឆ្ងល់ថា តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែលមានឪពុកនៅលើទឹកដីម្ខាងទៀត? សូមមើលដៃរបស់អ្នក។ តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែលមានម្តាយនៅក្នុងទឹកដីម្ខាងទៀត? សូមមើលដៃរបស់អ្នក។ តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែលបានទទួលព្រះអង្គសង្គ្រោះនៅក្នុងទឹកដីម្ខាងទៀត? សូមមើលដៃរបស់អ្នក។

នោះមិនមែនជាការប្រជុំរីករាយទេ!  
នោះមិនមែនជាការប្រជុំរីករាយទេ!  
នោះមិនមែនជាការប្រជុំរីករាយទេ!  
នៅលើម្ខាងទៀត...

171 ខ្ញុំចង់អោយអ្នកធ្វើអ្វីមួយ។ ឥឡូវនេះនៅពេលដែលយើងច្រៀងចំរៀងនោះ ម្តងទៀត ខ្ញុំចង់ឲ្យ អ្នកចាប់ដៃគ្នាជាមួយនឹងមនុស្សដែលឈរក្បែរអ្នក និងនិយាយ “បងប្រុស បងស្រី សូមអធិស្ឋានអោយខ្ញុំផង ដែលខ្ញុំនឹងជួបអ្នកនៅទឹកដីផ្សេងទៀត។” កុំធ្វើវាលើកលែងតែអ្នកចង់។ តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ចង់ជួបគ្នា? តើមានបងប្អូនប៉ុន្មាននាក់ចង់ជួបអ្នករាល់គ្នានៅទីនេះ? យើងប្រាកដថាយើងបានធ្វើ។ ឥឡូវសូមចាប់ដៃគ្នាហើយនិយាយថា “ខ្ញុំចង់ជួបអ្នកបងប្អូន។ ខ្ញុំចង់ជួបអ្នកនៅត្រើយម្ខាងទៀត។” ឥឡូវនេះនៅពេលដែលយើងច្រៀងចំរៀងនេះ “ខ្ញុំមានព្រះអង្គសង្គ្រោះជាអ្នកផ្សេង។” ត្រូវហើយ។

ខ្ញុំមានព្រះអង្គសង្គ្រោះនៅលើត្រើយម្ខាងទៀត  
ខ្ញុំមានព្រះអង្គសង្គ្រោះនៅលើត្រើយម្ខាងទៀត  
ខ្ញុំមានព្រះអង្គសង្គ្រោះនៅលើត្រើយម្ខាងទៀត  
នៅលើប្រាំងម្ខាងទៀត។

អូ! ថ្ងៃដ៏ភ្លឺខ្ញុំនឹងទៅមើលទ្រង់  
ថ្ងៃដ៏ភ្លឺខ្ញុំនឹងទៅមើលទ្រង់  
ថ្ងៃដ៏ភ្លឺខ្ញុំនឹងទៅមើលទ្រង់  
នៅលើប្រាំងម្ខាងទៀត។

172 តើវាមិនធ្វើឱ្យអ្នកមានអាមេណ៍ណូទេ? (ព្រះយេស៊ូវក្សាខ្ញុំនៅជិតឈើត្នាង។)

ព្រះយេស៊ូវរក្សាខ្ញុំនៅក្បែរ...  
 មានប្រភពទឹកដ៏មានតម្លៃ  
 ឥតគិតថ្លៃដល់ទាំងអស់ ការព្យាបាលដែលបន្ត  
 ហូរពីប្រភពកាល់រ៉ាវី...

អ្នករាល់គ្នាលើកដៃរបស់អ្នកឲ្យរន្ធនេះ។

នៅលើឈើឆ្កាង នៅលើឈើឆ្កាង  
 សូមលើកតម្កើងសិរីរុងរឿងរបស់ខ្ញុំ  
 រហូតដល់ព្រលឹងខ្ញុំបានលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌  
 សម្រាកលើទន្លេ។

នៅលើឈើឆ្កាង នៅលើឈើឆ្កាង  
 សូមលើកតម្កើងសិរីរុងរឿងរបស់ខ្ញុំ  
 រហូតដល់ព្រលឹងខ្ញុំបានលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌  
 សម្រាកលើទន្លេ។

ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់  
 ពីព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំជាមុន  
 ហើយបានទិញសេចក្តីសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ  
 នៅកាល់រ៉ាវី។

សរសើរដល់ព្រះ!

173 សូមស្ងាត់ដោយឱនក្បាលចុះ។ ហើយតាមរបៀបគួរឱ្យស្រឡាញ់របស់យើង ចូរយើងសរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់ និយាយថា “សូមអរគុណព្រះអម្ចាស់ដែលបាន ជួយសង្គ្រោះព្រលឹងខ្ញុំ។ សូមអរគុណព្រះអម្ចាស់ដែលបានធ្វើឲ្យខ្ញុំជាសះស្បើយ។ សូមអរគុណព្រះអម្ចាស់ចំពោះអ្វីទាំងអស់ដែលទ្រង់បានធ្វើ នាំ មកនូវការរំដោះដ៏ ល្អ នាំមកនូវការសង្គ្រោះដោយឥតគិតថ្លៃ។ អរគុណព្រះជាម្ចាស់។”

យើងផ្តល់ការថ្លែងអំណរគុណដល់ទ្រង់។ យើងសរសើរទ្រង់ពីព្រោះទ្រង់គួរ ឱ្យស្រឡាញ់ណាស់។ ទ្រង់គឺជាផ្កាលីលីនៃជ្រលងភ្នំ ជាផ្កាយព្រឹក ជាផ្កាកុលាប សារ៉ុនដែលជាប់របស់ទាំងអស់។ ទ្រង់គឺជាព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ ទ្រង់ដែលជាអ្នកដែលនឹងត្រូវមក អាល់ហ្វាដ៍អស្ចារ្យនិងអូមេកា។ ទ្រង់

អស្ចារ្យ ដែលជាម្ចាស់នៃមេត្រីភាព ឬសនិងដើមកំណើតរបស់ជាវីខ្ម។ ទ្រង់ជាគ្រប់ទាំងអស់! ហើយយើងសូមអរគុណទ្រង់សម្រាប់អ្វីទាំងអស់ដែលទ្រង់បានធ្វើ។ យើងសូមអរគុណទ្រង់សម្រាប់ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ព្រោះវាជាពន្លឺបំភ្លឺផ្លូវរបស់យើង។ អូ យើងអធិស្ឋានឱ្យព្រះអម្ចាស់អើយ សូមទ្រង់អនុញ្ញាតឱ្យយើងដើរក្នុងពន្លឺ។ ផ្តល់វាព្រះបិតា។ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

ត្រូវហើយ។ ខណៈពេលដែលយើងអង្គុយមួយនាទី។ (យើងនឹងដើរក្នុងពន្លឺ។)

យើងនឹងដើរក្នុងពន្លឺដូចជាពន្លឺដ៏អស្ចារ្យ  
សូមអញ្ជើញមកកន្លែងដែលទឹកសន្សើមនៃក្តីមេត្តាក្តី  
បញ្ចាំងពន្លឺជុំវិញខ្លួនយើងទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ  
ព្រះយេស៊ូវជាពន្លឺនៃ...

174 សូមមក ពួកបរិសុទ្ធ សូមច្រៀងវាឥឡូវនេះ!

យើងនឹងដើរក្នុងពន្លឺ (ភាពបរិសុទ្ធ ភាពបរិសុទ្ធ) ពន្លឺដ៏ស្រស់  
ស្អាត  
សូមអញ្ជើញមកកន្លែងដែលទឹកសន្សើមនៃក្តីមេត្តាក្តី  
បញ្ចាំងពន្លឺជុំវិញខ្លួនយើងទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ  
ព្រះយេស៊ូវជាពន្លឺនៃលោកិយ។

មក សារភាពទ្រង់ជាស្តេចរបស់អ្នក  
ព្រះយេស៊ូវជាពន្លឺនៃលោកិយ  
ពេលនោះជួងនៃស្ថានសួគ៌នឹងបន្លឺឡើង  
ព្រះយេស៊ូវជាពន្លឺនៃលោកិយ។

អ្នករាល់គ្នា!

យើងនឹងដើរក្នុងពន្លឺ (ពន្លឺដល់ផ្លូវខ្ញុំ) ពន្លឺដ៏ស្រស់ស្អាត  
សូមអញ្ជើញមកកន្លែងដែលទឹកសន្សើមនៃក្តីមេត្តាក្តី  
បញ្ចាំងពន្លឺជុំវិញខ្លួនយើងទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ  
ព្រះយេស៊ូវជាពន្លឺនៃលោកិយ។

175 តើវាមិនធ្វើឱ្យអ្នកមានអារម្មណ៍ល្អទេឬ? តើមានអារម្មណ៍ល្អប៉ុន្មាន? គ្រាន់តែលើកដៃរបស់អ្នកឥឡូវនេះនិយាយថា “ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ល្អណាស់។” ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានកំចាត់អ្នករាល់គ្នាចេញ។ បន្ទាប់មកយើងនឹង(អ្វី?)ដើរក្នុងពន្លឺ។ កុំស្តាប់ណា...តើពន្លឺជាអ្វី? “ព្រះបន្ទូលគឺជាចង្កៀង។” អញ្ជឹង:

យើងនឹងដើរក្នុងពន្លឺ នេះជាពន្លឺដ៏អស្ចារ្យ  
វាមកដល់កន្លែងដែលទឹកសន្សើមនៃក្តីមេត្តាភ្លឺ  
បញ្ចាំងពន្លឺជុំវិញខ្លួនយើងទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ  
ព្រះយេស៊ូវជាពន្លឺនៃ...

176 ឥឡូវនេះតើមិនអស្ចារ្យទេឬ? មើលទៅដូចជាយើងមិនអាចបិទបានទេ។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធកំពុងតែដណ្តើមយកយើង! តើអ្នកមិនមានអារម្មណ៍បែបនេះទេ? គ្រាន់តែមានអារម្មណ៍...?...ហាក់ដូចជាវាទើបតែចេញមក។

ដំណឹងល្អកំពុងតែស្រែកដោយឈាម  
ឈាមសិស្សដែលបានស្លាប់ព្រោះសេចក្តីពិត  
ដំណឹងល្អនៃព្រះវិញ្ញាណបានស្រក់មកដោយឈាម។

អ្នកទីមួយបានស្លាប់សម្រាប់ផែនការព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ  
គឺលោកយ៉ូហានបាទីស្ទ ប៉ុន្តែគាត់បានស្លាប់ដូចជាបុរស  
ម្នាក់  
បន្ទាប់មកព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ពួកគេបានឆ្កាងទ្រង់  
ទ្រង់បានអធិប្បាយពីព្រះវិញ្ញាណនឹងសង្គ្រោះមនុស្សពី  
អំពើបាប។

មានពេត្រុសនិងប៉ូលនិងយ៉ូហាន  
ពួកគេបានលះបង់ជីវិតរបស់ពួកគេ ដើម្បីឱ្យដំណឹងល្អនេះភ្លឺ  
ពួកគេច្របាច់ឈាមរបស់ពួកគេដូចជាពួកហោរាពីបុរាណ  
ដូច្នេះព្រះបន្ទូលដ៏ពិតរបស់ព្រះអាចត្រូវបានប្រាប់ដោយ  
ស្មោះត្រង់។

ហើយពួកគេគប់ដុំថ្មលើស្មៅជាន គាត់បានអធិប្បាយ  
 ប្រឆាំងនឹងអំពើបាប  
 គាត់បានធ្វើឱ្យពួកគេខឹងខ្លាំងណាស់ ពួកគេបានវាយក្បាល  
 របស់គាត់ចូលទៅក្នុង  
 ប៉ុន្តែគាត់បានស្លាប់នៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណ គាត់បានលះបង់  
 ហើយបានទៅចូលរួមជាមួយអ្នកផ្សេង ដែលជាអ្នកផ្តល់  
 ជីវិត។

វានៅតែស្រកដោយឈាម បាទ វាស្រកដោយឈាម  
 ដំណឹងល្អនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធកំពុងតែស្រក់ឈាម  
 ឈាមរបស់សិស្សដែលបានស្លាប់ដើម្បីសេចក្តីពិត  
 ដំណឹងល្អនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនេះនៅតែមានឈាម។

ស្តាប់!

មានព្រលឹងនៅក្រោមអាសនៈ ពួកគេកំពុងយំ “រយៈពេល  
 ប៉ុន្មាន?”  
 ដើម្បីព្រះអម្ចាស់ដាក់ទោសអ្នកដែលបានធ្វើខុស  
 ប៉ុន្តែវានឹងមានច្រើនជាងនេះដែលនឹងផ្តល់ឈាមដល់ជីវិត  
 របស់ពួកគេ  
 សម្រាប់ដំណឹងល្អព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនេះ ជាមួយនឹង  
 ទឹកជំនន់ក្រហម។

គ្រាន់តែបន្តក់ដោយឈាម ហាលេលូយ៉ា វាស្រក់ដោយ  
 ឈាម

ខ្ញុំចង់ក្លាយជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ។

ដំណឹងល្អនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាការបង្ហូរឈាម  
 ឈាមរបស់សិស្សដែលបានស្លាប់ដើម្បីសេចក្តីពិត  
 ដំណឹងល្អនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានស្រក់មកដោយ  
 ឈាម។

177 ខ្ញុំចង់ទៅលើវិទិកានេះ។ អាម៉ែន។ អូ អស្ចារ្យណាស់! បងប្អូនរបស់ខ្ញុំបាន ផ្តល់ឈាមជីវិតរបស់ពួកគេ។ វានឹងមានច្រើនទៀតនឹងធ្វើដូចគ្នា។ កុំបារម្ភ។ វានឹង ឈានដល់ការបង្ហាញឆាប់ៗនេះ។ អ្នកនឹងចូលឬចេញ។ ឥឡូវនេះពួកគេទាំងអស់ កំពុងចូលរួមនៅក្នុងក្រុមប្រឹក្សាវិហារ ហើយអ្វីៗទាំងអស់កំពុងដំណើរការ។ ពួកគេ កំពុងរួបរួមគ្នា។

ហើយនឹងមានច្រើនទៀតដែលនឹងផ្តល់ឈាមដល់ជីវិត របស់ពួកគេ សម្រាប់ដំណឹងល្អព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនេះនិងទឹកជំនន់ សំអាតរបស់វា។

វាស្រក់ឈាមមែន បាទ វាស្រក់ចេញ (អូ ហូលេលូយ៉ា!) ដំណឹងល្អនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធកំពុងតែស្រក់ឈាម ឈាមរបស់សិស្សដែលបានស្លាប់ដើម្បីសេចក្តីពិត ដំណឹងល្អនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាការបង្ហូរឈាម។

178 ខ្ញុំ! ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាគ្រាលើកឡើងគឺនៅខាងលើព្រះវិហារ។ អូ គ្រាន់តែធ្វើឱ្យ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ល្អណាស់! អំពើបាបទាំងអស់ស្ថិតនៅក្រោមព្រះលោហិត។ សូម មើលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធចូលចិត្តព្រះបន្ទូល។ ព្រះបន្ទូលគឺជាអ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធត្រូវការ អ្នកឃើញទេ? អូ ខ្ញុំ! វាចុះមកហើយស្ថិតក្នុងចំណោមប្រជាជន សំអាតអំពើបាបរបស់គេ ដកយកជំងឺរបស់គេ ដកហូតភាពទន់ខ្សោយចេញ។ ឥឡូវខ្ញុំស្រវឹង ស្រវឹងដូចអ្វីដែលខ្ញុំអាច ស្រវឹងដោយសារព្រះវិញ្ញាណស្រឡាញ់ ចេញពីដួងចិត្តខ្ញុំ។ មិនថាអ្នកណាម្នាក់បានធ្វើអ្វីក៏ដោយ គឺត្រូវអត់ទោស។ សត្រូវ ក្នុងអារម្មណ៍របស់អ្នក វាចប់ហើយ។ អ្នកណាក៏ធ្លាប់និយាយវិនិយាយអ្វីបើខ្ញុំ...ល្អ ខ្ញុំ...ដែលត្រូវបានបាត់បង់ទាំងអស់ ត្រូវបានសំអាតឥឡូវនេះ។

ហើយវាត្រូវបានស្រក់មកដោយឈាម បាទ វាស្រក់ដោយ ឈាម ដំណឹងល្អព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធកំពុងតែស្រក់ដោយឈាម ឈាមរបស់សិស្សដែលបានស្លាប់ដើម្បីសេចក្តីពិត នេះគឺជាដំណឹងល្អអំពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ...

អូ ខ្ញុំ! ពិតជាអស្ចារ្យណាស់!



តើអ្វីទៅជាពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យសម្រាប់អ្នក  
 នេះជាពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យសម្រាប់ខ្ញុំ។  
 ប្រសិនបើយើងទាំងអស់គ្នាត្រៀមខ្លួនជួបព្រះយេស៊ូវជា  
 ស្តេចរបស់យើង  
 តើអ្វីទៅជាពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យ។

ពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យសម្រាប់អ្នក  
 ពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យសម្រាប់ខ្ញុំ  
 ប្រសិនបើយើងទាំងអស់គ្នាត្រៀមខ្លួនជួបព្រះយេស៊ូវជា  
 ស្តេចរបស់យើង  
 តើអ្វីទៅជាពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យ។

អ្នកចូលចិត្តទេ? អ្នករាល់គ្នាមក!

អូ ពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យសម្រាប់អ្នក  
 ពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យសម្រាប់ខ្ញុំ  
 ប្រសិនបើយើងទាំងអស់គ្នាត្រៀមខ្លួនជួបព្រះយេស៊ូវជា  
 ស្តេចរបស់យើង  
 តើអ្វីទៅជាពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យ។

179 ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ដូចជាការរស់ឡើងវិញបែបចាស់គឺនៅក្នុងក្រុមជំនុំ។ មែនទេ?  
 គ្រាន់តែជាការរស់អាតចាស់មួយ ហើយវាយចេញ។ ល្អ ពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យ។ តើ  
 អ្នកមិនមានអារម្មណ៍ល្អទេឬ? អូ!

ខ្ញុំនឹងលើកដំកើងទ្រង់ ខ្ញុំនឹងលើកដំកើងទ្រង់  
 សរសើរកូនចៀមសម្រាប់មនុស្សមានបាប។

សូមច្រៀងវាឥឡូវនេះ អ្នករាល់គ្នា។ អ្នកដឹងទេ? ខ្ញុំស្គាល់វា។ មកនេះ អ្នកជួយ  
 ខ្ញុំដឹកនាំវាបងប្រុស នេវីល។ ហើយអ្នកទាំងអស់គ្នានៅពេលនេះគ្រាន់តែលើកដៃ  
 របស់យើង ច្រៀងជាមួយវា ឥឡូវនេះប្រសិនបើអ្នកអាចធ្វើបាន។

សរសើរកូនចៀមសម្រាប់មនុស្សមានបាប  
សូមថ្វាយសិរីល្អដល់ទ្រង់ ដល់អ្នករាល់គ្នា  
សម្រាប់ព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់បានលាងសំអាតស្នាម  
ប្រឡាក់នីមួយៗ។

180 ឥឡូវនេះអ្នករាល់គ្នា មក!

ខ្ញុំនឹងលើកដំកើងទ្រង់ ខ្ញុំនឹងលើកដំកើងទ្រង់  
សរសើរកូនចៀមសម្រាប់មនុស្សមានបាប  
សូមលើកតម្កើងសិរីរុងរឿងរបស់មនុស្សទាំងអស់  
សម្រាប់ព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់បានលាងសំអាតស្នាម  
ប្រឡាក់នីមួយៗ។

អាម៉ែន។ អស្ចារ្យណាស់មែនទេ?

ទីក្រុងពណ៌សរីករាយ  
ខ្ញុំមានវិមាន ពិណ និងមកុដមួយ  
ឥឡូវនេះខ្ញុំកំពុងរង់ចាំមើលនិងអធិស្ឋាន  
សម្រាប់ទីក្រុងយ៉ូហានពណ៌សបានឃើញចុះមក។

181 អាម៉ែន។ អស្ចារ្យណាស់! អូ! ឥឡូវនេះសូមឱ្យយើងឈរជើងរបស់យើង  
ទាំងអស់គ្នា។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នកមានអារម្មណ៍ល្អ។ ចងចាំកម្មវិធីនៅយប់នេះ។ ឥឡូវ  
យើងចង់ច្រៀងបទចាស់ដែលល្អ។

នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ ឱនចុះ  
លុតជង្គង់ក្រាបនៅព្រះបាទាទ្រង់  
ស្តេចលើអស់ទាំងស្តេចនៅស្ថានសួគ៌យើងលើកមកុដទ្រង់  
នៅពេលដំណើររបស់យើងចប់។

ត្រឹមត្រូវហើយ។ អ្នករាល់គ្នាឥឡូវនេះរួមគ្នា។ ត្រូវហើយ។


នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ ឱនចុះ  
លុតជង្គង់ក្រាបនៅព្រះបាទាទ្រង់  
ស្តេចលើអស់ទាំងស្តេចនៅស្ថានសួគ៌យើងលើកមកុដទ្រង់  
នៅពេលដំណើររបស់យើងចប់។

នាមវិសេស (នាមប្រសើរ) អូ ពិតជាពិរោះណាស់! (អូ ពិរោះ  
ណាស់!)

ក្តីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិងសេចក្តីអំណរនៃស្ថានសួគ៌  
នាមវិសេស (នាមប្រសើរ) អូ ពិតជាពិរោះណាស់! (អូ ពិរោះ  
ណាស់!)

ក្តីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិងសេចក្តីអំណរនៃស្ថានសួគ៌។

182 ពិតជាព្រឹកដ៏អស្ចារ្យមែន! នេះជាពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យមែន! សូមអានក្បាល  
របស់យើងឥឡូវនេះ។ អ្នករាល់គ្នាមើលត្រង់ទៅព្រះគ្រីស្ទ ឥឡូវនេះព្រះអង្គ  
សង្គ្រោះរបស់អ្នក។ តាមរបៀបស្ងាត់ខ្ញុំចង់អោយអ្នកថ្លែងអំណរគុណនិងសរសើរ  
ទ្រង់។ និយាយថា “ឱព្រះអម្ចាស់អើយ ខ្ញុំសូមអរព្រះគុណដល់ទ្រង់ដែលបាន  
ញែកព្រលឹងរបស់ខ្ញុំចេញ។ ខ្ញុំសូមអរគុណទ្រង់ចំពោះអ្វីទាំងអស់ដែលទ្រង់បាន  
ធ្វើសម្រាប់ខ្ញុំ។ សូមអោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានសណ្ឋិតលើខ្ញុំពេញមួយថ្ងៃ  
ព្រះអម្ចាស់អើយ។ ណែនាំខ្ញុំ។ ដឹកនាំខ្ញុំ។ ជូនពរខ្ញុំ។” ព្រះប្រទានពរដល់អ្នកនោះ  
គឺជាការអធិស្ឋានរបស់ខ្ញុំ។

ឥឡូវនេះខណៈពេលដែលយើងឱនក្បាលចុះបងប្រុសនេវីល អ្នកបញ្ចប់យើង  
នៅក្នុងពាក្យអធិស្ឋាន។ 

## វិញ្ញាណទាក់ទាញ KHM55-0724

(Enticing Spirits)

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយ នៅព្រឹក ថ្ងៃអាទិត្យ ថ្ងៃទី 24 កក្កដា 1955 នៅ រោងឧបោសថប្រាណបាំ នៅ ជេហ្វឺរសនវីល ឥណ្ឌាអាណា U.S.A។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារសម្លេងចេញពីខ្សែ អាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសាខ្មែរនេះ គឺត្រូវ បោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2021 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

[www.branham.org](http://www.branham.org)

## ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា  
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ  
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា  
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក  
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង  
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង  
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG